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استاندار اصفهان گفت: در چهل و چهارمین نشست شورای گفت وگوی دولت 
و بخش خصوصی کشور، شورای گفت وگ��وی دولت و بخش خصوصی 
اصفهان در بین 31 اتاق استانی به عنوان فع��ال ترین شورا انتخاب شد. 

زرگر پوربا اشاره به رتبه نخست این شورا در کشور خاطرنشان کرد: این 
موفقیت نتیجه یک کار گروهی بوده و همه عوامل شورا سبب 

به دست آمدن رتبه نخست اصفهان شدند. 

تا 5 دی ماه بر صحنه است؛

نمایش موسیقی » رستاخیز خورشید«  
در تالار هنر

استاندار در فعال ترین  شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی کشور خبر داد؛ 

بیشترین خروج منابع بانکی استان 
از طریق بانک های خصوصی

کاهش آلایندگی هوا برنامه می خواهد

روزانه 600 خودرو در اصفهان شماره گذاری می شود

رییس پلیس راهور استان اصفهان:

محدوده زوج و فرد در اصفهان گسترش پیدا مي کند

 کشف جرایم سایبری در استان 
به 118درصد رسید

افرایش300درصدی جرایم 
 سایبری اقتصادی 

در اصفهان 

افزايش مصرف ريتالين 
در بين دانشجويان 

آگهی مناقصه

شرکت آب و فاضلاب 
روستایی استان اصفهان
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دکتر لاریجانی
 در فرودگاه نجف اشرف عنوان کرد:   

راه حل بحران تروریسم در گرو 
همکاری کشورهای اسلامی است 

گزارش دومین نشست از سلسله جلسات 
»من جوانی انقلابی ام«

»شرح اسم« می تواند 
شناخت تاریخی گسترده ای 

راجع به رهبری به ما بدهد

3

استاندار اصفهان با  اشاره به نارضایتی مردم 
درخصوص نان:

بهبود کیفیت نـان 
ضروری است

10

ویژه نامه 
سیاست

نمایش موسیقی » رستاخیز خورشید«  به نویسندگی و کارگردانی سعید 
احمدیان از 30 آذر ماه تا 5 دی ماه در تالار هنر اصفهان بر صحنه می رود. 
کارگردان این نمایش با بیان این مطلب گفت: » رستاخیز خورشید«  اثری 

اپیزودیک درباره عاشوراست.

س: ؟؟؟؟؟؟؟؟[
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دبیر شورای عالی امنیت مل��ی ایران در مصاحبه 
اختصاصی با یک روزنامه انگلیسی از بی علاقگی 
تهران برای برقراری رابط��ه دیپلماتیک با آمریکا 

حتی در پی توافق هسته ای خبر داد. 
علی شمخانی، دبی��ر شورای عال��ی امنیت ملی 
در تاری��خ 17 دسامبر، در مصاحب��ه ای با روزنامه 
انگلیسی فایننشال تایمز شرکت کرد. فایننشال تایمز روز دوشنبه 
نس��خه ویرایش شده این مصاحبه را منتشر ک��رد ذیلا برگردان 
قسمتی از این مصاحبه از انگلیسی به فارسی توسط خبرگزاری 

فارس از نظر مخاطبان گرامی می گذرد.

    ایران و مساله سوریه
آقای شمخانی در این مصاحبه اظه��ار داشت: دولت های عراق و 

سوریه از جهاتی نظیر پیشینه تاریخی، ساختار سیاسی، ترکیب 
جمعیتی و سطح دخالت خارجی در امور داخلی شان با یکدیگر 
متفاوت هستند. وی افزود: در سوریه، مساله تلاش برای سرنگون 
کردن یک دولت به خاطر مشارکتش در مح��ور مقاومت بود. در 
روزهای اولیه بحران در سوریه معترضان مس��لح به سلاح بودند. 
آنها به دنبال اعتراض مس��المت آمیز نبودند.دبی��ر شورای عالی 
امنیت ملی خاطرنشان ساخت: کاملا روشن است که چه کسی و 
چرا از سرنگونی دولت سوریه حمایت می کند. دلیل آنها رها شدن 
از دست دولتی در سوریه است که با ایران و حزب الله متحد بوده و 

با رژیم صهیونیستی مخالف است.

    حضور ایران در عراق
آقای شمخانی در خصوص حضور ایران در عراق تصریح کرد: ایران 

در عراق مشاوران نظامی دارد. عراق خود دارای فرماندهان قوی 
است. در سپاه بدر، بسیاری از فرماندهان به خوبی آموزش دیده اند. 
برخی گروه های دیگر همچون عصائب الحق هم شکل گرفته اند. 
برخی از ای��ن گروه های عراق��ی دارای تجربه جن��گ در سوریه 
هس��تند. نیروهای عراقی تجربیات خوبی در جنگ های چریکی 
دارند. ترکیب آنها با ارتش عراق قابلیت های زیادی ایجاد می کند.

    ادعای همکاری ایران و آمریکا در عراق
شمخانی در خصوص این ادعا نیز تاکید ک��رد که ایران و آمریکا 
هیچ گونه همکاری در عراق ندارند. اگ��ر در عملیاتی در نقطه ای 
از عراق نقش مشاوره داشته باشیم، به دولت عراق اعلام می کنیم 
که اگر آمریکایی ها دخالت کنند، ما وارد نمی شویم. به طور مثال، 
ما در حال برنامه ریزی برای آزادسازی »حمرین« هس��تیم. اگر 
ائتلاف دست به بمب باران بزند، ما هیچ کاری انجام نمی دهیم. این 

همکاری نیست، تنها اطلاع دادن است.

     رابطه با عربستان سعودی
دبیر شورای عالی امنیتی ملی در خصوص مس��اله روابط ایران و 
عربستان سعودی نیز گفت: خوشحال می شوم  بتوانم کمکی بکنم. 
برای دیدار از عربستان هنوز زود است. عدم تفاهم و رقابت های تلخ 
باید از شکل خصومت آمیز به ش��کل بازی های طبیعی سیاسی 
درآید. این قابل انجام است. من می خواهم که در این خصوص نقش 
داشته باشم. هنوز به این اینکه چگونه می توان این کار را کرد فکر 
می کنم. من خود را یکی از پتانس��یل های انجام این کار می دانم. 
ایران و عربستان سعودی درگیر جنگ نفتی هستند و سعودی ها 
تاکنون در این جنگ 100 میلیارد دلار از دست داده اند که خیلی 
بیشتر از ضررهای ایران است. وی در این خصوص ادامه داد: فشار 
بر روی قیمت  نفت بد هم نیست. ما نقطه ضعفی به نام وابستگی 
به نفت داریم و هرکسی به ما کمک کند از این وابستگی خلاص 
شویم، لطف کرده است. شمخانی تاکید کرد:  بین ایران و عربستان 

گفت وگوی جدیدی رخ نداده است.

    مذاکرات هسته ای
شمخانی در زمینه مذاکرات هس��ته ای اظه��ار داشت: »با لحاظ 
کردن اهداف و نیات حس��نه ایران و درخواست هایش بر اساس 
»ان پی تی« حصول توافق هس��ته ای در صورتی که حقوق کشور 
در آن نقض نشود، میس��ر است. البته اگ��ر توافقی صورت نگیرد 
ما نخواهیم مرد و اگر هم موفقیت��ی در این زمینه حاصل شود به 
بهشت نخواهیم رفت. ما تلاش می کنیم تا درهای گفت وگو را در 
حصول توافق با آنهایی که تعهدات قبلی خویش را نقض کرده اند 
)غرب( همچنان حفظ کنیم.« شمخان��ی در ادامه اظهار داشت: 
»تیم مذاکره کننده هسته ای ما سعی کرده به تبیین آنچه در پی 
آن هستیم بپردازد و تحلیل گران غربی باید برداشت خود از ایران 
را تغییر داده و بدانند ایران در زیر فشار تحریم ها خم نخواهد شد و 
همچنین اینکه درخواست های غیر مشروع آنها باید متوقف شده 
و آنها نباید درخواست جاهای دیگر )اسرائیل( را در مذاکره با ما 
مطالبه کنند.« دبیر شورای عالی امنیت ملی در بخشی دیگر افزود: 
»احساس می کنم غرب متوجه شده است که دستگاه اطلاعاتی 
صهیونیس��ت ها درباره تلاش ایران در مس��یر دستیابی به سلاح 
هسته ای مزخرف می گویند. سلاح هسته ای در دکترین دفاعی 
ما جایگاهی ندارد و چگونه می توان فت��وای مقام رهبری ایران را 

نقض کرد؟«

    قدرت منطقه ای ایران
دبیر شورای امنیت ملی ایران در بخش دیگر این مصاحبه مفصل 
درباره قدرت منطقه ای ایران گفت: »امروزه عراق نسبت به گذشته 
نزدیک تر به ایران است زیرا مردم و دولت عراق که شامل شیعیان، 
سنی ها و کردها هس��تند درک کرده اند که ایران عمق راهبردی 

آنها بوده است. 
شما بهتر است از سران دولت عراق نحوه کمک برخی کشورهای 
منطقه را در نبرد برای حفظ اربیل بپرسید. ایران در این بین تنها 
کشوری است که بدون قید و شرط از امنیت و ثبات در عراق دفاع 
می کند. دولت بشار اسد نیز باید در سه ماه سقوط می کرد اما اکنون 
سه  سال و نیم است که دولت اسد در قدرت باقی مانده است. در 

واقع بشار اسد از مرحله سقوط گذر کرده است.«

 رییس مجلس با حضرت 
آیت الله العظمی سیستانی دیدار کرد 

 رییس مجل��س ش��ورای اسلام��ی در جریان سفر ب��ه عراق ب��ا حضرت 
آیت الله العظمی سیستانی دیدار و گفت وگو کرد.  دکتر علی لاریجانی در 
جریان سفر خود به عراق با حضرت آیت الله العظمی سیستانی مرجع عالیقدر 

شیعه دیدار و درباره مسائل منطقه ای عراق گفت وگو کرد.

رییس جمهور
 امروز به خراسان جنوبی می رود 

رییس جمه��ور و اعض��ای دول��ت در یازدهمی��ن سف��ر استان��ی خ��ود، 
امروزچهارشنبه ب��ه خراسان جنوبی سفر می کنن��د. رییس جمهور امروز 
سوم دی ماه پس از ورود به استان خراسان جنوبی و انجام مراسم استقبال 
رسمی به استادیوم آزادی بیرجند برای انجام سخنرانی در جمع مردم این 
استان می رود. شرکت در جلس��ه سرمایه گذاران استان��ی، دیدار با علما و 
ایثارگران و خانواده های شهدا از دیگر برنامه های سفر رییس جمهور به این 
استان شرقی کشور است. همچنین در این سفر طرح ها و مصوبات مربوط به 
توسعه استان خراسان جنوبی هم در جلسه شورای اداری استان که با حضور 
رییس جمهور و برخی از معاونان وی و وزرا به همراه مدیران استانی تشکیل 

می شود، نهایی خواهد شد.

ابراز خرسندی ایران از پیروزی های 
عراق در مقابل داعش 

سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان از پیروزی  های اخیر ارتش و نیروهای 
مردمی عراق در مقابله با تروریست  های داعش ابراز خرسندی کرد و وحدت، 
انس��جام ملی و همراهی ملت عراق ب��ا نیروهای نظامی ای��ن کشور را رمز 

موفقیت  های اخیر در مقابله با تروریست  ها در عراق برشمرد.  
مرضیه افخم با تاکید بر استمرار حمایت جمهوری اسلامی ایران از دولت و 
ملت عراق در روند مبارزه با تروریسم و گروه  های تکفیری ابراز امیدواری کرد 
دولت و ملت عراق در سایه این همبستگی و انسجام ملی، به پیروزی  نهایی 

در مقابله با تروریست  های داعش دست یابند.

نهمین اجلاس مشترک کنسولی ایران 
و امارات متحده عربی برگزار می شود

نهمین اجلاس مشترک کنسولی جمهوری اسلامی ایران و امارات متحده 
عربی در ابوظبی برگزار می شود. در ادامه نشست های مشترک کنسولی میان 
تهران و ابوظبی و بر اساس توافقات صورت گرفته، نهمین اجلاس مشترک 
کنس��ولی بین جمهوری اسلامی ایران و  امارات متحده عربی سوم دی در 
سطح معاونان کنس��ولی وزاری امور خارجه دو کشور همسایه، در ابوظبی 
برگزار می شود.در این نشست موضوعات مختلف کنسولی و نتایج توافقات 
گذشته پیگیری و بررسی خواهد شد.همچنین به منظور افزایش تسهیلات 
لازم برای اتباع دو کشور راهکارهای مختلف مورد ارزیابی قرار خواهد گرفت.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

امیرخلبان چیت فروش مطرح کرد:

خودکفایی نظامی ایران،مهم ترین پیام رزمایش محمدرسول الله
دکتر لاریجانی در فرودگاه نجف اشرف عنوان کرد:   

راه حل بحران تروریسم در گرو همکاری کشورهای اسلامی است 
دکتر علی لاریجانی  در فرودگاه نجف اشرف با بیان اهداف سفر 
به ع��راق گفت: قرار است ک��ه در این سفر ضمن زی��ارت بارگاه 
ملکوتی اهل بیت )ع(، دیدار و ملاقات های��ی با مراجع عالیقدر 
تشیع و  بزرگان دین��ی داشته باشیم. رییس مجل��س افزود: به 
کشور عراق سفر کردم تا هم سلام ملت ایران را به مردم شریف 
عراق برسانیم و هم پس از زیارت مرقد مطه��ر امام علی)ع(، به 
کاظمین و کربلا برای زیارت عتبات عالیات سفر می کنیم. دکتر 
 لاریجانی با بیان اینکه در بغداد نیز ملاقات هایی با رییس مجلس،

 رییس جمهور و نخس��ت وزیر ع��راق با هدف بررسی مس��ائل 
دو جانبه، موضوعات جاری منطقه و اقدامات تروریستی که در 
عراق رخ می دهد گفت وگوهایی داریم. رییس مجلس تنها راه حل 
بحران تروریسم را در گرو همکاری و حمایت کشورهای اسلامی 
دانست و گفت: با توجه به اینکه از سال گذشته تاکنون کشورهای 
منطقه نسبت به بحران های تروریستی هوشیارتر شده اند باید با 
بحث و گفت وگوهای مختلف با کشورهای گوناگون، مس��اله و 

بحران تروریسم را در منطقه حل و فصل کرد.

امیر سرتیپ دوم خلبان حسین چیت فروش، سخنگوی نیروی 
هوای��ی در رزمایش مشترک محم��د رس��ول الله )ص( درباره 
دستاوردهای مهم این رزمایش گفت: بزرگ ترین پیام و دستاورد 
این رزمایش، مخابره این پیام به دنیاست که نیروی هوایی ارتش 

سال هاست به خودکفایی رسیده است. 
امیر چیت فروش درباره نقش کلی نیروی هوایی در این رزمایش 
گفت: تمام پایگاه های نیروی هوایی ب��ه نوعی در این رزمایش 
دخیل هستند اما در رده های گوناگون. و هرکدام از پایگاه های 

مختلف نیروی هوایی در رده هایی مانند هواپیماهای جنگنده، 
بمب افکن، سوخت رسان، شناسایی و انجام عملیات هایی مانند 
ترابری، بارریزی و چتربازی وظایفی بر عه��ده دارند.وی افزود: 
علاوه بر این، تامی��ن امنیت هوایی ک��ل مناطق تحت پوشش 
رزمایش در خلال برگزاری آن، بر عهده نیروی هوایی است. وی 
تصریح کرد: آمادگی و توان نیروهای مسلح نشانگر این مطلب 
است که با وجود 36 سال تحریم، نیروی هوایی ارتش به روزتر 

و آماده تر از گذشته قادر به دفاع از مرزهای هوایی کشور است.

علی شمخانی در مصاحبه اختصاصی با فایننشال تایمز:

ایران در پی برقراری رابطه دیپلماتیک با آمریکا نیست

گروه 
ایران

رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام با تاکید بر لزوم حفظ هوشیاری 
مسلمانان نسبت به تبدیل اختلافاتشان به نزاع و درگیری، تصریح 
کرد: نباید اجازه دهیم تا دشمنان با سوءاستفاده از بهانه های واهی و با 
راه اندازی موج عظیم تبلیغات منفی، کوچک ترین شکاف و روزنه ای 

برای تخریب اتحاد و وحدت امت اسلام ایجاد کنند. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری دانشجویان ایران، آیت الله 
اکبر هاشمی رفس��نجانی، رییس مجمع تشخی��ص مصلحت نظام 
در دیدار رییس و اعضای کمیته علم��ی و اجرایی همایش »پیامبر 
رحمت و مدارا« با تسلیت شهادت امام رضا)ع(، تفرقه و دو دستگی 
میان مس��لمانان را مضرترین و خطرناک ترین پدیده در طول تاریخ 
اسلام دانست و گفت: متاسفانه جهان اسلام در تمام دوره های خود 
گرفتار فتنه های متعددی شده که نمونه   بارز آن پیدایش گروه های 
تکفیری نظیر طالبان، بوکوحرام و داعش در عصر حاضر است. رییس 

مجمع تشخیص مصلحت نظام گروه های تکفیری و افراطی را نتیجه 
برنامه ریزی و تلاش های مستمر و شبانه روزی دشمنان برای ایجاد 
تفرقه میان مسلمانان خواند و تصریح کرد: هراس دشمنان اسلام از 
ایجاد وحدت بین مسلمانان، آنان را مجبور ساخته تا همواره با توسل 
به هر ترفندی تلاش های وحدت آفرین شخصیت های جهان اسلام 
را خنثی سازند. وی وجود 60 کشور مسلمان با جمعیتی بالغ بر یک 
میلیارد و 700 میلیون نفر دارای منابع و ذخایر عظیم را ظرفیتی مهم 
و موثر دانست و افزود: مسلمانان با استفاده از این توانایی ها می توانند 

در تصمیم گیری های منطقه ای و بین المللی ح��رف اول را بزنند اما 
متاسفانه اختلافات قومی و مذهبی مانع از دستیابی به این امر مهم 
شده است. هاشمی رفسنجانی با اشاره به آیاتی از سوره »طه« اظهار 
کرد: منطق به عنوان یک اصل اساسی و مهم در دین اسلام پایه گذاری 
شده و تنها منطق آزاد اندیشی است که مس��لمانان را به یک تمدن 
عظیم در دنیا مبدل می سازد.  وی با بیان اینکه همواره تعمق و تفکر 
در شخصیت و سیره حضرت رسول)ص( چشم اندازهای جدید و مفید 
را در برابر امت اسلامی می گشاید، گفت: سیره نبوی منبع سرشار و 

غنی برای نیازهای روحی و روانی جامعه انسانی در تمامی ادوار است. 
وی افزود: پیامب��ر اسلام سرمشقی مناسب برای همه انس��ان ها در 
همه عصرها و نس��ل هاست و بدون تردید برگ��زاری این همایش ها 
در خصوص چنین مقام بلند و رفیع انس��انی، امت اسلام را به سمت 

نورانیت و وحدت یاری خواهد کرد. 
هاشمی رفسنجانی گفت: حضرت محمد)ص( با اخلاق و سیره ممتاز 
خویش، محبت را جایگزین نفرت و عزت را جایگزین تحقیر و صلح 
و دوستی را جایگزین جنگ و دشمنی نمود. پیامبر اسلام با تحمل و 
بردباری بی نظیرش همه از جمله مخالفانش را مدیون و مغلوب خود 
کرده بود، مس��لما این شیوه باید الگوی برای عالمان و اندیشمندان 
عصر حاضر جهان اسلام گردد تا با کن��ار گذاشتن اختلافات جزیی 
و اتکا به مشترکات دینی اختلاف را ب��ه همدلی و تفرقه را به وحدت 

تبدیل کنند.  

آیت الله هاشمی رفسنجانی: 

اختلافات میان مسلمانان نباید به نزاع تبدیل شود 
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رئیس مجلس با حضرت آیت الله العظمی 
سیستانی دیدار کرد 

رئیس مجلس شورای اسلامی در جریان سفر به عراق با حضرت آیت 
الله العظمی سیس��تانی دیدار و گفت وگو کرد.  دکت��ر علی لاریجانی 
رئیس مجلس شورای اسلامی در جریان سفر خود به عراق با حضرت 
آیت الله العظمی سیس��تانی مرجع عالی قدر ش��یعه دی��دار و درباره 

مسائل منطقه ای عراق گفت وگو کرد.

رییس جمهور
 امروز به خراسان جنوبی می رود 

رییس جمهور و اعضای دولت در یازدهمین س��فر استانی خود، امروز 
)چهارشنبه( به خراسان جنوبی س��فر می کنند. رییس جمهور امروز 
چهارشنبه )س��وم دی ماه( پس از ورود به اس��تان خراسان جنوبی و 
انجام مراسم استقبال رسمی به اس��تادیوم آزادی بیرجند برای انجام 
سخنرانی در جمع مردم این استان می رود و در ادامه شرکت در جلسه 
سرمایه گذاران استانی، دیدار با علما و ایثارگران و خانواده های شهدا 
از دیگر برنامه های س��فر رییس جمهور به این اس��تان شرقی کشور 
اس��ت.همچنین در این س��فر طرح ها و مصوبات مربوط به توس��عه 
استان خراسان جنوبی هم در جلسه شورای اداری استان که با حضور 
رییس جمهور و برخی از معاونان وی و وزرا به همراه مدیران اس��تانی 

تشکیل می شود، نهایی خواهد شد.

ابراز خرسندی ایران از پیروزی های عراق 
در مقابل داعش 

سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان از پیروزی  های اخیر ارتش و 
نیروهای مردمی عراق در مقابله با تروریست  های داعش ابراز خرسندی 
کرد و وحدت، انس��جام ملی و همراهی ملت عراق با نیروهای نظامی 
این کشور را رمز موفقیت  های اخیر در مقابله با تروریست  ها در عراق 
برشمرد.  مرضیه افخم با تأکید بر استمرار حمایت جمهوری اسلامی 
ایران از دولت و ملت ع��راق در روند مبارزه با تروریس��م و گروه  های 
تکفیری ابراز امیدواری کرد دولت و ملت عراق در سایه این همبستگی 
و انس��جام ملی، به پیروزی  نهایی در مقابله با تروریس��ت  های داعش 
دس��ت یابند. در حالی که ارتش عراق در ادامه دستاوردهای خود در 
برابر گروه تروریستی داعش پنج روستا در ش��هر تکریت را آزاد کرد 
حیدرالعبادی تاکید کرد که عراق در شرف آزادسازی تمام اراضی خود 

از چنگال داعش است. 

ابومرزوق: رابطه حماس با ایران هیچ گاه 
قطع نشده بود 

معاون رییس دفتر سیاسی جنبش حماس اعلام کرد: روابط ما با ایران 

????????????????? ?????????????????

2

چهارشنبه   3دی 1393 

شماره 2263 | 12  صفحه

ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

امیر خلبان چیت فروش مطرح کرد:

خودکفایی نظامی ایران؛مهمترین پیام رزمایش محمدرسول الله
دکتر لاریجانی در فرودگاه نجف اشرف عنوان کرد:   

راه حل بحران تروریسم در گرو همکاری کشورهای اسلامی است 
دکتر علی لاریجانی  در فرودگاه نجف اشرف با بیان اهداف سفر به 
عراق گفت:قرار است که در این سفر ضمن زیارت بارگاه ملکوتی 
اهل بیت )ع( دیدار و ملاقات هایی را با مراجع عالی قدر تشیع و  
بزرگان دینی داشته باشیم. رئیس مجلس افزود: به کشور عراق 
سفر کردم تا هم سلام ملت ایران را به مردم شریف عراق برسانم 
و هم پس از زیارت مرقد مطهر امام علی)ع( به کاظمین و کربلا 
نیز برای زیارت عتبات عالیات س��فر می کنیم. دکتر لاریجانی با 
بیان اینک��ه در بغداد نیز ملاقات هایی ب��ا رئیس مجلس، رئیس 

جمهور و نخس��ت وزیر عراق با هدف بررسی مس��ائل 2 جانبه، 
موضوعات جاری منطقه و اقدامات تروریس��تی که در عراق رخ 
می دهد گفت وگوهایی داریم.رئیس مجلس تنها راه حل بحران 
تروریسم را در گرو همکاری و حمایت کشورهای اسلامی دانست 
و گفت: با توجه به اینکه از سال گذشته تاکنون کشورهای منطقه 
نسبت به بحران های تروریس��تی هوشیارتر شده اند باید با بحث 
و گفت وگوهای مختلف با کشورهای گوناگون، مسئله و بحران 

تروریسم را در منطقه حل و فصل کرد.

امیر سرتیپ دوم خلبان حسین چیت فروش، سخنگوی نیروی 
هوایی در رزمایش مش��ترک محم��د رس��ول الله )ص( درباره 
دستاوردهای مهم این رزمایش گفت: بزرگترین پیام و دستاورد 
این رزمایش، مخابره این پیام به دنیا است که نیروی هوایی ارتش 
سالهاست به خودکفایی رسیده است.امیر چیت فروش درباره 
نقش کلی نیروی هوایی در این رزمایش گفت: تمام پایگاه های 
نیروی هوایی به نوعی در این رزمایش دخیل هستند اما در رده 
های گوناگون و هرکدام از پایگاه های مختلف نیروی هوایی در 

رده هایی مانند هواپیماهای جنگنده، بمب افکن، سوخت رسان، 
شناسایی و انجام عملیات هایی مانند ترابری، بارریزی و چتربازی 
وظایفی بر عه��ده دارند.وی افزود: علاوه ب��ر این، تأمین امنیت 
هوایی کل مناطق تحت پوش��ش رزمای��ش در خلال برگزاری 
آن، بر عهده نیروی هوایی است. وی تصریح کرد: آمادگی و توان 
نیروهای مس��لح نشانگر این مطلب اس��ت که با وجود 36 سال 
تحریم، نیروی هوایی ارتش به روزتر و آماده تر از گذشته قادر به 

دفاع از مرزهای هوایی کشور است.

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

گروه 
ایران

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
در خصوص پرونده کلاسه 93-420خواهان احمدرضا افضلی 
دادخواستی مبنی برمطالبه به طرفیت لیلا پانیزان تقدیم نموده 
است.وقت رسیدگی برای مورخ93/11/4 ساعت 16/30تعیین 
گردیده اس��ت.با توجه به مجهول المکان بودن خوانده حسب 
تقاضای خواهان برابر ماده 73 قانون آئین دادرسی مدنی مراتب 
درجراید منتشر تا خوانده قبل از وقت رسیدگی به این شعبه 
واقع دراصفهان ابتدای خیابان آتشگاه مجتمع شماره 2 شورای 
حل اختلاف مراجعه و نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را اخذ 
نمایید.در صورت عدم حضور وقت رسیدگی ابلاغ شده تلقی و 

تصمیم مقتضی اتخاذ می شود. م الف/26195
شعبه 16شورای حل اختلاف اصفهان

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
در خص��وص پرون��ده کلاس��ه 93-1156 خواه��ان مجتبی 
حاتمی دادخواستی مبنی برمطالبه25/610/000ریال بابت 
وجه 3فقره چک و مطلق خسارات به طرفیت فرزاد بازگیران 
تقدیم نموده است.وقت رسیدگی برای مورخ93/11/4 ساعت 
12تعیین گردیده است.با توجه به مجهول المکان بودن خوانده 
حسب تقاضای خواهان برابر ماده 73 قانون آئین دادرسی مدنی 
مراتب درجراید منتشر تا خوانده قبل از وقت رسیدگی به این 
شعبه واقع دراصفهان ابتدای خیابان آتشگاه مجتمع شماره 2 
شورای حل اختلاف مراجعه و نسخه ثانی دادخواست و ضمائم 
را اخذ نمایید.در صورت عدم حضور وقت رسیدگی ابلاغ شده 

تلقی و تصمیم مقتضی اتخاذ می شود. م الف/26196
شعبه 33شورای حل اختلاف اصفهان

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
در خصوص پرونده کلاس��ه 93-754 خواهان محمود قربانی 
دادخواستی مبنی برمطالبه به طرفیت علی ترابی تقدیم نموده 
است.وقت رس��یدگی برای مورخ93/11/6 ساعت 16تعیین 
گردیده اس��ت.با توجه به مجهول المکان بودن خوانده حسب 
تقاضای خواهان برابر ماده 73 قانون آئین دادرسی مدنی مراتب 
درجراید منتشر تا خوانده قبل از وقت رسیدگی به این شعبه 

واقع دراصفهان ابتدای خیابان آتشگاه مجتمع شماره 2 شورای 
حل اختلاف مراجعه و نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را اخذ 
نمایید.در صورت عدم حضور وقت رسیدگی ابلاغ شده تلقی و 

تصمیم مقتضی اتخاذ می شود. م الف/26189
شعبه 17 شورای حل اختلاف اصفهان

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
در خصوص پرونده کلاسه 93-1189 خواهان مهدی رضایی 
دادخواس��تی مبنی برمطالبه به طرفیت روح ال��ه عبداللهی 
موحد تقدیم نموده است.وقت رسیدگی برای مورخ93/11/5 
ساعت 10/30تعیین گردیده است.با توجه به مجهول المکان 
بودن خوانده حسب تقاضای خواهان برابر ماده 73 قانون آئین 
دادرسی مدنی مراتب درجراید منتش��ر تا خوانده قبل از وقت 
رسیدگی به این شعبه واقع دراصفهان ابتدای خیابان آتشگاه 
مجتمع شماره 2 ش��ورای حل اختلاف مراجعه و نسخه ثانی 
دادخواست و ضمائم را اخذ نمایید.در صورت عدم حضور وقت 
رسیدگی ابلاغ شده تلقی و تصمیم مقتضی اتخاذ می شود. م 

الف/26191
شعبه 8 شورای حل اختلاف اصفهان

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
درخص��وص پرونده کلاس��ه 93-1662خواه��ان امیربابایی 
دادخواس��تی مبنی بر مطالبه وجه یک فقره چک به ش��ماره 
31034749مورخ90/3/30به مبلغ س��ی میلیون و دویست 
هزار ریال به عهده بانک ملت و مطالبه خس��ارت تاخیر تادیه 
و... ب��ه طرفیت حوریه مزای اردس��تانی تقدیم نموده اس��ت.
وقت رس��یدگی برای مورخه93/11/5 ساعت 10/30تعیین 
گردیده،باتوج��ه ب��ه مجهول الم��کان بودن خوانده حس��ب 
تقاضای خواهان مراتب درجرایدمنتشر،تاخوانده قبل ازوقت 
رسیدگی به این شعبه واقع درخیابان سجاد – اول ارباب – روبه 
روی مدرس��ه نیلی پور–جنب س��اختمان صب��ا – پلاک 57 
کدپس��تی 8165756441 ش��ورای حل اختلاف اصفهان – 
شعبه 45ش��ورای حل اختلاف اصفهان مراجعه ونسخه ثانی 
دادخواس��ت وضمائم رااخذنماید. درصورت عدم حضوروقت 

رسیدگی ابلاغ ش��ده تلقی وتصمیم مقتضی اتخاذمیشود. م 
الف/26198

شعبه45شورای حل اختلاف اصفهان

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
درخص��وص پرونده کلاس��ه 93-1662خواه��ان امیربابایی 
دادخواس��تی مبنی بر مطالبه وجه یک فقره چک به ش��ماره 
31034749مورخ90/3/30به مبلغ س��ی میلیون و دویست 
هزار ریال به عهده بانک ملت و مطالبه خس��ارت تاخیر تادیه 
و... ب��ه طرفیت حوریه فدای اردس��تانی تقدیم نموده اس��ت.

وقت رس��یدگی برای مورخه93/11/5 ساعت 10/30تعیین 
گردیده،باتوج��ه ب��ه مجهول الم��کان بودن خوانده حس��ب 
تقاضای خواهان مراتب درجرایدمنتشر،تاخوانده قبل ازوقت 
رسیدگی به این شعبه واقع درخیابان سجاد – اول ارباب – روبه 
روی مدرس��ه نیلی پور–جنب س��اختمان صب��ا – پلاک 57 
کدپس��تی 8165756441 ش��ورای حل اختلاف اصفهان – 
شعبه 45ش��ورای حل اختلاف اصفهان مراجعه ونسخه ثانی 
دادخواس��ت وضمائم رااخذنماید. درصورت عدم حضوروقت 
رسیدگی ابلاغ ش��ده تلقی وتصمیم مقتضی اتخاذمیشود. م 

الف/26198
شعبه45شورای حل اختلاف اصفهان

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
درخصوص پرونده کلاس��ه 93-1623خواه��ان امیر بابایی 
دادخواس��تی مبنی بر مطالبه وجه یک فقره چک به ش��ماره 
300443مورخ86/4/10ب��ه مبلغ ن��وزده میلی��ون ریال به 
عهده بانک تجارت و مطالبه خس��ارتهای تاخی��ر تادیه و...  به 
طرفیت اکبر محس��نی پور تقدیم نموده است.وقت رسیدگی 
برای مورخ��ه93/11/5 س��اعت11 تعیی��ن گردیده،باتوجه 
به مجهول الم��کان بودن خوانده حس��ب تقاض��ای خواهان 
مرات��ب درجرایدمنتش��ر،تاخوانده قبل ازوقت رس��یدگی به 
این ش��عبه واقع درخیابان س��جاد – اول ارب��اب – روبه روی 
مدرسه نیلی پور–جنب ساختمان صبا – پلاک 57 کدپستی 
8165756441 ش��ورای ح��ل اخت��لاف اصفهان – ش��عبه 

45ش��ورای حل اخت��لاف اصفه��ان مراجعه ونس��خه ثانی 
دادخواس��ت وضمائم رااخذنماید.درصورت عدم حضوروقت 
رسیدگی ابلاغ ش��ده تلقی وتصمیم مقتضی اتخاذمیشود. م 

الف/26197
شعبه45شورای حل اختلاف اصفهان

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
درخصوص پرونده کلاسه 93-13خواهان احسان کیانی منش 
دادخواس��تی مبنی بر الزام به انتقال س��ند به طرفیت مهدی 
مهر پور و علی اکبر عموئی تقدیم نموده است.وقت رسیدگی 
برای مورخ��ه93/11/6 س��اعت 16تعیی��ن گردیده،باتوجه 
به مجهول الم��کان بودن خوانده حس��ب تقاض��ای خواهان 
مراتب درجرایدمنتش��ر، تاخوانده قبل ازوقت رس��یدگی به 
این ش��عبه واقع درخیابان س��جاد – اول ارب��اب – روبه روی 
مدرسه نیلی پور–جنب ساختمان صبا – پلاک 57 کدپستی 
8165756441 ش��ورای ح��ل اخت��لاف اصفهان – ش��عبه 
42ش��ورای حل اخت��لاف اصفه��ان مراجعه ونس��خه ثانی 
دادخواس��ت وضمائم رااخذنماید.درصورت عدم حضوروقت 
رسیدگی ابلاغ ش��ده تلقی وتصمیم مقتضی اتخاذمیشود. م 

الف/26190
شعبه42شورای حل اختلاف اصفهان

آگهی مزایده
اجرای حکم مدنی  شعبه  12 دادگاه حقوقی اصفهان  در نظر  
دارد جلس��ه  مزایده ای در خصوص  پرونده اجرایی به کلاسه 
930222/ج12 له عذرا محسنی و غیره و علیه حسین محسنی 
فرزند اکبر به نشانی خیابان زینبیه –سودان جی- پلاک21،در 
مورخه 93/10/30 از س��اعت 9 صبح در محل این اجرا جهت 
فروش 1- یک باب  خانه مسکونی  بصورت  ششدانگ  به پلاک 
ثبتی  15178/780 بخش 5 ثبت اصفهان به صورت  مجزی 
ش��ده از پلاک  15178 اصلی به مساحت عرصه 119/35متر 
مرب��ع و اعیانی با قدمت  حدود 35 س��ال به مس��احت حدود 
110 متر مربع در همکف و زیر زمی��ن حدود 16 متر مربع در 
طبقه اول با مش��خصات دیوار باربر و س��تون فلزی در وسط و 

س��قف تیر آهن و طاق ضربی و کابینت فل��زی و عمدتاَ موارد 
مستعمل و نیاز به بازسازی اساسی و مشترکات آب و فاضلاب 
و برق و گاز به مبل��غ 1/200/000/000 ریال ارزیابی گردیده 
اس��ت.2- دو باب مغازه متصله بصورت ششدانگ پلاک ثبتی 
15178/799 بخ��ش 5 ثبت اصفه��ان فاقد پروان��ه تجاری 
شهرداری مجزی شده از 15178 به مس��احت دو باب مغازه 
23/9 متر مربع با قدمت حدود 35 سال که بصورت فرسوده و به 
مبلغ جمعا770/000/000َ ریال ارزیابی گردیده است.برگزار 
نماید. لذا طالبین خرید 5 روز قبل از جلسه مزایده می توانند 
به نشانی اصفهان،خیابان زینبیه محله سودان ابتدای سودان 
پلاک 19 کد پستی 13779-81979مراجعه  و از آن بازدید 
و با تودیع نقدی 10درصدقیمت پایه در جلسه مزایده شرکت 
نمایند.پیشنهاد دهنده بالاترین قیمت برنده مزایده خواهد بود 

.م الف 24674
اجرای احکام شعبه12حقوقی اصفهان

آگهی ابلاغ
نظر به اینکه آقای سید مسعود حس��ینی  شکایتی علیه خانم 
فاطمه ابراهیمی فرزند محم��د علی دایر بر انتق��ال مال  غیر 
تقدیم دادگاه های عمومی شهرستان اصفهان نموده که جهت 
رسیدگی به ش��عبه 106 دادگاه عمومی)کیفری( شهرستان 
اصفهان واقع در اصفهان خیابان شریعتی حد فاصل بیمارستان 
ش��ریعتی  و چهار راه پلیس  ساختمان ش��ماره 2 دادگستری 
اصفهان ارجاع  و به کلاسه 9209980359401174 و شماره 
بایگانی 930065 ک 106ثبت گردیده که وقت رسیدگی آن 
93/11/8 و س��اعت 10:30 تعیین شده است.به علت مجهول 
المکان بودن مته��م به تجویز ماده 115 قانون ایین دادرس��ی 
دادگاه های عمومی و انقلاب در امورکیفری ودس��تور دادگاه 
مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیر الانتشار آگهی می شود 
تا متهم پس از نشر آگهی و اطلاع از مفاد آن به دادگاه مراجعه و 
ضمن اعلام نشانی کامل خود در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی 
حاضر گردد.  بدیهی است درصورت عدم حضور مطابق مقررات 

رسیدگی غیابی به عمل خواهد آمد.م الف/ 26194
شعبه106دادگاه عمومی جزایی اصفهان



با تشکیل کمیته یاوران وقف در حوزه پیشگیری 
و درمان اعتیاد صورت گرفت؛ 

چراغ سبز اوقاف به درمان اعتیاد 
عباس چیوائی: همزمان ب��ا هفته وقف، مدیر کل اوق��اف و امور خیریه 
استان اصفهان در نشس��تی با خبرنگاران است��ان گزارشی از فعالیت این 
اداره کل ارائه کرد. وی ابتدا با اشاره به فعالیت بنیاد توسعه موقوفات استان 
برای شناسایی سرمایه گذاران بخش خصوصی، گفت: در 9 ماهه گذشته 
 16 قرارداد سرمایه گ��ذاری برای موقوفات تنظیم شده ک��ه از میان آنها 
می توان به کاروانسراهای ورزنه، نوگنبد و عباسی کوهپایه، آبگرم ورتون و 
گورستان سده لنجان اشاره کرد. حجت الاسلام و المسلمین رضا صادقی 
با اشاره به وجود هشت هزار و 51 امام��زاده در کشور، افزود: از این تعداد، 
718 امامزاده در استان اصفهان قرار دارد و در کشور دو هزار و 400 امامزاده 
دارای فضای مناسب برای اسک��ان زائران است، در حال��ی که در استان 
اصفهان 300 امامزاده دارای این فضا هستند و استان اصفهان بعد از فارس 
و مازندران در جایگاه سوم از لحاظ تعداد امامزادگان است.  وی به موقوفات 
جدید سال جاری نیز اشاره کرد و گفت: در سال جاری تاکنون 125 وقف 
جدید با نیات گوناگون صورت گرفته که در مقایس��ه با 80 موقوفه سال 
گذشته، رشد 1/5 برابری داشته است و باید تا پای��ان سال به 200 وقف 
جدید برسد. وی خاطرنشان کرد: در سطح است��ان 610 مرکز آموزشی 
موقوفه در تصرف آموزش و پرورش است که امیدواریم این سازمان هرچه 
زودتر نسبت به پرداخت وجوه معوقه موقوفات اقدام کند.  مدیرکل اوقاف و 
امور خیریه استان اصفهان در ادامه به وجود 390 پرونده حقوقی جاری در 
محاکم قضایی استان اشاره کرد و اظهار داشت: تاکنون 130 پرونده تعیین 
 تکلیف ش��ده و در 24 پرونده حکم به نفع موقوف��ات صادر شده است که 
می توان به موقوفات گورستان یحیی آباد و دبیر صنایع کاشان، امیر لشگری 
شهرضا و سرای گلشن اصفهان اشاره ک��رد. وی افزود: تاکنون برای870 
موقوفه استان سند مالکیت اخذ ش��ده، 240 موقوفه تمدید شده و برای 
320 موقوفه نیز تقاضای سند شده است.  وی اضافه کرد: بین اوقاف و منابع 
طبیعی بر سر 12 هزار و 500 هکتار از اراضی اختلاف وجود دارد و تاکنون 
حدود هشت هزار هکتار از این اراضی بررسی شده که دو هزار هکتار از آنها 
سهم اوقاف شده است.  صادقی به وضعی��ت ارضای موقوفه تحت تصرف 
سایت هسته ای اصفهان نیز اشاره کرد و گفت:  28 هکتار از اراضی سایت 
هسته ای )UCF( اصفهان موقوفه است که اوقاف نیز برای روشن شدن 
وضعیت آن، اقدام کرده است. وی افزود: علاوه بر این، از آنجایی که دو دانگ 
از مزرعه موقوفه روستای تتماج در نطنز در اختیار سایت هسته ای نطنز 
است، بنابراین بخشی از سایت هسته ای نطنز نیز موقوفه به شمار می رود و 
به دنبال عقد قرارداد برای دریافت اجاره آن هستیم. حجت الاسلام صادقی 
به نقش زنان در ترویج فرهنگ وقف اشاره کرد و گفت:  بیش از چهار هزار 
موقوفه در کشور توسط زنان وقف شده و در استان نیز 20 درصد کل 13 
هزار و 600 موقوفات توسط بانوان بوده که مدرسه جد بزرگ، جد کوچک 

در شهر اصفهان از مهم ترین آنهاست. 

   معاونت فرهنگی اوقاف رتبه اول کشوری را کسب کرد 
وی در ادامه نشس��ت خبری به برنامه های معاون��ت فرهنگی اجتماعی 
اوقاف اشاره کرد و گفت: در سال جاری این معاونت، برنامه های فرهنگی 
و اجتماعی گوناگونی در قالب طرح هایی همچون طرح نوروزی و آرامش 
بهاری، خیمه های معرفت، سوگواره یاس نبوی، نشاط معنوی، ضیافت 
الهی، سوگ��واره بصیرت عاشورای��ی، جشن ولایت عل��وی و اکمال دین 
 نبوی، اعزام 570 روحانی و مبلغ در ط��رح بصیرت عاشورایی، حمایت از 
هیات های مذهبی، تجمع لبیک یا حس��ین )ع( و لبی��ک یا زینب )س( 
رهروان زینبی، طرح ملی حفظ قرآن کریم و محافل انس با قرآن با حضور 
قاریان مصری و بین الملل��ی برگزار کرده است. صادق��ی گفت: معاونت 
فرهنگی اجتماعی اداره کل اوقاف و امور خیریه استان در طرح های آرامش 
بهاری، سوگواره یاس نبوی و بصیرت عاشورایی در سطح کشور رتبه اول 
را کسب کرد.  وی تصریح کرد: در برگزاری مس��ابقات قرآنی تعداد 115 
هزار نفر در سطح استان ثبت نام کرده اند و این مسابقات سوم تا پنجم دی 
ماه برگزار خواهد شد. مدیرکل اوقاف و  امور خیریه استان اصفهان در ادامه به 
برنامه های این اداره کل در هفته وقف اشاره کرد و گفت: براساس دستورالعمل 
سازمان اوقاف و امور خیریه کش��ور در این هفته در ترویج فرهنگ وقف و 
تشویق مردم به این سنت حسنه برنامه های زیادی پیش بینی شده است.  
وی افزود: گزارش عملکرد یک ساله اوقاف، شناساندن مفهوم وقف برای 
مردم و افزایش آگاهی آنها، سخنرانی روسای ادارات اوقاف و امور خیریه 
شهرستان ها قبل از خطبه های نماز جمعه،  همایش وقف و رسانه، تجلیل 
از واقفان، متولیان، خادمان، مس��تاجران خوش حس��اب اوقاف، دیدار با 
علما،  بزرگان، دانشجویان، استاندار، همایش با روحانیون و مبلغان، دیدار 
با جانبازان، خانواده معظم شهدا،  نشس��ت های تخصص��ی با شهرداران، 
 پزشکان، اصن��اف و بازاریان و تشکی��ل ستاد وقف ه��ای جدید از جمله 
برنامه های اداره کل اوقاف و امور خیریه است��ان در هفته وقف است. وی 
اضافه کرد: کلنگ زنی موقوفه دبی��ر صنایع کاشان، آغاز عملیات اجرایی 
کارهای عمرانی امامزاده اسحاق خوراسگان و افتتاح پروژه کتابخانه علامه 

مجلسی از دیگر برنامه های اوقاف در هفته وقف است. 

   تش�کیل کمیته یاوران وقف در حوزه پیش�گیری و درمان 
اعتیاد 

حجت الاسلام و المس��لمین صادقی در پایان به تشکیل کمیته هایی با 
عنوان یاوران وقف در معاونت فرهنگی اجتماعی مبنی بر فعالیت در راستای 
 ایجاد وقف های جدید اشاره کرد و گف��ت: در گذشته واقفان خیراندیش 
وقف های خود را با توجه ب��ه نیاز روز جامعه از جمل��ه ساخت کتابخانه، 
 مسجد،  مدارس علمیه،  مدرسه و... نیت می کردند و از آنجایی که مسائل 
و مشکلات جامعه برای مسوولان و واقفان به عنوان یک دغدغه است، کمیته 
های یاوران وقف در زمینه های گوناگون تشکیل شده تا بتوانند با مشاوره، 
نیات واقفان را به مسائل و مشکلات حاد جامعه سوق دهند. وی افزود: یکی 
از این کمیته ها یاوران وقف با عنوان پیشگی��ری و درمان اعتیاد است و از 
آنجایی که اعتیاد جوانان به مواد مخدر به عنوان یکی از دغدغه های مقام 
معظم رهبری و سایر مسوولان نظام مورد توجه است، امیدواریم واقفان و 

خیراندیشان در این زمینه نیز وقف جدید ایجاد کنند. 

معاون برنامه ریزی و توسعه شرکت آبفای کشور اعلام کرد؛

رشد  31 درصدی اعتبارات طرح های آبرسانی کشور در سال 94

معاون برنامه ریزی و توسعه شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
گفت: خوشبختانه پیشنهاد اعتبارات بخ��ش آب و فاضلاب کشور 
به مجلس در سال 94 از رشد بس��یار خوبی برخ��وردار است که در 
طرح های آبرسانی با رشد 31 درصدی، بالغ بر 15هزار میلیاردریال 
است. علی اصغر قانع اظهار کرد: اعتبارات پیش بینی شده طرح های 
آبرسانی در قالب بودجه س��ال 94 از محل اعتبارات تملک و دارایی 
و برای اجرای 130 طرح آبرسان��ی در کشور هزینه خواهد شد. وی 
افزود: امید است با تلاش های انجام ش��ده، 10 درصد از این طرح ها 
در سال آینده به بهره برداری برسد تا بخشی از مس��ائل و مشکلاتی 
که در حوضه آبرسانی به ویژه در شهرهای بزرگ کشور وجود دارد، 
برطرف شود. وی، طرح آبرسانی به شهرستان کاشان را از جمله این 

طرح ها برشمرد.

    رشد 27 درصدی اعتبارات عمران فاضلاب شهری
 قانع، رشد اعتب��ارات در بخش عم��ران فاضلاب شه��ری را حدود

27 درص��د اعلام ک��رد و گفت: باوج��ود حجم ان��دک عملیاتی در 
بخش فاضلاب روستایی، تس��هیلاتی افزون بر 195میلیون یورو از 
محل اعتبارات بانک توسعه اسلامی به این بخش تعلق گرفته که با 
تمهیدات اندیشیده شده، امیدواریم در سال آینده فعالیت اجرایی 
در بخش فاضلاب در 111 روست��ای دارای اولویت انجام شود. وی 

افزود: امیدواریم با عملیاتی شدن فاضلاب روستایی بتوانیم شاخص 
بهره مندی از شبکه فاضلاب را در بخش روستایی ارتقا دهیم. قانع 
با اشاره ب��ه روش های سرمایه گذاری در فاض��لاب روستایی یادآور 
ش��د: BO ، BOT و بیع متقابل روش ه��ای سرمایه گذاری در این 
حوزه است که سرمایه گذاران می توانند پروژه های این بخش را اجرا 
کرده و آبفا محصول نهایی را به صورت تضمینی خریداری کرده یا 
اینکه سرمایه گذار به عنوان بهره بردار از آن استفاده کند و این موارد 

نیز مکانیزم های��ی است که می تواند عملیات فاض��لاب را در بخش 
روستایی تسریع بخشد.

    رشد 100 درصدی اعتبارات آبرس�انی به روستاها در 
سال آینده

قانع گفت: در بخش آبرسانی به روستاها نیز در سال آینده اعتبارات 
آبفا صددرصد رشد داشته و از دو هزار میلیارد ریال در سال جاری به 
چهار هزار میلیارد ریال افزایش خواهد داشت. وی با اشاره به وجود 
920 مجتمع آبرسانی دارای اولویت در سطح کشور، افزود: 47 هزار 
میلیارد ری��ال منابع مورد نیاز  این مجتمع هاست ک��ه این اعتبار از 
محل تملک دارایی و تبصره 11 قانون بودجه 93، خرید تضمینی آب 

و سرمایه گذاری بخش خصوصی پیش بینی شده است.

به منظور بررسی موانع و مشکلات حم��ل ونقل درون شهری شهر 
اصفهان، هفته گذشته جلسه ای با حضو استاندار، شهردار، معاون 
حمل  و نقل و ترافیک شهرداری، جانشین فرمانده انتظامی استان، 
مدیر کل اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان در محل 

استانداری اصفهان تشکیل شد. 
استاندار اصفهان ضمن اذعان به اینکه از جمله مهم ترین مشکلات 
کلانشهرها مربوط به حوزه حم��ل و نقل شهری است، در خصوص 
مهم ترین مباحث و تصمیمات این جلس��ه، گفت: با توجه به اینکه 
70 درصد آلودگی هوای اصفهان، در ارتب��اط با حوزه حمل و نقل 
است، در این راستا جلس��ه ای با دستگاه های مرتبط با حمل و نقل 
برگزار شد. رسول زرگر پور با تاکید بر اینکه علی رغم اینکه بنزین و 
گازوئیل یورو 4 در اصفهان تولید می شود اما به دلیل اینکه خودروها 
احتراقشان کامل نیس��ت، نتیجه خاصی محقق نشده است، افزود: 
از جمله موضوعاتی که به درستی انج��ام نشده و حتی در خصوص 
صحت آن شک و شبهه وجود دارد، بحث معاینه فنی خودروهاست 
که در این زمینه مقرر شد ظرف 10روز آینده برنامه  مشترکی بین 
نیروی انتظامی و شهرداری اصفهان اعلام شود تا خودروها به مراکز 
معاینه فن��ی تحت مدیریت شه��رداری مراجع��ه و مشکلات فنی 
خودروی خود را حل و برچس��ب معاینه فنی بگیرند. وی با تشریح 
این مهم که در صورتی که خودرویی معاینه فنی نشده باشد جریمه 
می شود ، تصری��ح کرد: در این خصوص بای��د صحت معاینات فنی 
خودروها نیز جدی گرفته شود. استاندار اصفهان در خصوص طرح 
زوج و فرد نیز گفت: طرح زوج و فرد، یک طرح موقت است و آنچه در 
اجرای این طرح مهم است، اینکه طرح را نمی توان با حضور نیروی 
مستقر  انجام داد، بلکه باید از طریق پایش الکترونیکی انجام شود 
که در این خصوص با توجه به اطلاعاتی که داده شده، سیستم پایش 

الکترونیک تا حدود زیادی کامل و آماده بهره برداری شده است.
زرگرپور خاطرنشان کرد: به زودی ط��رح زوج و فرد، به طور کامل 
اجرا می شود و رانندگان، دیگر کس��ی را در مب��ادی ورودی شهر 
نخواهند دید، ام��ا کنترل الکترونیکی انجام می ش��ود. وی با انتقاد 
از تردد خودروهای تک سرنشین، اظهار داشت: کامل نبودن حلقه 
حمل  و نقل درون شهری، از جمله دلایل استفاده افراد از خودروی 

شخصی است.
زرگرپور با اعلام خبر ورود حدود 400 دستگاه اتوبوس گاز سوز به 
چرخه حمل و نقل درون شهری اصفهان، تصریح کرد: بالغ بر  400 
دستگاه اتوبوس گازسوز در اصفهان وجود دارد که به دلیل اختلاف 
شرکت گاز و اتوبوسرانی بلااستفاده مانده بود، اما با رفع این اختلاف 
در جلس��ه،  مقرر شد ظرف دو روز آینده این 400 دستگاه اتوبوس 

گازسوز وارد شبکه حمل و نقل شود.
استاندار اصفهان با اشاره به اینکه بیش از 20 درصد تاکس��ی های 
شهر مازاد بر نیاز شبکه است، گفت: 12 هزار تاکسی در شهر اصفهان 
فعالیت می کنند که طبق گفته مسوولان امر، بالغ بر 20 درصد از این 
تاکسی ها  مازاد است که برای ساماندهی به این وضعیت، برنامه ای 
ظرف دو ماه آینده پیش بینی می شود. زرگرپور همچنین خاطر نشان 
کرد: طرحی پیش بینی شده است  تا خودروهای بالاتر از سن مجاز با 

خودروهای جدید جایگزین شوند.
زرگرپور وجود بی��ش از 500 ه��زار موتورسیکل��ت در اصفهان را 
معضلی امنیتی ترافیکی عنوان کرد و گفت: هر موتور سیکلت شش 
برابر یک خودرو آلودگی ه��وا و 10 برابر یک خودرو آلودگی صوتی 
 ایجاد می کند. از طرفی بسیاری از تخلفات نیز از طریق موتور اتفاق 
می افتد. وی به ارائه آم��اری در خصوص صدم��ات و تلفات موتور 
سیکلت پرداخت و خاطرنشان کرد: بی��ش از 50 درصد تصادفات 

ناشی از موتور سیکلت بوده که 80 درصد از آن تلفات، ناشی از ضربه 
 ICU به سر بوده است. زرگرپور با اشاره به اینکه 50 درصد تخت های
بیمارستان ها را موتورسواران تشکیل می دهند، ادامه داد: از ابتدای 
امسال80 نفر موتورسوار کشته شده و 1200 نفر نیز مجروح شدند 
و طبق آماری که اعلام شده، تصادف هر یک نفر، بالغ بر  یک میلیارد 

تومان هزینه به بیت المال تحمیل می کند. 
همچنین شهردار اصفهان در این جلس��ه با اشاره ب��ه اینکه طبق 
بخش نامه ابلاغی از س��وی معاون اول رییس جمه��ور  قیمت گاز 
اعلام شده برای اتوبوس های گازس��وز 40 تومان است، گفت: 400 
دستگاه اتوبوس گازسوز اتوبوسرانی اصفهان به دلیل اختلاف قیمت 
گاز استفاده نمی ش��ود و در حالی که قیمت گاز اع��لام شده برای 
اتوبوس های گازسوز 40 تومان است، شرکت گاز 600 تومان بابت 
هر مترمکعب گاز از شهرداری دریافت می کند. دکتر سقائیان نژاد 
افزود: جایگاه CNG فرزانگان اصفهان، در طول شبانه روز تنها دو 
ساعت، از ساعت 12 تا 2 نیم شب، در اختی��ار شرکت اتوبوسرانی 
است که عملا پاسخگوی نیاز نبوده و تنها حدود 70  دستگاه اتوبوس 

می توانند سوخت گیری کنند.
وی با ی��ادآوری این مهم که هشت سال پی��ش اتوبوس گازسوز در 
اصفهان تولید شد اما هنوز در بحث استفاده از گاز مشکل وجود دارد، 
تصریح کرد: باید ظرفیت سوخت گیری دو ساعته جایگاه فرزانگان 
به 10 و یا 24 ساعت��ه افزایش یابد. شه��ردار اصفهان ضمن اظهار 
مخالفت با طرح زوج و فرد تاکید کرد: وقتی تجهیزات و وسایل لازم 
برای اجرای این طرح وجود نداشته باشد، طرح به صورت ناقص اجرا 

می شود و طرح ناقص هم همان بهتر که انجام نشود. 
دکتر سقائیان نژاد ضمن انتقاد از طرح های مقابله با موتورسیکلت 
گف��ت: در حال��ی از برنام��ه ری��زی ب��رای سامانده��ی و مقابله با 
موتورسیکلت صحبت می شود که 14 کارخانه تولید موتورسیکلت 
در اصفهان هر روز موتور تولید می کند. شهردار اصفهان همچنین 
با انتقاد از ورود بی رویه خودرو به شهر اصفهان،تصریح کرد: روزانه 
600 خودرو در اصفهان شماره گذاری می شود که ورود این حجم 
روزانه خودرو به خیابان ها مشکلی است که ترافیک را بیشتر می کند 

و باید برای آن فکر اساسی اندیشیده شود.
از طرفی، جانشین فرمان��ده انتظامی استان اصفه��ان نیز با تاکید 
بر اینکه  طرح زوج و ف��رد بدون پایش الکترونی��ک فایده ای ندارد 
گفت: چهارراه  ها، تقاطع ها و محدوده های ترافیکی 10 برابر تعداد 
پرسنلی است ک��ه در حال حاضر به کارگی��ری می شوند. سرهنگ 
حس��ین حس��ین زاده خاطر نشان کرد: با توجه ب��ه اینکه در حال 
حاضر تجهیزاتی همچون پای��ش الکترونیک قوی نداریم، می توان 
به جهت روان تر شدن بحث ترافی��ک در شهر اصفهان با استفاده از 
طرح زوج و فرد ترافیک را کنترل کرد. وی در خصوص برنامه ریزی 
 برای موتورسیلک��ت ها اضافه کرد: برای کاه��ش آلایندگی و تردد 
می توان یک رویکرد بلندمدت همانند ساماندهی موتورسیکلت ها 
و یک طرح کوتاه مدت همانند اجرای طرح زوج و فرد، اجرا کرد. وی 

خاطرنشان کرد: در صورتی که کمک ویژه ای به پلیس راهور صورت 
بگیرد، خدمات حفاظتی استفاده از طرح زوج و فرد با قدرت بیشتر 
و محدوده وسیع تر در حوزه استحفاظی انجام می شود. حسین زاده 
با اشاره به اینکه از ابتدای سال تاکنون 300 نفر کشته بر اثر تصادف 
داشتیم که 150 نفر در شهر و مابق��ی در شهرستان اصفهان بودند 
تصریح کرد: هر دو روز یک بار یک نفر بر اثر تصادف با موتورسیکلت 
در اصفهان فوت می کند. جانشین فرمانده انتظامی استان اصفهان 
با اشاره به اینکه 60 درص��د از اتفاقات در کلانشهرها اعم از سرقت، 
کیف قاپی، مواد مخدر و حمل مشروبات الکلی از طریق موتورسیکلت 
انجام می شود، گفت: موتورسواران هویت مشخصی نداشته و با کمال 

تاسف هیچ قاعده ای برای خرید و فروش موتور وجود ندارد. 
حس��ین زاده همچنین از ضرورت ورود موت��ور سیکلت های برقی 
سخن گفت و تصریح کرد: نمون��ه خارجی موتورهای برقی قیمتی 
بین 7 تا 10 میلیون تومان هزینه دارد، اما از طریق طرحی که توسط 
دانشجویان دانشگاه صنعتی اصفهان اجرا شده است، این موتور را 
 بومی سازی کرده و قیم��ت آن را به حدود دو میلیون تومان کاهش

داده اند. وی در خصوص مراکز معاینات فنی خودرو نیز خاطرنشان 
کرد: در این زمینه پلیس هفت تا هشت هزار خودرو را اعمال قانون 
کرده، اما تاثیری نداشته است؛ چ��را که مراکز معاینه فنی در شیوه 

معاینه مشکل دارند و به درستی معاینه نمی کنند.
معاون حمل  و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان نیز در این جلس��ه 
صحبت های خ��ود را در هشت محور ارائه کرد و ب��ا اشاره به اینکه 
دو موض��وع ایمنی و آلودگی و نی��ز فرسودگی و بازس��ازی ناوگان 
اتوبوسران��ی را در کنار هم پیش م��ی بریم، گف��ت: از ابتدای سال 
تاکنون 198 میلیون مسافر در شهر اصفهان جابه جا شدند. علیرضا 
صلواتی با بیان این مطلب که جا به جایی ه��ر نفر با اتوبوس شهری 
800 تومان هزینه در بر دارد، افزود: با این حال سهم دولت در زمینه 
حمل  و نقل،  52 میلیارد تومان بوده که تنها هشت میلیارد تومان آن 
پرداخت شده است. وی با ارائه اسنادی مبنی بر اینکه وزیر نفت به 
شرکت ملی گاز در تمامی استان ها ابلاغ کرده است که گاز CNG با 
قیمت 40 تومان در اختیار شرکت های واحد اتوبوسرانی قرار گیرد، 
خاطر نشان کرد: شرکت گاز استان اصفهان گاز CNG را با قیمت 
600 تومان به شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان می فروشد که عملا 

مقرون به صرفه نیست. 
صلواتی همچنین به انعقاد قرارداد خری��د 170 دستگاه اتوبوس و 
تحویل تا پایان سال اشاره کرد و ادام��ه داد:  همچنین خرید 100 
دستگاه اتوبوس دو کابین برای اضافه ش��دن در خطوط BRT  در 
سال آینده در دستور کار قرار دارد و در ای��ن راستا سه خط جدید 
BRT به دیگر خطوط اضافه می شود. معاون حمل  و نقل و ترافیک 
 شهرداری اصفهان از شکس��ته شدن خط��وط و سرقفلی برخی از 
خط تاکس��ی ها خبر داد و گف��ت: در آینده ای نزدی��ک خرید خط 
تاکسی و حق سرقفلی را می شکنیم تا تاکسی ها به صورت گردشی 
در شهر فعال باشند. صلواتی با تاکید بر این مهم که باید مراکزی برای 
باراندازی و توزیع بار جهت جلوگیری از ورود کامیون ها و خودروهای 
سنگین به خیابان های اصلی شه��ر در حاشیه ایجاد شود، به نصب 
دوربین های ثبت تخل��ف در 25 نقطه شهر اصفهان اشاره و تصریح 
کرد: این دوربین ها به اجرای طرح زوج و فرد کمک کرده و  تاکنون 

در 23 نقطه شهر  نصب شده است.

رییس پلیس فض��ای تبادل اطلاع��ات اصفهان 
گفت: جرایم فضای مج��ازی در حوزه اقتصادی 
در استان اصفهان300درص��د افزایش یافته که  
69  درصدکل جرایم سایبری اصفهان را به خود 
اختصاص داده است. گفتنی است؛ 71 درصدکل 
جرایم اقتصادی از نوع کلاهبرداری رایانه ای است 
که توسط پیامک های تحت عنوان برنده شدن در قرعه کشی انجام 
شده است. 29درصد این جرایم نی��ز از نوع برداشت های غیرمجاز از 
حساب شهروندان بوده است. شهروندان می توانند هر گونه پیامک 
مشکوک را به شماره2184355 اط��لاع دهند که ظرف یک ساعت 
برخ��ورد لازم انجام می شود. سرهنگ مصطف��ی مرتضوی در جمع 
نمایندگان رسانه های گروهی اصفهان ادامه داد: رشد جرایم سایبری 
مشهود است ک��ه باید پیشگیری شود. وی البت��ه تصریح کرد که در 
اصفهان، پلیس فتا توانسته است که آمار عملکرد کشف وقوع جرم را 
به 118درصد برساند که 18درصد نسبت کشف به وقوع جلوتر است. 
رییس پلیس فتای اصفهان با بیان اینکه جرای��م سایبری استان در 
حوزه اخلاقی نیز وقوع قابل توجه��ی داشته است، اظهار داشت: این 
جرایم21درصد کل جرایم سایبری در اصفهان را تشکیل می دهد. 
شایان ذکر است که 49درصد جرایم اخلاق��ی از نوع هتک حیثیت 
و نشر اکاذیب، 33درصد انتشار اطلاع��ات خصوصی، 8درصد ایجاد 
مزاحمت، 2درصد تحریک به اعمال منافی عف��ت و 8درصد مابقی 

از نوع جرایم خرد ب��وده است. باید گفت ک��ه 66درصد جرایم حوزه 
 اخلاقی در شبکه های اجتماعی همانند وایبر، واتساب و...،  21 درصد در

وب سایت ها و 9درصد در وبلاگ ها اتفاق افتاده است.
مرتضوی درباره انگیزه اصلی ارتکاب ج��رم در فضای مجازی گفت: 
80درصد انگیزه مجرم��ان ازن��وع اقتصادی،10درصد غیراخلاقی، 
5درصد کنجکاوی و تفری��ح بوده و 5درصدنیز جنب��ه انتقام گیری 
 داشت��ه است.  ب��ه گفت��ه مرتض��وی، در ح��ال حاضر150میلیون 
سیم کارت در ایران فعال است که به همراه اینترنت تلفن های همراه 
و حضور30شبکه موبایلی خارجی، باعث افزایش جرایم در حوزه های 
اخلاقی شده است. وی تصریح کرد: باحضور شبکه های اجتماعی، به 
سمت جامعه شبکه ای پیش می رویم که اکث��ر افراد جامعه در این 
شبکه زندگی می کنند و بنابراین نیازمند اقدامات احتیاطی هستیم. 
سرهنگ مرتضوی با اشاره به وجود ضعف آموزش در حوزه سایبری، 
گفت: امروز با خلأ  آموزش و ضعف فرهنگ در حوزه سایبری مواجهیم 
و به همین  دلیل پلیس فتا با آموزش و پرورش و سایر نهادها در این 

زمینه همکاری گسترده ای دارد.

  تعطیلی135سایت همسریابی
مرتضوی از تعطیل شدن135 سایت همسریابی در سال جاری خبر 
داد و گفت: ای��ن سایت ها به صورت تخصصی در حوزه همس��ریابی 
فعالیت می کردند. وی ادامه داد:هیچ سایتی در این حوزه اجازه فعالیت 
ندارد و مجوز نیز به هیچ سایتی داده نشده است. وی با بیان اینکه از 
تعداد سایت های فعال در این حوزه اطلاعی در دست نیست، اظهار 

داشت: سایت های مسدود شده در استان اصفهان فعال نبوده اند.

  دردسری به نام قاچاق افغانی
در بخش دیگری از این نشس��ت، رییس پلیس اطلاع��ات و امنیت 
استان به حضور اتباع خارجی در استان اش��اره کرد و گفت: در حال 
حاضر بیش از180هزار تبعه خارجی مجاز در استان اصفهان زندگی 
می کنند. سرهنگ اکبر عاصمی ادامه داد: در خصوص اتباع خارجی 
غیرمجاز آماری در دست نیس��ت. وی افزود: تبعه های غیرمجاز به 
صورت هفتگی دستگیر و به اردوگ��اه افاغنه طرد می شوند. عاصمی 
از ورود مجدد تبع��ه های خارجی غیرمجاز به است��ان به عنوان یک 

 معضل یاد کرد و افزود: تع��دادی افراد سودجو تحت عن��وان قاچاق بر 
با خودروه��ای شخصی و ازجاده ه��ای فرعی، اتب��اع غیرمجاز طرد 
شده را دوباره وارد استان م��ی کنند. به گفت��ه وی، روزانه 10تا 15 
 خودرو قاچاق بر در مبادی ورودی استان توقیف و تحویل پارکینگ 
می شود. ریی��س پلیس اطلاع��ات و امنی��ت استان با بی��ان اینکه 
سامانده��ی افاغنه به عهده نی��روی انتظامی نیس��ت، گفت: نیروی 
انتظامی تبعه های غیرمجاز را توقیف و تحویل اردوگاه می دهد. وی 
با بیان اینکه جرایم سنگینی در انتطار قاچاق برهاست، اظهار داشت: 
حداقل شش ماه تا یک سال خودروی مربوطه توقیف و روانه پارکینگ 

می شود که هزینه پارکینگ نیز برعهده فرد خاطی است.

   عطاری هاپلمب شدند
سرهنگ عاصمی درخصوص جرایمی که عطاری ها برای ترک اعتیاد 
و فروش غیرقانونی شربت تریاک انجام داده اند، گفت: در این راستا 
سه مورد از عطاری های متخلف پلمب شده اند و پلیس امنیت استان 
به گزارشات مردمی دراین خص��وص رسیدگی می کند. وی با اشاره 
 به وجود آرایشگاه های زنانه بدون پروانه کسب و جرایمی که مرتکب 
می شوند، گفت: مطابق قانون، واحدهای صنفی بدون پروانه باید از 
طریق اتحادیه مربوطه رسیدگی شود. عاصمی ادامه داد: اتحادیه یاد 
شده واحدهای ب��دون پروانه را شناسایی و ب��ه پلیس امنیت معرفی 

کرده اند.

کاهش آلایندگی هوا برنامه می خواهد

روزانه 600 خودرو در اصفهان شماره گذاری می شود

کشف جرایم سایبری در استان به 118درصد رسید

افرایش300درصدی جرایم سایبری اقتصادی در اصفهان

استاندار اصفهان با اشاره به برخی اعتراضات مردمی در خصوص 
اجباری بودن خرید ن��ان با کنجد در بعض��ی از نانوایی ها گفت: 
اولویت با عرضه نان عادی است و عرضه نان با کنجد اجباری نیست 
و تنها در صورتی که مورد تقاضای مشتریان باشد بلامانع است.

رسول زرگرپور در کارگروه استانی طرح ارتقای کیفیت گندم، آرد 
و نان که با حضور مدیران ذی ربط برگزار شد، با تقدیر و تشکر از 
صنف نانوایان به عنوان افراد شریف و پرکارترین و پرتلاش ترین 
اقشار اظهار ک��رد: البته در هر صنفی ممکن اس��ت معدود افراد 
متخلفی وجود داشت��ه باشند که باید با ای��ن تخلفات احتمالی 
برخورد لازم صورت گیرد. وی تصریح کرد: آنچه باید در اولویت 
کار قرار گیرد، ایجاد شرایطی است که بستری برای تخلف وجود 
نداشته باشد و این کار پیش از برخورد با تخلفات باید اجرایی شود.

استاندار اصفهان بر تشدید نظ��ارت بر عرضه نان توسط بازرسی 
اتحادیه نانوایان، اداره تعزیرات حکومتی، اتاق اصناف و سازمان 
صنعت، معدن و تجارت در جهت رعای��ت وزن چانه، جلوگیری 
از افزایش بی ضابطه قیمت ها و از همه مهم تر بهبود کیفیت نان 

تاکید کرد.

وی بیان ک��رد: در نقطه مقاب��ل پیشنهاد می ش��ود نانوایانی که 
ضمن رعایت همه موارد مصوب از قبیل وزن، قیمت و تمام موارد 
بهداشتی نس��بت به ارتقای کیفیت نان اقدام کنن��د، با معرفی 

دستگاه های نظارتی مورد تشویق و تقدیر قرار می گیرند.
زرگرپور با اشاره به برخی اعتراض های مردمی در خصوص اجباری 
بودن خرید نان با کنجد در بعضی از نانوایی ها اظهار کرد: اولویت با 
عرضه نان عادی است و عرضه نان با کنجد اجباری نیست و تنها در 
صورتی که مورد تقاضای مشتریان باشد بلامانع است و این موضوع 
باید از طریق اتحادیه به نانوایان به صورت دقیق اطلاع رسانی شود.

وی شرکت غله و کارگروه نظارت را ملزم کرد در خصوص توزیع 
گندم و آرد به کارخانه ه��ا و نانوایی ها و همچنین تعیین مصرف 
سرانه آرد شهرستان ها و استان بررس��ی لازم را صورت داده و در 

صورت لزوم بازنگری کنند.

    روزان�ه 200 میلیون تومان یارانه نظام س�لامت در 
استان اصفهان پرداخت می شود

استاندار اصفهان گفت: در هر 24 ساعت مبلغ 200 میلیون تومان 
به عنوان یارانه طرح نظام سلامت در استان پرداخت می شود.

رسول زرگرپ��ور اظهار کرد: 150 میلیون توم��ان از این مبلغ به 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان و 50 میلیون تومان به دانشگاه علوم 
پزشکی کاشان اختصاص دارد. وی افزود: سالانه حدود 64 میلیارد 
تومان بابت هزینه نظام سلامت در استان هزینه می شود. وی با 
بیان اینکه مردم با اجرای طرح تحول نظام سلامت شاهد تحولی 
چشمگیر در امور درمانی هستند، گفت: در ماه های گذشته 25 

درصد به مراجعات مردم به مراکز درمانی استان اضافه شده ؛ زیرا 
بخشی از مردم استان درد و رنج بیماری را تحمل می کردند ولی 
به دلیل نداشتن توان تامین هزینه درمان به مراکز درمانی مراجعه 
نمی کردند. استاندار اصفهان با بیان اینکه بهبود شرایط اقتصادی 
از خواسته های مردم در سال های اخی��ر بوده است، اظهار کرد: 
در زمان قبول مس��وولیت دولت یازدهم مردم کشور شاهد تورم 
عادی40 درصد و نقطه ب��ه نقطه 45 درصد و ن��رخ بیکاری 16 
درصد بودند. زرگرپ��ور گفت: دولت یازده��م در یک سال و نیم 
گذشته توانسته تورم نقطه ای را از 45 درصد به حدود 15 درصد 
کاهش دهد و تورم کلی از حدود 40 درصد به 20 درصد رسیده 
و در سال آینده این تورم به زی��ر 20 درصد کاهش خواهد یافت. 
 وی تاکید کرد: مس��ائل اقتصادی یک شبه ب��ه وجود نمی آید و 
یک شبه هم قابل حل و کنترل نیست. استاندار اصفهان در بخش 
دیگر سخنانش با اش��اره به ناامنی گس��ترده در منطقه و برخی 
کشورهای همس��ایه ایران، گفت: به برکت نظام اسلامی، خون 
شهدا و رهبری مقام معظم رهبری و تدابیر دولت یازدهم، ایران 

اسلامی در نظم و آرامش کامل قرار دارد.

استاندار اصفهان با اشاره به نارضایتی مردم درخصوص نان:

بهبود کیفیت نان ضروری است
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

صدور کد رهگیری اجباری استمصرف و تولید گاز تاحدودی باهم برابر شد
با ورود موج جدید سرما، مصرف گاز در کشور به 570 میلیون 
متر مکعب رسید که براین اساس مصرف و تولید گاز تاحدودی 

باهم برابر شد.
پس از سرد شدن هوا درآخرین روزهای پاییز، مصرف گاز کشور 
به 570 میلیون متر مکعب گاز رسید که تقریبا با آمار تولید و 
واردات گاز در کشور برابر است. براساس آمارهای شرکت ملی 
گاز ایران ٤١١ میلیون متر مکعب از ای��ن مقدار گاز در بخش 
خانگی و تجاری مص��رف و ٨٢ میلیون مت��ر مکعب به صنایع 
عمده کشور تحویل شده است. با سرد شدن هوا در بیشتر نقاط 

کشور، مع��اون عملیات شرکت ملی گاز ای��ران اعلام کرده که 
شرایط تولید و مصرف گاز طبیعی شرایطی خاص و ویژه است و 
گاز طبیعی ٤٨ ساعت پس از تولید در پالایشگاه های کشور در 

بخش های خانگی، تجاری، صنایع مصرف می شود. 
مدیر برنامه ریزی شرکت ملی گاز ایران نیزدر این مورد اظهار 
می کند: به صورت میانگین در آذرماه امسال روزانه ٩0 میلیون 
متر مکعب گاز به بخش نیروگاه��ی تحویل شده که این مقدار 
در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته با روزانه ٣0 میلیون متر 

مکعب، دارای افزایش سه برابری است. 

رییس اتحادیه مشاوران املاک استان تهران گفت: در قرداد های 
خرید و فروش خانه برای صدور کد رهگیری جدید بایدحتما کد 
قبلی باطل شود، ام��ا این ساختار برای قرداده��ای اجاره وجود 
 ندارد و بار حقوقی هر گونه مش��کل در زمینه قراردادهای اجاره 
به عهده مالک است. حس��ام عقبایی، رییس اتحادیه مشاوران 
املاک استان تهران درباره صدور کد رهگیری قراردادهای مسکن 
اظهار کرد: اخذ کد رهگیری اساسا برای همه قراردادها اجباری 
است. وی تاکید کرد: همه قراردادها اعم از خرید و فروش، رهن و 
اجاره مکلف به صدور کد رهگیری هستند و به هیچ عنوان صدور 

این کد اختیاری نیست.
وی با بیان این که در این راستا تمام مردم برای قرداد هایشان باید 
کد رهگیری بگیرند، تصریح کرد: بر اساس ماده ٢٨ قانون نظام 
امور صنفی در صورت صادر نشدن کد رهگیری برای قراردادها 
در بنگاه ها، بر اساس قانون این امر تخلف است و می توان اقدام 

به پلمب آن واحد کرد.
رییس اتحادیه مشاوران املاک افزود:  شهروندان در صورت بروز 
هر گونه مشکل در این زمینه می توانند با شماره تلفن 7٣٣٤ در 
هر نقطه از کشور که هستند، تماس بگیرند و موارد را اطلاع دهند.

تولید و صادرات سیب رکورد زد
مدیر کل دفتر میوه های سردسیری و خش��ک وزارت جهاد کشاورزی از 
 پیش بینی تولید بیش از سه میلیون و ٤00 هزار تنی سیب در سال جاری

خبر داد و گف��ت: پیش بینی می ش��ود حدود 600 ه��زار تن آن به 
کشورهای مختلف صادر شود. 

علی محس��نی اظهار کرد: امس��ال در تولید سیب رکورد تازه ای ثبت 
کرده ایم؛ به گونه ای که پیش بینی ها نش��ان می دهد میزان تولید این 

محصول تا پایان سال به بیش از سه میلیون و ٤00 هزار تن برسد. 
 وی افزود: طی هشت ماهه امسال ١6٩ هزار و ١٢0 تن سیب به ارزش 7٣ 
میلیون دلار به کشورهای مختلف صادر شده که از نظر وزنی 5٤ درصد 

افزایش یافته است.
 مدیر کل دفتر میوه های سردسیری و خشک وزارت جهاد کشاورزی 
با بیان این که ایران سومین تولیدکننده سیب در جهان است، گفت: 
امسال ظرفیت صادرات سیب تا بیش از 600 هزار تن نیز وجود دارد.

پیش بینی رشد سالانه 6.8 درصدی 
محصولات پتروشیمی

پایگاه خبری عربین ایُل اند گاز گزارش داد که بازار جهانی پتروشیمی 
از سال ٢0١٤ تا ٢0٢0 با رشد سالانه 6.٨ درصدی روبه رو شود. 

پایگاه خبری عربی��ن ایُل اند گاز گزارش داد: ب��ه نظر می رسد بازار 
جهانی پتروشیمی از سال ٢0١٤ تا ٢0٢0 با رشد سالانه 6.٨ درصدی 
روبه رو شود و محصولات پتروشیمی در مس��یر رشد شش ساله قرار 

خواهند گرفت.
به گزارش این پایگاه خب��ری علت افزایش  استف��اده از محصولات 
پتروشیم��ی توس��ط صنای��ع مختل��ف از جمل��ه ساختم��ان 
سازی،پلاستیک، نس��اجی، بس��ته بندی، حمل و نقل، بهداشت و 
 درمان و .... به ای��ن فراوردهای نفتی را نیاز مب��رم آنها ارزیابی کرده 

است.
همچنین با احداث مجتمع های پتروشیمی توسط هند و چین انتظار 

رشد بیشتری در منطقه آسیا  اقیانوسی می رود.

اخبـار

استان��دار اصفهان گفت: در چه��ل و چهارمین 
نشس��ت شورای گف��ت وگوی دول��ت و بخش 
خصوصی کشور، شورای گف��ت وگوی دولت و 
بخش خصوصی اصفهان در بین ٣١ اتاق استانی 

به عنوان فعال ترین شورا انتخاب شد. 
زرگر پورب��ا اشاره به رتبه نخس��ت این شورا در 
کشور خاطرنشان کرد: این موفقیت نتیجه یک کار گروهی بوده 
و همه عوامل شورا سبب به دست آمدن رتبه نخس��ت اصفهان 
شدند. وی گفت: در حال حاضر بیشترین منابعی که از اصفهان به 
استان های دیگر انتقال می یابد، توسط بانک های خصوصی انجام 
می گیرد و در همین راستا با برگزاری جلسات مختلف، تذکرات 
جدی به این بانک ها درباره جبران کمبود مصرف منابع داده شد.

رسول زرگرپور در نوزدهمین جلسه شورای گفت وگوی دولت 

و بخش خصوصی استان با بیان اینکه شورای گفت وگوی دولت و 
 بخش خصوصی در استان اصفهان به صورت جدی برگزار می شود،

گفت: مس��ائل و مشکلات فع��الان اقتص��ادی استان ب��ر اساس 
نظرسنجی اتاق بازرگانی در قالب هفت بخش امور بانکی، مالیاتی، 
تامین اجتماعی، کار و رف��اه اجتماعی، توسع��ه سرمایه گذاری، 
توسعه ص��ادرات، امور گمرک و اصلاح قان��ون مالیات بر ارزش 

افزوده در دستور کار شورا قرار گرفته است.
وی یادآور ش��د: از بهمن ٩١ تا مهر ٩٣ تعداد ١7 جلس��ه شورا 
به طور منظ��م تشکیل شده و ٢٨6مصوب��ه شامل ١76 مصوبه 
در سطح استان��ی و ١١0 مصوبه پیشنه��ادی در سطح ملی به 
دبیر خانه شورای کش��ور، وزرا و سازمان ه��ای مربوطه ارسال 

شده است.
استاندار اصفهان این عوامل را سب��ب موفقیت استان اصفهان 

در بین دیگر استان ها عنوان ک��رد. زرگرپور در ادامه با اشاره به 
جلسه اخیر خود با بانک های دولتی 
و خصوصی استان گفت: سیس��تم 
بانکی استان اصفه��ان با ٣60 هزار 
میلیارد جذب منابع بعد از تهران در 

رتبه دوم قرار گرفته است.
استان��دار اصفه��ان با بی��ان اینکه 
حداقل مص��رف مناب��ع در بانک ها 
٨5 درصد است، اف��زود: بانک های 
دولتی و نیمه دولتی ١0٢ درصد و 
بانک های خصوصی 5٢ درصد منابع 

را مصرف می کنند.
زرگرپ��ور به ل��زوم ج��ذب اعتبار از 
صن��دوق توسعه ملي اش��اره کرد و 
گفت: این صندوق ظرفیت خوبي را 
براي جذب منابع در اختیار استان ها 

قرار داده است ولي متاسفانه عملکرد اصفهان در جذب اعتبارات 
از طریق این صندوق مناس��ب نبوده و بای��د در رابطه با جذب 
این تس��هیلات اقدام شود.گفتنی است؛ در این جلسه بندهای 
باقیمانده از پیشنهادات کمیت��ه کارشناسی شورا در خصوص 
اصلاح قانون، آیین نامه بخشنامه های معادن بحث و بررسی و 
به تصویب رسید. شایان ذکر است؛ در چهل و چهارمین نشست 
شورای گفت وگوی دولت و بخ��ش خصوصی کشور که در اتاق 
ایران با حضور وزیر اقتصاد و دارای��ی و رییس اتاق ایران برگزار 
شد، شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی اصفهان در بین 
٣١ اتاق استانی به عنوان فعال ترین شورا انتخاب شد، ضمنا سه 
مورد از موارد باقي مانده پیشنهادات کمیته کارشناسي شورا در 
خصوص اصلاح قانون، آیین نامه و بخشنامه هاي 5  امور معادن 
مطرح شد که هفت مورد پیشنهادات اصلاحي به تصویب رسید 

که در سایت اتاق بازرگانی اصفهان قابل مشاهده است. 

استاندار در فعال ترین  شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی کشور خبر داد: 

ارتقای کیفیت محصولات تولیدي بیشترین خروج منابع بانکی استان از طریق بانک های خصوصی
رابطه اي برد - برد میان شرکت 

فولاد مبارکه  و مشتریان
مدیرعامل و جمعي از مدیران ارش��د شرکت فولاد مبارکه 
با حضور در کارخانه ایران خ��ودرو از نزدیک با فرآیند تولید 
در این شرکت و نحوه به کارگیري محصولات تولیدي فولاد 
مبارکه در خودروهاي تولی��دي آشنا و به بحث و تبادل نظر 
پیرامون موضوعات مشترک پرداختند. درطول این بازدید 
 مدی��ران ارشد ایران خ��ودرو ضمن تقدیر از ف��ولاد مبارکه 
 به دلیل همراهي در برنامه هاي افزای��ش تولید این شرکت 
از نظر کمي و کیفي، انتظارات خود را از منظر کمي، کیفي 
 و مالي بیان کردن��د. در ادامه این بازدید، در جلس��ه اي که 
یکه زارع و سبحاني، مدیران عامل شرک��ت ایران خودرو و 
شرکت فولاد مبارکه و جمعي از مدی��ران ارشد دو شرکت 
حضور داشتند سبحاني ضمن اش��اره به نکات مطرح شده، 
ارتقاي محصولات تولیدي فولادمبارکه را موضوعي برد - برد 
بین دو شرکت اعلام کرده و با اع��لام اینکه ارتقای کیفیت 
 جزو سیاست هاي شرکت ف��ولاد مبارکه است که با توجه به 
ظرفیت هاي دانش��ي و تجرب��ي کارکن��ان و بهره گیري از 
تکنولوژي هاي مناسب با تعریف پروژه هاي مشترک بین دو 
شرکت و با همکاري مراکز تحقیقاتي مي تواند محقق شود.وی 
با اشاره به درخواست هاي کمي شرکت ایران خودرو با توجه 
به اینکه در شرکت فولاد مبارکه با بالاترین ظرفیت در حال 
تولید هستیم و همچنین با اشاره به محدودیت هایي که در 
مسیر تولید در این شرکت ایجاد مي شود نظیر محدودیت گاز، 
برق، آب و مواد اولیه، راه حل مناسب را در روي آوردن شرکت 
ایران خودرو به استفاده از محص��ولات کارخانه ورق خودرو 
چهارمحال و بختیاري بیان کرد و اظهار داشت: درخصوص 
درخواست ه��اي مالي و کیفي از طریق جلس��ات مشترک 

موضوعات بررسي و راه حل مشترک شناسایي و اجرا شود.

خبــر اول

گروه
اقتصاد و

صنعت

 این موفقیت 
نتیجه یک کار 

 گروهی بوده 
و همه عوامل 

 شورا سبب 
به دست آمدن 

 رتبه نخست 
 اصفهان

 شدند
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اقتصاد و 
صنـعت

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

صدور کد رهگیری اجبار استمصرف و تولید گاز تاحدودی باهم برابر شد
با ورود م��وج جدید س��رما مص��رف گاز در کش��ور به 570 
میلیون متر مکعب رس��ید که براین اس��اس مصرف و تولید 
گاز تاحدودی باهم برابر شد. پس از سرد شدن هوا در آخرین 
روزهای پاییز مصرف گاز کش��ور به 570 میلیون متر مکعب 
گاز رسید که تقریبا با آمار تولید و واردات گاز در کشور برابر 
است. براساس آمارهای شرکت ملی گاز ایران ٤١١ میلیون 
متر مکعب از این مقدار گاز در بخش خانگی و تجاری مصرف 
و ٨٢ میلیون متر مکعب به صنایع عمده کشور تحویل شده 
است. با سرد شدن هوا در بیشتر نقاط کشور، معاون عملیات 

شرکت ملی گاز ایران اعلام کرده است شرایط تولید و مصرف 
گاز طبیعی ش��رایطی خاص و ویژه اس��ت و گاز طبیعی ٤٨ 
س��اعت پس از تولید در پالایشگاه های کش��ور در بخشهای 
خانگی، تجاری، صنایع مصرف می ش��ود. مدیر برنامه ریزی 
شرکت ملی گاز ایران نیزدر این مورد اظهار می کند: به صورت 
میانگین در آذرماه امسال روزانه ٩0 میلیون متر مکعب گاز به 
بخش نیروگاهی تحویل شده که این مقدار در مقایسه با مدت 
مشابه سال گذش��ته با روزانه ٣0 میلیون متر مکعب، دارای 

افزایش ٣ برابری است 

رییس اتحادیه مشاوران املاک استان تهران گفت: در قرداد های 
خرید و فروش خانه برای صدور ک��د رهگیری جدید بایدحتما 
کد قبلی باطل شود، اما این ساختار برای قردادهای اجاره وجود 
ندارد و بار حقوقی هر گونه مشکل در زمینه قراردادهای اجاره به 
عهده مالک است. حسام عقبایی رییس اتحادیه مشاوران املاک 
استان تهران درباره صدور کد رهگیری قراردادهای مسکن اظهار 
کرد: اخذ کد رهگیری اساسا برای کلیه قراردادها اجباری است .

وی تاکید کرد: کلیه قراردادها اعم از خرید و فروش، رهن و اجاره 
مکلف به صدور کد رهگیری هستند و به هیچ عنوان صدور این 

کد اختیاری نیست.
وی با بیان این که در این راستا تمام مردم برای قرداد هایشان باید 
کد رهگیری بگیرند، تصریح کرد: بر اساس ماده ٢٨ قانون نظام 
امور صنفی در صورت صادر نشدن کد رهگیری برای قراردادها 
در بنگاه ها ، بر اساس قانون این امر تخلف است و می توان اقدام 

به پلمپ آن واحد کرد.
رییس اتحادیه مشاوران املاک افزود:  شهروندان در صورت بروز 
هر گونه مشکل در این زمینه می توانند با شماره تلفن 7٣٣٤ در 
هر نقطه از کشور که هستند، تماس گیرندو موارد را اطلاع دهند.

تولید و صادرات سیب رکورد زد
مدیر کل دفتر میوه های سردسیری و خشک وزارت جهاد کشاورزی 
از پیش بینی تولید بیش از سه میلیون و ٤00 هزار تنی سیب در سال 
جاری خبر داد و گفت: پیش بینی می شود حدود 600 هزار تن آن به 

کشورهای مختلف صادر شود. 
علی محسنی اظهار کرد: امس��ال در تولید سیب رکورد تازه ای ثبت 
کرده ایم؛ به گونه ای که پیش بینی ها نشان می دهد میزان تولید این 
محصول تا پایان سال به بیش از س��ه میلیون و ٤00 هزار تن برسد.  
وی افزود: طی هش��ت ماهه امس��ال ١6٩ هزار و ١٢0 تن سیب به 
ارزش 7٣ میلیون دلار به کش��ورهای مختلف صادر شده است که از 

نظر وزنی 5٤ درصد افزایش یافته است.
 مدیر کل دفتر میوه های سردسیری و خشک وزارت جهاد کشاورزی 
با بیان این که ایران سومین تولیدکننده سیب در جهان است، گفت: 
امسال ظرفیت صادرات سیب تا بیش از 600 هزار تن نیز وجود دارد.

پیش بینی رشد سالانه 6.8 درصدی 
محصولات پتروشیمی

پایگاه خبری عربین ایُل اند گاز گزارش داد که بازار جهانی پتروشیمی 
از سال ٢0١٤ تا ٢0٢0 با رشد سالانه 6.٨ درصدی روبرو شود. 

پایگاه خبری عربی��ن ایُل اند گاز گزارش داد: به نظر می رس��د بازار 
جهانی پتروش��یمی از س��ال ٢0١٤ تا ٢0٢0 با رشد س��الانه ٨.6 
درصدی روبرو شود و محصولات پتروش��یمی در مسیر رشد 6 ساله 

قرار خواهند گرفت.
به گزارش این پایگاه خب��ری علت افزایش  اس��تفاده از محصولات 
پتروش��یمی توس��ط صنای��ع مختل��ف از جمل��ه س��اختمان 
سازی،پلاستیک،نساجی،بس��ته بندی،حم��ل و نقل،بهداش��ت و 
 درمان و ....به ای��ن فراوردهای نفتی را نیاز مب��رم آنها ارزیابی کرده 

است.
همچنین با احداث مجتمع های پتروشیمی توسط هند و چین انتظار 

رشد بیشتری در منطقه آسیا  اقیانوسی می رود.

اخبـار

مدتیست که به دلیل ضرورتهای اجباری شدن 
استاندارد در لوازم خانگی و به منظور جلوگیری 
از نابس��امانی های موجود، انجمن صنایع لوازم 
خانگی با تایید س��ازمان ملی اس��تاندارد ایران 
،طرح  تشویقی استاندارد سازی اجباری لوازم 
خانگی را به تصویب رس��انده اس��ت  ت��ا از این 
طریق، خدمات و سایر اقدامات به ش��کلی بهینه و هدف دار در 

کشور صورت گیرد.

    استاندارد اجباری ، یک ضرورت است
سالهاست که انجام استاندارد اجباری در بسیاری از کالاها  اجرا 
می ش��ود  اما از آنجا که تولید کنندگان ل��وازم خانگی فراوان 
شده اند و برخی استانداردها را رعایت نمی کنند  از اینرو بحث 

استاندارد در همه لوازم خانگی اجباری  ش��د. در واقع اجباری 
شدن استاندارد و اجرای دقیق آن می تواند از بسیاری مشکلات 
بکاهد و در حال حاضر اس��تاندارد برای کالاهایی مثل بخاری، 
آب گرمکن گازی و اجاق گاز اجباری اس��ت چ��ون در بعضی از 
لوازم خانگی که ساخت آسانی دارد، تعدد کارخانه و تولیدکننده 
غیر قانونی هم وجود دارد .و از طرفی دیگر ،گذشته از تولیدات 
داخلی، واردات غیر قانونی لوازم خانگی غیر استاندارد به صورت 
قاچاق  بحث دیگری می باش��د به علاوه اینکه گفته می ش��ود  
براساس قانون استاندارد، محصولات خارجی در داخل کشور، 
مشمول استاندارد اجباری نبوده و همین ضعف قانونی باعث می 
شود سوءاستفاده کنندگان به تولید زیر پله ای محصولات تقلبی 
با برند شرکت های مطرح جهانی اقدام کنند .و سوال آن است 
که آیا این محصولات خارجی هم مشمول قانون جدید اجباری 

شدن استاندارد می شوند یا خیر؟ 
به گفته غلامحسین شفیعی، مدیرکل استاندارد استان اصفهان، 
کلیه ل��وازم خانگ��ی برقی مش��مول مقررات اج��رای اجباری 
استاندارد ها هستند چرا که اینگونه وس��ایل با جان و سلامتی 

مصرف کننده در ارتباط می باشد .
این مس��وول تاکید می کند :  که خریدار ل��وازم خانگی به ویژه 
لوازم برقی باید در زمان تهیه جنس مورد نیاز به مهر استاندارد 
آن توجه داش��ته باش��ند و هر مصرف کننده ای آگاه باشد که 
در صورت عدم توجه به نش��ان اس��تاندارد و خرید جنس فاقد 
اس��تاندارد  ممکن اس��ت حوادث غیر قابل جبرانی چون آتش 

سوزی در زمان استفاده از آن کالا اتفاق افتد. 
همچنین زادمهر رییس اتحادیه ل��وازم خانگی اصفهان در این 
مورد می گوید مدتهاس��ت که استاندارد ش��دن  لوازم خانگی 
اجباری است اما اخیرا با توجه به اهمیت این موضوع ،پیگیری 
بیشتری برای استاندارد همه لوازم خانگی می شود.وی با بیان 
اینکه ل��وازم خانگی وارداتی هم مش��مول اس��تاندارد اجباری 
هس��تند می افزاید در برخی مواقع کالاهایی غیر اس��تاندارد از 
طریق غیر قانونی وارد کش��ور می ش��وند که قاچاق محسوب 
می گردند  وای��ن از لحاظ م��وارد ایمنی بس��یار خطرناک می 
باش��د .زادمهر می گوید که هر کالایی اعم از داخلی یا خارجی  
قانونا باید نشان استاندارد داشته باش��د و  خریدار باید به نشان 
استاندارد اجناس��ی که خریداری می کند  توجه داشته باشد و 
خاطر نشان می کند البته گاهی ممکن است خریداران به دلیل 
نرخ پایین تر ، لوازم خانگی غیر اس��تاندارد را تهیه کند که این 
کالاها علاوه بر ایمن نب��ودن ،کیفیت ضعیفی دارند و در نهایت 
به ض��رر مصرف کننده اس��ت .  وی تاکید می کن��د که کنترل 
اینگونه موارد بر عهده اداره استاندارد می باشد و یاد آور می شود 
که خریداران نیز باید ش��کایات خود را در رابطه با لوازم خانگی 
غیر استاندارد از طریق بازرسان اتحادیه لوازم خانگی یا سازمان 

صنعت و معدن پیگیری نمایند.

استاندارد اجباری مشمول همه لوازم خانگی است 

نمایشگاه پرطرفدار کامیپوتر استاندار لوازم خانگی با سلامتی وجان مصرف کننده در ارتباط است
 در اصفهان آغاز می شود

بیس��تمین نمایش��گاه کامپیوتر و اتوماس��یون اداری 
)اتوکام( ٣ تا 7 دی ماه با حضور ٩٨ مشارکت کننده در 
محل نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان واقع در 
پل شهرستان برپا می شود. نمایش��گاه امسال رویکرد 

نوآوری را محور فعالیت های خود قرار داده است.
سخت افزار، نرم افزار، ش��بکه و امنیت، اینترنت، رسانه 
هاي دیجیتال و بازي هاي رایانه اي، دولت الکترونیک و 
تجارت الکترونیک، مراکز علمي، آموزشي و تحقیقاتي 
زیرگروه های این نمایشگاه را تشکیل می دهد و شرکت 
های حاضر در ٨500 مترمربع فضای نمایشگاه به ارایه 
خدمات و دستاوردهای خود در زمینه های مذکور می 

پردازند.
پیش بینی برگزاری همایش های ویژه رایگان از ساعت 
١7 تا ١٩ هر روز در محل سالن همایش های نمایشگاه 
بین المللی اس��تان از جمله برنامه های جانبی و علمی 

نمایشگاه امسال است.  
این نمایش��گاه ساعت ١5 روز چهارش��نبه ٣ دی ماه به 
صورت رسمی و با حضور مقامات افتتاح می شود و پس 
از آن طی س��اعات بازدید ١5 تا ٢١ هر روز آماده بازدید 

علاقمندان و متخصصان است.

خبــر اول

گروه
اقتصاد و

صنعت

شرکت آب و فاضلاب روستایی استان اصفهان 
آگهی مناقصه شماره 753و752و751و749و748و747و746و745و744و743و742-93 »یک مرحله ای« 

کمیسیون معاملات شرکت آب و فاضلاب روستایی استان اصفهان 

فراخوان عمومی دعوت به ارزیابی کیفی مناقصه گران شماره 9361004

اطلاعیه منطقه سه شهرداری اصفهان 

روابط عمومی برق شهرستان اصفهان 

روابط عمومی منطقه 3 شهرداری اصفهان 

شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در نظر دارد:  
خدمات مورد نیاز خود به ش��رح ذیل را باستناد 
قانون برگزاری مناقص��ات و آیین نامه معاملات 
ش��رکت، از طریق برگزاری مناقصه عمومی یک 
مرحله ای به پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید. 

فراخوان ارزیابی کیفی مناقصه ردیف

تجهیز چهارباب پست زمینی 1

تاریخ توزیع اسناد: 1393/09/26
مهلت تحویل اسناد به تدارکات: حداکثر تا ساعت 10 صبح روز چهارشنبه مورخ 1393/10/10

نظر به اینکه حق کسب و پیشه و سرقفلی یکباب تجاری به پلاک ثبتی 3994 و 3993 
بخ��ش 3 ثبت اصفهان متعلق به آقای عباس علیجانیان واق��ع در خیابان کمال- کوچه 
ماهیگیریها در مس��یر طرح عمرانی می��دان امام علی )ع( قرار دارد و علیرغم ش��رکت 
نامبرده در جلسات کمیسیون معوض تاکنون توافق قطعی حاصل نگردیده، لذا با توجه 
به ضرورت اجرای طرح و برابر تبصره 4 ماده واحده قانونی نحوه تقویم ابنیه، املاک و 
اراضی مورد نیاز شهرداری مصوب 28 آبان 1370،  بدینوسیله به نامبرده و کلیه مدعیان 
احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه از تاریخ نش��ر این آگهی نس��بت به 
معرفی یک نفر کارشناس به عنوان معتمد و 5 نفر کارشناس به عنوان مرضی الطرفین به 
ش��هرداری منطقه سه واقع در خیابان کمال، روبروی حسینیه رضوی اقدام نماید. شایان 
ذکر است که کارشناسان می بایستی جزء کارشناسان رسمی دادگستری و متخصص در 

رشته راه و ساختمان باشند و ظرف مهلت تعیین شده معرفی می گردند. 
بدیهی است در صورت عدم معرفی کارشناسان برابر مقررات اقدام خواهد شد.

دستگاه مناقصه گزار: شرکت آب و فاضلاب روستایی استان اصفهان )ارقام برآورد و تضمین به ریال(

رشته و رتبه مورد عنوان مناقصهردیف
نظر 

مبلغ تضمینبرآورد دستگاه 

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 1
شبکه ها در روستاهای تابعه شهرستان اصفهان )93-742(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

10/006/431/63837/000/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 2
شبکه ها و خدمات امور مشترکین روستاهای تابعه شهرستان های آران و بیدگل 

و کاشان )93-743(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

6/886/902/57027/500/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 3
شبکه ها و خدمات امور مشترکین روستاهای تابعه شهرستان های اردستان – 

نطنز )93-744(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

7/088/787/80028/000/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 4
شبکه ها و خدمات امور مشترکین روستاهای تابعه شهرستان های

 خوروبیابانک و نایین )93-745(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

5/472/189/57523/500/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 5
شبکه ها در روستاهای تابعه شهرستان های لنجان فلاورجان )93-746(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

8/978/250/96233/500/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 6
شبکه ها و خدمات امور مشترکین روستاهای تابعه شهرستان های

 سمیرم و دهاقان )93-747(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

6/722/506/56527/000/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 7
شبکه ها و خدمات امور مشترکین روستاهای تابعه شهرستان های

 شهرضا و مبارکه )93-748(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

5/177/562/18122/500/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 8
شبکه ها و خدمات امور مشترکین روستاهای تابعه شهرستان های

 شاهین شهر و میمه و نجف آباد )93-749(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

5/887/344/17224/500/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری 9
از شبکه ها و خدمات امور مشترکین روستاهای تابعه شهرستان های فریدن و 

فریدونشهر و بوئین و میاندشت )93-751(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

7/324/849/00529/000/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 10
شبکه ها و خدمات امور مشترکین روستاهای تابعه شهرستان های

 تیران و کرون و چادگان )93-752(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

6/753/318/84027/000/000

اصلاح و تعمیرات و رفع شکستگی شبکه و خطوط انتقال و حفظ و نگهداری از 11
شبکه ها و خدمات امور مشترکین روستاهای تابعه شهرستان های 

خوانسار - گلپایگان )93-753(

رشته آب – حداقل 
رتبه 5 حقوقی 

3/900/486/33218/500/000

به منظور ارزیابی توان اجرای کار پیمانکاران متقاضی، از کلیه شرکت های ذیربط که ظرفیت آماده به کار در این زمینه دارند دعوت می شود:
اس��ناد ارزیابی مناقصه را از طریق مراجعه حضوری به واحد مناقصات این ش��رکت یا از طریق سایت های زیر دریافت و به آدرس:  اصفهان- 
چهارباغ عباسی- خیابان عباس آباد – ساختمان شماره 3 توزیع برق شهرستان اصفهان طبقه اول – امور تدارکات تحویل یا ارسال نمایند. جهت 

کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 32216102-031 واحد مناقصات تماس حاصل فرمایید. 
http://tender.tavanir.org.ir 1-سایت اینترنتی معاملات توانیر به آدرس

http://iets.mporg.ir 2-سایت اینترنتی پایگاه ملی مناقصات ایران به آدرس
http://eepdc.ir 3-سایت اینترنتی شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان به آدرس

در ضمن پس از جلسه ارزیابی کیفی و انجام بررسی های لازم به شرکت هایی که در ارزیابی کیفی برنده شوند جهت تهیه ضمانتنامه و ارایه 
پیشنهاد قیمت اطلاع رسانی خواهد شد. 

 به مدارک فاقد امضاء مخدوش و پیشنهاداتی که بعد از انقضاء مهلت مقرر واصل شود مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد. 
 داشتن گواهینامه صلاحیت پیمانکاری در رشته نیرو از معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی ریاست جمهوری الزامی می باشد. 

 شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در رد یا قبول کلیه پیشنهادات مختار می باشد. 
 هزینه درج آگهی مناقصه بعهده برنده یا برندگان مناقصه می باشد. 

 سایر اطلاعات و جزییات مربوط در اسناد مناقصه مندرج می باشد. 

محل دریافت اسناد مناقصه: اداره حقوقی و قراردادهای شرکت آب و فاضلاب روستایی استان اصفهان واقع در میدان جهاد 
محل تحویل پاکات پیشنهاد قیمت: دبیرخانه شرکت آبفار تلفن 32363066 دورنگار 32369023

تاریخ فروش اسناد:  از تاریخ 93/10/03 لغایت 93/10/11 
مبلغ خرید اسناد: 300/000 ریال 

آخرین مهلت تکمیل و تحویل پیشنهادات: ساعت 13:00 روز سه شنبه مورخ 93/10/23 
جلسه تشریح اسناد: مورخ 93/10/16 ساعت 10 صبح

تاریخ جلسه مناقصه: چهارشنبه مورخ 93/10/24 ساعت 9 صبح در محل سالن جلسات شرکت 
 http://tender.nww.co.ir و سایت شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور به نشانی www.Abfar-isfahan.ir ضمناً آگهی در سایت شرکت به نشانی

و پایگاه اطلاع رسانی مناقصات به نشانی IETS.MPORG.IR درج گردیده است. 



محمد باقر خرمشاد، عضو هیات علمی دانشکده حقوق و علوم سیاسی 
 دانشگاه علامه طباطبایی با اشاره به ابعاد منف��ی فتنه ۸۸  در روابط

 بین المللی جمهوری اسلامی اظهار داش��ت: ما در روابط بین المللی 
قاعده ای داریم که در همه کشورها س��اری و جاری است و آن اینکه 
کشورها در سیاست خارجی از سرمایه ای ک��ه اقتدار ملی و از برآیند 
مجموعه های سیاسی، جمعیتی و اقتص��ادی حاصل می شوند تغذیه 

می کنند. 
وی گفت: هر چه انباشت سرمایه بیشتر باشد دست کشورها در روابط 
خارجی برای تامین منافع ملی آسان خواه��د بود و هر چه دایره این 
سرمایه کوچک تر باشد تامین منافع ملی با مشکلات بیشتری مواجه 

می شود.
عضو هیات علمی دانشگاه علامه طباطبایی با بیان اینکه برای تحلیل 
آثار سوء فتنه ۸۸ در روابط بین المللی باید ایران در آستانه انتخابات 
و بعد از آن را بررسی کنی��م، گفت: برای اینکه ای��ن موضوع را بهتر 
بتوان تصور کرد باید به روش سناریوسازی و همچنین تصور خلاف 
یک رویداد تکیه کنیم و تصور داشته باشیم که انتخابات ۸۸ با همان 
کیفیت بالا اتفاق می افتاد و فتن��ه ای رخ نمی داد و در این شرایط به 

تحلیل روابط بین المللی ایران بپردازیم.
خرمشاد با تاکید ب��ر اینکه در بررسی وضعیت قب��ل از انتخابات ۸۸ 
در چند مس��اله اجماع وجود دارد، گفت: کشور در آن زمان به دلیل 
درآمدهای نفتی بالا از رونق اقتصادی برخوردار و نماد بیرونی اقتصاد 
ایران با نشاط بود و از لحاظ علمی تراز بالایی داشت و از جهان نظامی 

دارای پروژه های سنگینی بود.
خرمشاد خاطرنشان کرد: در مجموع سیاست خارجی ایران در منطقه 
فضای پرنشاطی را نشان می داد و با توجه ب��ه اینکه ایران انتخابات 
پرنشاط ب��ا تحمل سیاسی قطب ه��ای مختلف را تجرب��ه می کرد، 

می توانست در اوج اختلافات اقتدار بالایی را به نمایش بگذارد.
وی مجموعه این فضا را سرمایه ای برای نظام دانست و تاکید کرد: چه 
دوست و چه دشمن قبل از حوادث ۸۸ و انقلاب رنگی فکر می کردند 
ایران با این سرمایه عظیم جهشی در سطوح بین المللی خواهد داشت 
و حتی دشمنان ایران از ابراز این موضوع ابایی نداشتند و حتی برخی 
از آنها سعی می کردند در ارتباط گیری با جمهوری اسلامی از رقبای 

خود عقب نمانند.
وی در ادامه گفت: متاسفانه منافع حاصل از یک انتخابات پرنشاط و 
بدون بروز فتنه تبدیل به ضد خودش ش��د و بازی صد درصد برده را 
به یک بازی صد درصد باخت تبدیل کرد؛ البته شایان ذکر است که 
نظام بعد از فتنه ۸۸ همانند بعد از جن��گ تحمیلی از یک مصونیت 

برخوردار شد.
عضو هی��ات علمی دانشگاه علام��ه طباطبای��ی  واحدهای سیاسی 
در فضای بین المللی ب��رای جمهوری اسلامی را ب��ه رقبا- دشمنان 
کشورهای غربی محس��وب می شدن��د و همچنین رقب��ا- دوستان 
کشورهای مسلمان، مستقل و ستم ستیز بودند، تقسیم کرد و گفت: در 
بحث رقبا- دشمنان به لحاظ سیاسی جمهوری اسلامی می توانست با 
مشارکت بالای مردم در انتخابات ۸۸ دو پرونده حساس سیاسی ایران 

با دشمنان نظام را حل کند که یکی از آنها پرونده هسته ای ایران بود. 
کشورهای اروپایی با نامه نگاری های خود به جمهوری اسلامی چراغ 
سبز نشان داده بودند و دوم اینکه از لح��اظ اقتصادی غرب آمادگی 

بسیاری برای سرمایه گذاری در داخل ایران از خود نشان داد.
 وی گفت: اما فتنه۸۸ که اتف��اق افتاد به لحاظ سیاس��ی غربی ها را 

به سمت تشدید تحریم ها علیه جمهوری اسلامی سوق داد.
خرمشاد با اشاره به بهانه گیری ه��ای حقوق بشری غرب علیه ایران 
گفت: فتنه ۸۸ در موضوع حق��وق بشری فضایی را برای جبهه غربی 
فراهم کرد تا بتواند فشارهای خود را علی��ه جمهوری اسلامی ایران 

تحمیل کند.
این استاد دانشگاه به کشته شدن دو نف��ر در جریان انتخابات و بعد 
از انتخابات اشاره و تاکید کرد: کشت��ه شدن ندا آقاسلطان در جریان 
انتخابات و دوم اعلام حکم اع��دام سکینه محمدی به اتهام زنا محور 
بهانه گیری غربی ها علیه ایران شد و این امر باعث آن شد تا مخالفان 

جمهوری اسلامی علیه ایران عقده گشایی کنند.
 خرمشاد همچنین افزود: با تشدیدتحریم ها علیه جمهوری اسلامی،

اقتصاد ایران تا مرز قفل شدن پیش رفت.
عضو هیات علمی دانشگاه علامه طباطبایی در ادامه به نگاه دوستان 
جمهوری اسلامی بعد از رخداد فتنه ۸۸ به ایران اشاره کرد  و افزود: 
در جریان وقوع حوادث بعد از انتخابات ۸۸ بود که دوستان جمهوری 
اسلامی از حزب الله تا برخی کشورهای آمریکای لاتین نگرانی خود را 
در خصوص این حوادث اعلام کردند و این امر باعث آن شد دشمنان 
ایران جری شوند و علیه دوستان جمه��وری اسلامی در منطقه و از 
جمله در برخی از کشورها از جمله ونزوئ��لا اقدامات تخریبی انجام 

دهند.
وی به شعار فتنه گران در روز قدس سال ۸۸ مبنی بر » نه غزه نه لبنان 
جانم فدای ایران« اشاره کرد و گفت: دشمنان جمهوری اسلامی در 
تلاش بودند تا با این شع��ار بتوانند ایران را از مه��م ترین محورهای 
قدرتش و مناطق تحت نفوذش که برای دشمنان ایران بازدارنده بود و 

برای جمهوری اسلامی پیش برنده، تضعیف کند.
خرمشاد در ادامه تاکید کرد: با تضعیف ایران، شاهد تضعیف کشورهای 
حامی جمهوری اسلامی در منطقه بودیم که این امر با تضعیف نقاط 

قوت جمهوری اسلامی توسط آمریکا و اسرائیل صورت گرفت.
عضو هیات علمی دانشگاه علام��ه طباطبایی در پایان تاکید کرد: در 
یک جمع بندی اگر تصور کنیم انتخابات ۸۸ اتفاق می افتاد و حوادث 
بعد از آن رخ نمی داد و فرد غیر پیروز در عرصه سیاسی معترض نمی 
شد و کشور در یک ثباتی بع��د از انتخابات قرار می گرفت، جمهوری 
اسلامی می توانست به طور کامل در مسیر تحقق منافع اش گام بردارد.

حجت الاسلام طائب:استاد دانشگاه علامه:
حکم سران فتنه خیلی بالاتر از حصر خانگی است

حجت الاسلام تقوی:
9 دی، حماسه ای برای حفظ آرمان های انقلاب

جهش بزرگ ایران در صحنه بین المللی
 در صورت عدم بروز فتنه 88

حجت الاسلام مهدی طائب، رییس شورای قرارگاه عمار با تبیین نظر 
فقها مبنی بر »باغی« بودن سران فتنه در نظام اظهار داشت: ما برای 
تدوین و تبیین این دیدگاه باید ابتدا خود را در زمان حکومت پیامبر 
اسلام)ص( ببینیم؛ در آن زمان دو نوع هجوم به نظام اسلامی صورت 
می گرفت، یک هجوم بیرونی بر حکومت برای ضربه زدن به نظام و دو 

هجوم عناصر فرصت طلب داخل نظام علیه حکومت اسلامی.
وی افزود: در مورد اول که عناصر بیرونی بر نظام اسلامی هجوم می برند 
باید اصطلاح »کافر حرب��ی« را در موردشان به کار برد و در مورد دوم 
 که افرادی از داخل نظام قصد آسیب رساندن به نظام را دارند به عنوان 

» باغی« شناخته می شوند.
طائب خاطر نشان کرد: هرکسی که برای سرنگونی نظام اسلامی با زور 
و روش هایی از جمله فریب، اردوکشی خیابانی و اقدامات مس��لحانه 
اقدام کند، بغی بر نظام اسلامی انجام داده است و کسی که بغی می کند 
باید سرجایش نشانده شود و در مقابل اقداماتش ایستاد و در صورت 

تحقق اقدامش باید او را از بین برد. 
رییس شورای قرارگاه عمار با بیان اینکه کسی که اقدام به لطمه زدن 
به نظام با غوغاسالاری کند، باغی محسوب می شود، گفت: فتنه ۸۸ 
همچون اقدامات خیلی از جریانات همچون سازمان مجاهدین خلق و 
حزب توده یکی از مظاهر بغی بود که در قضیه فتنه ۸۸ در مورد افرادی 
که قبلا در حکومت مس��وولیت هایی همچون نخست وزیر و ریاست 

مجلس را برعهده داشتند صادق است.
وی به موضوع تشکیل دادگاه صالحه برای رسیدگی به جرایم سران 
فتنه اشاره ک��رد و با تاکید بر اینک��ه این دادگ��اه دارای یک قاضی و 
یکسری دادنامه است و قاضی پس از تحقیقات از طریق دستگاه های 

مختلف کیفر خواستی در این خصوص صادر می کند، گفت: مس��أله 
بغی سران فتنه در شورای عالی امنیت ملی مورد بررسی قرار گرفت و 
رییس قوه قضائیه که خودش نیز قاضی القضات است حضور داشت و 
همچنین دستگاه های امنیتی که باید اطلاعات مربوط به سران فتنه 
را هم ارائه می کردند در شورای عالی امنیت ملی حاضر بودند. طائب 
خاطر نشان ک��رد: تمام تصمیماتی که شورای عال��ی امنیت ملی در 
خصوص سران فتنه گرفته به خود آنها ابلاغ و در واقع آنها را تفهیم اتهام 
کرده است که موضوع بغی بر نظام توسط آنها برای اعضای شورای عالی 
امنیت ملی اثبات شده است. رییس شورای قرارگاه عمار همچنین جرم 
سران فتنه را برای نظام محرز دانست و تاکید کرد: اگر بنا باشد دادگاه 
صالحه ای برای رسیدگی به جرایم سران فتن��ه برپا شود، حکم آنها 

بسیار بالاتر از حصر خانگی است.

حجت الاسلام سید رضا تقوی، رییس شورای سیاستگذاری ائمه 
جمعه در حاشیه مراسم ختم آیت الله غیوری نماینده ولی فقیه 
در جمع خبرنگاران با بیان اینکه فتنه ۸۸ یک حرکت براندازانه 
بود، اظهار داشت: مردم اهداف فتنه ۸۸ را متوجه شده بودند و با 
مشاهده حمایت های آمریکا و اسرائیل از کسانی که برای مقابله 
با نظام و ارزش های انقلاب به خیاب��ان ها آمده بودند در حماسه 

نهم دی ماه حاضر شدند و جواب همه آنها را دادند.
وی افزود: حماسه 9 دی در واقع حماسه ای برای حفظ آرمان های 
نظام و انقلاب بود. عضو جامعه روحانیت مبارز همچنین در ادامه 
با اشاره به ابعاد شخصیتی مرحوم آیت الله غیوری ایشان را فردی 
بصیر و آشنا به مسائل سیاسی عنوان کرد و گفت: آیت الله غیوری 
هم در بعد از پیروزی انقلاب اسلامی و هم قبل از پیروزی انقلاب 
از همراهان و یاران امام خمین��ی)ره( بود و در کل عمرش فردی 

ولایتمدار محسوب می شد.

تقوی خاطرنشان کرد: خدمات آیت الله غیوری به مستمندان و 
فقرا در طول زندگی ایشان مشهود بود و ایشان همچنین به مسائل 
فرهنگی توجه بسیاری داشت و بس��یاری از حوزه های علمیه را 

پایه گذاری کرد.
وی خدمات آیت الله غی��وری را علاوه بر سط��وح ملی در سطح 
جهانی ارزیابی کرد و گفت: زمانی که ما به چند کشور آفریقایی 
سفر کرده بودیم خدمات ایشان را در آنجا می دیدیم و همچنین 
در داخل کشور در چند سفری که به منطقه سیستان و بلوچستان 

داشتیم خدمات آیت الله غیوری را مشاهده کردیم.
تقوی عم��ده خدمات آیت الله غیوری را خدم��ت به محرومین و 
همچنین خدمات فرهنگی دانست و اظهار داشت: ایشان همواره 
می گفت اگر روزی مس��لمانی برای حل مشکلش به من مراجعه 
نکند من ناراحتم؛ این نش��ان از آن داشت که آی��ت الله غیوری 

همواره آغوشش برای پذیرش فقرا و مستمندان باز بود.

کدخدایی:
آرای مثبت مشایی 
در شورای نگهبان 

خیلی کمتر از 
هاشمی  بود

آیت الله خاتمی:
به هم ریختن مجالس 
دانشگاهی چیزی جز 
شارلاتانیسم
  نیست

در پی ناامیدی از پیروزی در انتخابات؛

دستور نتانیاهو به موساد 
برای ترور رهبران مقاومت

۸

7

66

مهم ترین مساله کشور واقعا چیست؟

انتخابات یا معیشت مردم

تاخت و تاز 
بر صنعت هسته ای

به بهانه 
نشست د انشجویی

خودزنی داعشی ها، 
اعدام های داخلی 
به بهانه طرح کودتا

6 ۸

7

صفار هرندی:

نقطه مشترک انقلابیون اصفهان 
شاگردی مرحوم پرورش بود

هفته گذشته بود که محمدرضا عارف در گفت وگو با یکی از روزنامه های اصلاح طلب در پاسخ به این سوال که اگر دوستان اصلاح طلب 
شما نخواهند عارف باشد، چه می کنید، باز هم حرف بزرگان را گوش می کنید؟ اگر گوش کنید و بپذیرید، چه پاسخی برای هوادارانتان 
خواهید داشت؟ تصریح کرد: فکر می کنم دیگر مساله کناره گیری من مطرح نشود به این دلیل که شرایط تغییر کرده است، اما به طور 

خلاصه این را بگویم که اگر براساس سازو کار منطقی و درستی تصمیم گیری شود....
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سیاست

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

 آیت الله سید احمد خاتمی، امام جمعه موقت تهران با تاکید بر 
اینکه شرایط ما از جهاتی شبیه شرایط زمان امام رضا)ع( است 
اظهار داشت: این شرایط ما در خصوص تهاجم فرهنگی از جهاتی 
شبیه شرایط امام رضا)ع( است. امام رضا)ع( سه راه را برای مبارزه 
با تهاجم فرهنگی برگزیدند. وی با بیان اینکه ما نیز امروز به این 
سه راه به شدت نیازمندیم، یادآور شد: اولین راه، تحکیم مبانی 
اعتقادی است که امام رضا)ع( ابتدا مبانی اعتقادی را تحکیم کرد 
که یک نمونه آن برپایی همین مجال��س عزاداری است؛ چرا که 
دشمن درصدد است به این مبانی آسیب بزند. وی بر همین اساس 
شالوده انقلاب اسلام��ی را مبانی اعتقادی عن��وان کرد و گفت: 
پیامبر اکرم)ص( نیز از مبانی اعتقادی شروع کرد و در 13 سال 
مکه مبدأ و معاد بود و هیچ شریعتی در میان نبود. آیت الله خاتمی 

با تاکید بر اینکه برای موفق شدن در مقابله با تهاجم فرهنگی باید این 
اعتقادات را تحکیم بخشید و آن را نگه داشت، گفت: علی رغم تهاجم 
فرهنگی گسترده، اعتقادات اکثر جوانان ما دست نخورده باقی مانده 
است. عضو مجلس خبرگان رهبری دومین راهی را که امام رضا)ع( 
برای مبارزه با تهاج��م فرهنگی انتخاب کرده ب��ود را نشر احادیث 
اهل البیت عنوان کرد و افزود: دوهزار و 427 حدیث از امام رضا)ع( در 
ابواب مختلف علمی، اعتقادی، فقهی، تفسیری، اخلاقی و دیگر ابعاد 
وجود دارد. وی در عین حال تصریح کرد: مبانی درک زندگی دینی 

را باید از قرآن و عترت گرف��ت و در این راستا باید حلقه های درسی 
20 نفره تشکیل شود و روایات اهل البیت با اشراف یک استاد در آن 
تشریح شوند. آیت الله خاتمی به کتاب هایی همچون نهج البلاغه و 
اصول کافی اشاره کرد و اظهار داشت: حضور جوان ها در جلس��ات 
برای خواندن این احادیث با حضور یک استاد، بسیار مؤثر است و امام 
رضا)ع( اینطور با تهاجم فرهنگی مبارزه می کرد. وی در ادامه سخنان 
خود به سومین راهی که امام رضا)ع( برای مبارزه با تهاجم فرهنگی 
برگزید اشاره و تصریح کرد:  سومین راه همان است که مقام معظم 

رهبری بارها بر آن تاکید داشتند و آن کرسی های آزاداندیشی است؛ 
یعنی همان جلسات مناظره. وی با بیان اینکه در زمان امام رضا)ع( 
مناظرات بسیاری با بزرگان آن زمان برگزار می شد، تصریح کرد: در 
یکی از مناظره ها با بزرگ علمای یهود، ام��ام رضا)ع( با کتاب های 
خود جوابشان را دادند و امروز ما به شدت نیاز به جلسات این چنینی 
داریم. آیت الله خاتمی با تاکید بر اینکه کرسی های آزاداندیشی در 
صورتی جواب می دهد که حق محوری اصل باشد، یادآور شد: یعنی 
گوینده و شنونده هر دو در پی حقیقت باشند. جناح حرف اول را نزند 
و شارلاتانی هم حرف اول را نزند. آیت الله خاتمی در پایان تاکید کرد: 
به هم ریختن مجالس به خصوص در مجامع فرهنگی و دانشگاهی از 
هر طرف که باشد چیزی جز شارلاتانیسم نیست؛ بگذارید حرف ها 

زده شود و مخالف و موافق در محیط علمی سخن بگویند.

آیت الله خاتمی:

  به هم ریختن مجالس دانشگاهی چیزی جز شارلاتانیسم نیست

چهارشنبه  هفته گذشته، 2۶ آذرماه، یک نماینده مجلس ششم به 
همراه صادق زیباکلام و هرمیداس باوند، در جلس��ه ای در دانشگاه 
تهران برنامه هس��ته ای کشورمان را به شدت مورد تاخت و تاز قرار 

دادند.

  مساله هسته ای را به ناموس نظام تبدیل کرده اند
یک نماینده مجلس ششم طی سخنان عجیب��ی در این همایش با 
بیان اینکه هرکسی در هر دوره ای که تصمیم گرفته ایران را به سمت 
هسته ای شدن پیش ببرد اشتباه کرده، گفت: از مسوولان سازمان 
انرژی اتمی در زم��ان مجلس ششم سوال می ک��ردم که استراتژی 
هسته ای ما چیس��ت، که هیچ کس پاسخ روشنی در این باره به من 

نمی داد.
عضو فراکس��یون مشارکت در مجلس ششم با بیان اینکه از این چاه 
)صنعت هسته ای( آبی در نمی آید، مگر اینکه برای برخی افراد نانی 

درآید، افزود: از سال 82 تاکنون دریغ از یک لیوان آب برای کشور!
وی اظهار داشت: هیچ کس در ایران نمی داند که ما به چه دلیلی به 
مس��یر هس��ته ای شدن پا گذاشته ایم و این امر دقیقاً  به مانند ادامه 
جنگ بعد از آزادس��ازی خرمشهر ب��ود، در حالی ک��ه برخی افراد 

شعارهایی مانند راه قدس از کربلا می گذرد را بیان می کردند.
نماینده اصلاح طلب مجلس ششم با تاکید بر اینکه متاسفانه برخی 
افراد خصوصاً دلواپسان، مساله هس��ته ای را به ناموس یا ایدئولوژی 
نظام تبدیل کرده اند، اف��زود: وقتی چیزی به نام��وس تبدیل شود 

نمی توان برای آن چانه زنی کرد.
این نماینده مجلس شش��م تصریح کرد: وقت��ی اورانیوم در مخزن 
نگهداری می ش��ود، هزینه های��ی را در بر دارد و وقت��ی مردم پشت 
ماشین احمدی نژاد می دویدند باید این هزینه پرداخت را نیز بدانند.

وی گفت: اگ��ر جمهوری اسلام��ی ایران به جای10 ه��زار دستگاه 
سانتریفیوژ 500 یا هزار و ی��ا حتی یک دستگ��اه داشته باشد، چه 

اتفاقی رخ می دهد؟

  زیباکلام: آنقدر که هس�ته ای به ما ض�رر زده، جنگ نزده 
است

در ادامه این همایش نیز صادق زیباکلام، استاد علوم سیاسی دانشگاه 
تهران و فعال اصلاح طلب گفت: کسانی که تلاش می کردند مسائل 
هس��ته ای را پیش ببرند آدم های انقلابی، اسلامی، غیرتمند و غیور 
شدند و کس��انی که صحبت های کژدار و مریض می کردند، به قول 

احمدی نژاد، خائن شدند.
زیباکلام اضافه کرد: من زمانی در یک جا گفتم هس��ته ای چه گلی 
به سر مل��ت زده است و فقط ب��ه خاطر این مس��اله برایمان پرونده 

درست شد.
عضو هیات علمی دانشگاه تهران افزود: حکومت دو استدلال در رابطه 
با مساله هسته ای داشت. یکی از آنها این بود که می گفتند هسته ای 
باعث پیشرفت های علمی فراوانی می شود و استدلال دوم هم این بود 
که می گفتند هسته ای باعث به وجود آمدن صنایع انبوهی در کشور 
خواهد شد. احمدی نژاد هم در جایی گفت که مساله  هسته ای 250 
صنعت به وجود می آورد، بنابراین چون غربی ها نمی توانند پیشرفت 

ما را ببینند با ما مخالفت می کنند.
وی ادام��ه داد: من بارها از اصولگرایان پرسی��دم حداقل یکی از این 
250 صنعتی که هس��ته ای به وجود می آورد بگویید. هیچ پیشرفت 
و نوآوری علمی در رابطه با مساله هسته ای نه تنها در ایران بلکه در 

هیچ کشوری وجود ندارد.
این استاد دانشگاه افزود: ما در مقابل همه تهدید هایی که داشته ایم 
فقط گفته ایم که اسلام با سلاح هسته ای مخالف است و علما و مقام 
معظم رهبری فتوا داده اند که سلاح هسته ای حرام است و یک طلبه 

ساده هم می داند که فتوا تابع زمان است.
این استاد دانشگاه اظهار داشت: اینکه می گویند اسرائیل باید نابود 
شود و با افتخار هم ای��ن حرف را می زنند، باع��ث چنین مشکلاتی 

می شود و آن وقت با هر چیزی که در ای��ران ختم به کشتار جمعی 
شود مخالفت خواهند کرد.زیبا کلام ادامه داد: من معتقدم آنقدر که 

هسته ای به ما ضرر زده، جنگ نزده است.

  باوند: هیچ رابط�ه منطقی بین ملی ک�ردن صنعت نفت و 
هسته ای وجود ندارد

داوود هرمیداس باوند، کارشناس مسائل بین الملل هم با غیرمنطقی 
خواندن مقایسه ملی شدن صنعت نفت و دستیابی ایران به فناوری 
هس��ته ای، گفت: وقتی ملت ایران به رهب��ری دکتر مصدق به ملی 

کردن صنعت نفت اقدام کرد، با یک مقبولیت مواجه شد.
باوند اع��لام بی نتیجه بودن پی در پ��ی مذاک��رات در دولت قبل را 
راهی برای اضافه کردن تحریم  ها خواند و افزود: نتیجه این رفتار به 
بن بس��ت کشیده شدن مذاکرات شد و عده ای گفتند که تحریم ها 

کاغذپاره است.
باوند با بی��ان اینکه عوض ش��دن وضعیت پرونده هس��ته ای ایران 
خواست 18 میلیون نفر از مردم ایران است که به آقای روحانی رأی 
داده اند، اظهار داشت: در کل هیچ گونه رابطه منطقی بین ملی کردن 

صنعت نفت و بحث هسته ای وجود ندارد.
بعد از انعکاس سخنان عجیب نماینده مجلس ششمی، زیبا کلام و 
باوند در رسانه ها، واکنش های گسترده ای از سوی محافل مختلف 

نسبت به این سخنان مطرح شد.

  ش�ریعتمداری: علت»درش�ت نمایی ریزها«و گنده گویی 
درباره »کوچک ها« از سوی دشمن

حس��ین شریعتمداری در یادداشت روزنامه کیه��ان در همین باره 
نوشت: درشت نمای��ی ریزها و گنده گویی درب��اره کوچک ها یکی از 
شگردهای شناخته شده عملیات روان��ی است و کاربرد آن هنگامی 
است که دشم��ن در طرف مقابل و در می��دان حریف، هیچ شخص، 

گروه، حزب و ی��ا جمعیت قابل اعتنا و ریش��ه داری را با اهداف خود 
همسو نمی یابد تا خواسته تحمیلی خود را خواسته بخشی از مردم 
در کشور حری��ف معرفی کن��د و از این طریق ب��ه آن مشروعیت! و 

مقبولیت! ببخشد.
شگرد »درشت نمایی ریزها« دقیقاً در این نقطه به کار گرفته می شود 
و دشمن با بهره گیری از رسانه هایی که در اختیار دارد - چه داخلی 
و چه خارجی- به بزرگنمایی افراد فریب خورده و یا خدای نخواسته 
خریداری شده ای می پردازد که به هر علت آنها را شکار کرده است و 

تلاش می کند از »کاه« آنها »کوه« بسازد.
 بدیهی است که واقعی��ت »کوچک« ای��ن »گنده گویی«ها از نگاه 
مردم پنهان نیس��ت، ولی دشمن از به کارگی��ری شگرد یادشده دو 
هدف مشخص را دنبال می کند، اول؛ پمپ��اژ این »توهم« در داخل 
که قاطبه ملت نس��بت به فلان گزینه مورد نظر نظام، نگاه یکس��ان 
ندارند! این مأموریت را برخی از رسانه های داخلی برعهده می گیرند 
و دوم؛ توجیه مردم خود که قرار است هزینه دشمنی با کشور حریف 
از کیسه آنان پرداخت شود. این وظیفه را رسانه ها و مقامات رسمی 

دشمن دنبال می کنند.
 

  مهدی محمدی: دولت و تی�م مذاکره کننده چرا در مقابل 
این سخنان ساکت مانده اند؟

 از سویی دیگر روزنامه »وطن ام��روز« در یادداشتی به قلم »مهدی 
محمدی« نوشت: بس��یار دش��وار است فرض کنی��م اتفاقی که روز 
چهارشنب��ه در دانشگاه ته��ران رخ داد، کاملا تصادف��ی بوده است. 
در روزی که  تی��م مذاکره کننده ایران در ژنو در ح��ال مذاکره بود، 
انجمن اسلامی دانشگاه تهران که به طور سنتی به محمد خاتمی و 
حزب منحله مشارکت نزدیک است، جلس��ه ای برگزار کرد و در آن 
از قول سه استاد دانشگاه – که از قضا هیچ کدام از آنها سابقه علمی 
و پژوهشی درخشانی ندارند - سعی ش��د مخاطبان خود را متقاعد 

کنند دانش هس��ته ای، یک دانش بی ارزش است. ادبیات تولید شده 
از سوی این سه تن، در واقع مضحک ت��ر از آن است که ارزش بحث 
کردن داشته باش��د، به ویژه اینکه به یاد بیاوری��م یکی از آنها فردی 
است که چندی پیش به حمای��ت از اسرائیل برخاس��ت و دیگری، 
همان کس��ی است که در مجلس ششم، نظام جمهوری اسلامی را 
متهم به پنهانکاری در موضوع هسته ای کرد؛ آن هم در شرایطی که 
 آژانس بین المللی انرژی اتمی هم چنین ادعایی نداشت و هنوز هم

ندارد.
محمدی ادام��ه داده است: سخن اصلی امثال ای��ن نماینده مجلس 
ششمی، آنی نیست که می گویند، بلکه اعتراض واقعی آنها در واقع 
به این است که چرا ایران بدون اجازه آمریکا یک فناوری پیشرفته را 
توسعه داده و به این سبب نظم جهانی مطلوب آمریکا را به هم ریخته 
است! به عبارت دیگر، این مخالفت به نیابت از آمریکا انجام می شود 
نه از موضع یک دانشمند و هدف هم دفاع از منافع آمریکاست، بدون 
توجه به اینکه مناف��ع و آینده ایران در این می��ان به چه سرنوشتی 
گرفت��ار می شود. آنچه ت��ا اینجا ب��ه آن پرداختی��م، در واقع بخش 

کم اهمیت این بحث است. 
آنچه بی نهای��ت مهم تر است، این است ک��ه بپرسیم دولت محترم و 
تیم مذاکره کننده هسته ای چرا تا امروز در مقابل این سخنان ساکت 
مانده اند؟ دوستان دولت و شخص آق��ای رییس جمهور که تا امروز 
هرگونه انتقاد از مذاکرات را به حس��اب تضعی��ف توطئه گرانه تیم 
مذاکره کننده گذاشته و تندترین مواض��ع را در قبال آن گرفته اند، 
چرا در مقابل چنین سخنانی که بدون تردید تضعیف کننده موضع 
مذاکراتی هر کسی است که بخواهد درباره ارزش فناوری هسته ای 
در ایران چانه بزند، ساکت مانده اند؟ آیا این سکوت بدان معناست که 
برخی آقایان هم در دل، همین موض��ع را دارند یا اینکه انتقاد صرفا 
زمانی آزارشان می دهد که از جان��ب اصولگرایان و انقلابیون باشد و 
دیگران هر چه گفتند، گفتن��د؟! موضع دولت در مقابل این سخنان 

روشن خواهد کرد اساسا چقدر برای برنامه هسته ای ارزش قائل است 
و از موضع قدرت مذاکره می کند.  

  جوکار: چرا کش�ورهای پیش�رفته دنیا به س�مت انرژی 
هسته ای رفته اند؟

محمدصالح جوکار، نماینده مردم یزد در مجلس شورای اسلامی هم 
در مورد اظهارنظرهای مطرح شده در میزگرد هفته گذشته دانشکده 
ادبیات دانشگاه تهران با موضوع صنعت هسته ای کشورمان، گفت: 
اگر طبق ادعای سخنرانان این میزگرد انرژی هسته ای حاصلی برای 
کشور ندارد، پس چرا کشورهای پیشرفته دنی��ا به سمت آن رفته، 
سردمدار دستیابی به آن شدند و بخش اعظم��ی از انرژی مورد نیاز 

خود را از آن تامین می کنند؟
وی با طرح این سوال که آیا عقل اینگونه کارشناسان از دولتمردان 
غربی بیشتر است که انرژی هسته ای را صنعتی بی حاصل می دانند؟ 
افزود: این گون��ه تردیدها در اهمیت انرژی هس��ته ای نشان از عدم 
درک آنها نس��بت به مزایای آن و عمق نیاز توسعه و آینده کشور به 

فناوری هسته ای دارد.

  زارعی: از اف�رادی مانند ش�یرزاد بیش از ای�ن نمی توان 
انتظار داشت

علی اصغر زارعی، نماینده مردم ته��ران در مجلس شورای اسلامی 
نیز در واکن��ش به این اظه��ارات گفت: نیاز به انرژی هس��ته ای امر 
پذیرفته شده ای است که همه به آن معترف هستند و پایه گذاری این 
امر پیش از انقلاب توسط مراکز مطالعات هسته ای توسط کشورهای 
غربی در کشور ما انجام شد؛ چرا که نتیجه تحقیقات آنان نشان داده 
بود که در گذر زمان و با افزایش نی��از به انرژی، ایران نیاز به تاسیس 

نیروگاه اتمی دارد.
 وی ادامه داد: در همان زم��ان، پایه گذاری ب��رای تاسیس نیروگاه 
اتمی در بوشهر انجام شد و این امری بود که پیش از انقلاب برای آن 
تصمیم گیری شد، بنابراین بهتر است کسانی که مرجع و آمال خود 
را در عمل و نظر کشورهای غربی می دانن��د، به مطالعاتی که در آن 

زمان توسط این کشورها انجام شد توجه کنند.
زارعی با بیان اینک��ه اظهارات شی��رزاد چراغ سبز نش��ان دادن به 
دشمنان است، تصریح ک��رد: زیر سوال بردن و نف��ی دستاوردهای 

پرونده هسته ای موجب تضعیف ما در مذاکرات هسته ای می شود.
این نماینده مجل��س شورای اسلامی با بیان اینک��ه از افرادی مانند 
شیرزاد بیش از این نمی توان انتظار داش��ت، خاطرنشان کرد: آنان 
پیش از این نیز در دوران اصلاحات، کج فهمی، بی بصیرتی و وابستگی 

خودشان را به جریان های مخالف نظام و انقلاب نشان دادند.

  بروجردی: حرفی می زنند که دشمن هم نمی زند
همچنین علاءالدین بروجردی در این رابطه گفته که اگر در عرصه 
هسته ای پیشرفت نداشتیم، صف آرایی قدرت های دنیا در مقابل ما 

چه معنی داشت؟
وی افزود: دشمنان ایران به دنبال این هس��تند ک��ه ما این قدرت را 

نداشته باشیم.
نماین��ده بروجرد خاطرنشان ک��رد: امروزه از صفر ت��ا 100 صنعت 
هس��ته ای؛ یعنی از استخ��راج اورانی��وم تا غنی س��ازی را به دست 
آورده ای��م و آن وقت افرادی همچ��ون شیرزاد حرف��ی می زنند که 

دشمن هم نمی زند.  
رییس کمیس��یون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس خطاب به 
نماینده مجلس ششمی، گفت: به میزان دکتر اکبر اعتماد بنیانگذار 
سازمان انرژی اتمی در زمان قبل از انقلاب غیرت ملی داشته باشید.

به هر صورت به نظر می رسد که برخی ها ب��ا فضایی که برایشان به 
وجود آمده، در صدد هستند تا افکار و عقاید عجیب خود را به دیگران 
تحمیل کنند و لذا  با برگزاری برخی نشس��ت ها در محافل مختلف، 

سعی دارند در همین راستا گام بردارند.
 نکته ای که در ای��ن بین نباید فراموش ش��ود، این است که صنعت 
هسته ای به نوعی در کشور بومی شده و مردم برنمی تابند که عده ای 
بدون در نظر گرفت��ن هزینه هایی که تا امروز ب��رای رسیدن به این 

صنعت مهم داده ایم، بخواهند به راحتی از آن عبور کنند.
در پایان لازم است ب��ه این نکته اشاره شود ک��ه سیاست جمهوری 
اسلامی در زمینه مساله هسته ای روشن است و رهبر معظم انقلاب 

هم بارها در این خصوص مسیر را برای مسوولان تعیین کرده است.

عباسعلی کدخدایی، مشاور عالی دبیر ش��ورای نگهبان درباره جرائم 
حقوقی سران فتنه که در حال حاضر در حص��ر به سر می برند، اظهار 
داشت: تعیین مصادیق مجرمانه بر عهده قضات محترم دادگستری است 
که حالا هر وقت انشاء الله دادگاه صالحه ای برای رسیدگی به جرائم آنها 
تشکیل شد و امیدواریم چنین کاری ه��م انجام بگیرد، عناوین در آن 
زمان روشن می شود، اما آنچه اکنون از قانون مجازات برداشت داریم 
یک عنوان مجرمانه ای که بسیار هم سنگین است، اقدام علیه امنیت 

کشور است.

  امیدواریم دادگاه رس�یدگی ب�ه جرائم موس�وی و کروبی 
تشکل شود

کدخدایی تصریح کرد:  مرجع قانونی از معترضان به نتیجه انتخابات 
دعوت کرد که دلایل خود را مط��رح کنند، اما آنه��ا در میادین شهر 
فحاشی کردند و یکی از آنها می گفت من هیچ کس را قبول ندارم. آنها 
مردم را دور خود جمع کردند و یک عده ناآگاه هم به اموال شخصی و 
اموال بیت المال خسارت وارد کردند، لذا در سال 88 اقدام علیه امنیت 
ملی بیشترین و خسارت به اشخاص حقیقی و حقوقی و اموال عمومی 

کمترین مصادیق مجرمانه است که در قان��ون آمده است. سخنگوی 
سابق شورای نگهبان تاکید کرد: مجازات اقدام علیه امنیت ملی تا اعدام 
هم هست و در قانون مجازات نیز تعیین شده است. مجازات آن بر حسب 

مورد طبق قانون، حبس های مختلف است و تا اعدام هم می رسد.

  علت رد صلاحیت هاشمی رفسنجانی فقط »کهولت سن« 
نبود

مشاور عالی دبیر ش��ورای نگهبان در خص��وص رد صلاحیت مربوط 
به انتخاب��ات ریاست جمهوری 92 و رد صلاحی��ت هاشمی و مشایی 
خاطرنشان کرد: این افراد ناشناس نبودند، بلکه برای اعضای شورای 
نگهبان و م��ردم شناخته شده بودند و درباره آنه��ا بحث هایی شد. در 
نهایت رأی گیری کردیم و این دو نفر از مجموع آرا، رای لازم را نداشتند 
کما اینکه خیلی های دیگر هم نداشتند، اما اینکه به دلیل خاص یا الزاماً 

سن و کهولت بوده است، اینطور نیست.
کدخدایی افزود: یکی ممکن بود کهولت س��ن را در نظر بگیرد و رأی 
منفی دهد یا کسی جریاناتی که آن موقع نسبت به افراد اتفاق افتاده 
بود را در نظر بگیرد. از این رو، ما باید هفت رای مثبت در شورای نگهبان 

داشته باشیم، در حالی که هفت رای مثبت نس��بت به این افراد وجود 
نداشت.

  آرای مثب�ت مش�ایی در ش�ورای نگهبان خیل�ی کمتر از 
هاشمی  بود

وی یادآور شد: در مجم��وع عدم رای آقای هاشم��ی به دلیل کهولت 
سن نبوده است، اما یک دلیل خاص نیز نبود و در مجموع افرادی رای 
نیاوردند؛ از جمله آقای مشایی که ب��ه همین صورت بود و تعداد آرای 

ایشان خیلی کمتر از آقای هاشمی بود.

  رای آقای روحانی در شورای نگهبان در مجموع مثبت بود
کدخدای��ی درب��اره مباحث��ی ک��ه در خص��وص ع��دم تأیی��د 
صلاحی��ت روحان��ی مط��رح ب��وده است نی��ز گف��ت: ما ب��ه عنوان 
ع��دم تأیی��د نداشتی��م، ام��ا بحث هایی ب��ود ک��ه پیرام��ون افراد 
مط��رح می ش��د و پیرام��ون آق��ای روحانی ه��م در یک��ی دو نوبت 
 مط��رح ش��د، ام��ا در نهای��ت رای مثب��ت را داش��ت ک��ه اع��لام

شد.

چکیده گفت و گو با کدخدایی:

آرای مثبت مشایی در شورای نگهبان خیلی کمتر از هاشمی  بود

تاخت و تاز بر صنعت هسته ای به بهانه نشست د انشجویی
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

 چهارشنبه 3دی  1393 

شماره  2263 | 12صفحه

سیاست

بسیج دانشجویی دانشگاه امام صادق)ع( در نامه ای خطاب به 
رییس صدا و سیما اعلام کرد: از عالمانی که نسبت به توافق نامه 
ژنو منتقد هستند، برای ارائه دلایل و نظراتشان در رسانه ملی 

دعوت کنید.
متن کامل این نامه به شرح ذیل است:

» با عرض تبریک به مناسبت انتصاب شایس��ته شما به سمت 
ریاست رسانه ملی و عرض خدا قوت به تمامی همکاران شما در 

سازمان صدا و سیما جمهوری اسلامی ایران.
یکی از وظایف مهم رسانه ملی به مثابه دانشگاه عمومی، آگاهی 

بخشی سیاسی است. 
این آگاهی برای تبدیل شدن به بصی��رت سیاسی نیاز به ارائه 
اخب��ار و اطلاعات صحی��ح، بی طرفانه و ب��ه دور از هیاهوهای 

جریان های سیاسی دارد. 
دولتی ش��دن رسانه  ملی یکی از آفات بس��یار خطرناکی است 
که باعث سلب اعتماد و بدبینی اقشار مختلف مردم نس��بت به 

رسانه ملی می شود.
همانطور که رهبر معظم انقلاب فرمودند: »مسوولیت تاریخی 
رسانه ملی در مقطع کنونی، حفظ و ارتقای استقلال فرهنگی 

و هویت انقلاب ایران اسلامی است.«
 به نظر می رس��د رابطه جمه��وری اسلامی ایران ب��ا استکبار 

جهانی و در رأس آنها آمریکای غیر قابل اعتماد و غیرمنطقی در 
چارچوب مذاکرات هسته ای، مس��أله ای  است که مورد غفلت 

قرار گرفته و نیاز به طرح در رسانه ملی دارد.
مقام معظم رهبری هر چند نس��بت ب��ه مذاکره »خوش بین« 
نبودند اما با مذاکرات، برای تبدیل شدن آن به تجربه ای برای 
ملت ایران- به شرط بیداری ملت نسبت به حقایق مذاکرات- 

مخالفت نکردند. 
رسانه ملی برای انتق��ال این تجربه و بیدار نگ��اه داشتن ملت 

شریف ایران عرصه بسیار مهم و مؤثری محسوب می شود.
همانطور که می دانیم توافق نامه ژنو منتقدان فراوانی دارد که 
تاکنون بر خلاف موافقان و مؤی��دان آن، مجالی مناسب برای 

بروز و ظهور در رسانه ملی نیافته اند.
حضور ایشان در رسانه ملی مسلماً باعث ارائه تصویر صحیحی 
از جایگاه فناوری هس��ته ای، نقش مذاکرات و در نهایت باعث 

کمک به حل مسأله هسته ای خواهد شد.
لذا از جنابعالی تقاضا داری��م پیش از آنکه تاری��خ به ما درس 
بدهد و در مورد اقدامات ما قضاوت کند، از عالمانی که نسبت 
به مذاکره با آمریکا »بدبین« و نس��بت به توافق نامه ژنو منتقد 
هس��تند، در رسانه ملی برای ارائه دلایل ونظراتشان دعوت به 

عمل آورید.«

بسیج دانشجویی دانشگاه امام صادق)ع( در نامه ای به رییس صدا و سیما:

منتقدان توافق نامه ژنو را به رسانه ملی دعوت کنید

اخبار تلگرافی

رییس شورای فرهنگی نهاد ریاست جمهوری:

توهین کنندگان عاشورای 88 
خیر نمی بینند

حجت الاسلام والمسلمین سیدرضا اکرمی در گفت وگو با فارس، به وقایع 
سال 88 و نهم دی با عنوان روز بصیرت اشاره کرد و گفت: به طور قطع 9 

دی روز ویژ ه ای در تاریخ کشور محسوب می شود.
 وی یادآور شد: در سال 88 پس از انتخابات دوره دهم ریاست جمهوری 
حوادثی در کشور رخ داد و بعد از انتخاباتی شکوه مند حاشیه هایی پدید 

آمد که در پایان نهم دی را روزی ویژه لقب داد.
 رییس شورای فرهنگ��ی نهاد ریاست جمه��وری با بی��ان اینکه برخی 
اقدام��ات در سال 88 شیرین��ی انتخابات شکوه مند را تل��خ کرد، گفت: 
وقایعی نظیر گفت وگوها در مناظرات، مطالبی ک��ه روز بعد از انتخابات 
مطرح شد و همچنین اردوکش��ی  خیابانی برخی افراد ک��ار را به جایی 
کشاند که حوادثی همچون آتش سوزی مسجد و توهین به مقدسات در 

روز عاشورا شکل  گرفت.
 اکرمی تصریح کرد: در روز عاشورا هم حوادث تلخی همچون توهین به 
مقدسات و پاره کردن عکس امام به وقوع پیوست و کشور را دچار حوادث و 
حاشیه هایی کرد که در نهایت در نهم دی 88 مردم با حضور در خیابان ها 

مقابل رفتار توهین کنندگان ایستادند.
 وی اضافه کرد: 9 دی 88 که با حضور مردمی تبدیل به حماسه شد، روزی 

تاریخی و تأثیرگذار است.
 رییس شورای فرهنگی نهاد ریاست جمهوری با بی��ان اینکه باید از این 
حوادث تاریخی درس عبرت گرفت، گفت: همه باید بدانند که مقدساتی 
همانند عاشورا، روز قدس و امام )ره( برای ما ارزشمند است و برخی حق 

ندارند نسبت به چنین مقدساتی توهین کنند.
 اکرمی تصریح ک��رد: توهین کنندگ��ان بدانند که از این ک��ار خود خیر 

نمی بینند چرا که توهین به مقدسات کاری ناصحیح و ناشایست است.
 وی همچنین هوشیاری مردم در 9 دی را ستودنی دانست و گفت: دشمن 
باید بداند که نظام جمهوری اسلامی پس از سه دهه تعداد زیادی شهید و 

جانباز داده و ملت با هوشیاری مقابل تبلیغات سوء آنها می ایستد.

 توصیه رسایی 
 به روحانی برای حضور

 برمزار »شهدای گمنام یزد« 

حجت الاسلام حمید رسایی نماینده مردم تهران و نایب رییس کمیسیون 
اصل 90 مجلس ش��ورای اسلام��ی در گفت وگو با ف��ارس، در خصوص 
ممانعت میراث فرهنگی از تدفین شهدای گمنام در میدان امیر چخماق 
یزد، اظهار داشت: ممانعت میراث فرهنگی با تدفین شهدا در یک میدان 
تاریخی، نشان��ه کج فهمی و کج سلیقگی مس��وولان فرهنگی میراث در 
دولت یازدهم است که حکایت از نفهمیدن جایگاه شهدا خصوصا شهدای 

گمنام در نگاه ملت ایران دارد.
 رسایی ادامه داد: یکی از اقدام��ات مثبت آقای روحانی سرکشی هفتگی 
به خانواده شهدا در تهران است، درحالی که متأسفانه رفتارهای مدیران 
میانی همچون یزد با رفتار رییس دولت منافات دارد و لازم است شخص 
رییس جمهور نس��بت به اتفاقات یزد واکنش نشان دهد. نماینده مردم 
تهران در مجلس تاکید کرد: آقای روحانی باید به همه نشان دهد که در 
سرکشی به خانواده شهدا اعتقاد عمیقی به شهدا وجود دارد و این موضوع 

رفتاری تبلیغاتی نیست. 
وی گفت: اگر م��ن جای آقای روحانی بودم ای��ن هفته به جای سرکشی 
به خانواده شهدا در تهران، برای ادای احترام به مقام این شهدای عزیز و 
دلجویی از مردم شهیدپرور دارالعباده به یزد سفر می کردم و بر سر مزار 
این شهدا حاضر می شدم و در آنجا دستور برخورد با کسانی که این رفتار 
زننده را با پیکر مطهر شهدا را داشتند صادر می کردم. رسایی با بیان اینکه 
خاکسپاری شهدا در میدان امیر چخماق یزد هیچ منافاتی با ارزش ملی و 
میراث فرهنگی این میدان تاریخی ندارد، تصریح کرد:  صدها سال دیگر 
وقتی آیندگان به این مکان مراجعه کنن��د، می فهمند که ایران متمدن، 
 همواره در طول تاری��خ برای حفاظ��ت از تمدن دین��ی اش هزینه داده 

است.
مدیر مسوول هفته نامه 9 دی متذکر شد: میراث فرهنگی دولت یازدهم 
به جای ممانعت از تدفین شهدای مظل��وم در میدان امیر چخماق یزد و 
هر مکان تاریخی دیگر به بهانه حفاظت از می��راث ملی، در مراوداتش با 
کدخدای دروغین بیشتر دقت کند تا مثل ارمغان سفر سال گذشته رییس 

جمهور به نیویورک، آمریکایی ها شیردال تقلبی به آنها قالب نکنند.

هفته گذشته بود که محمدرضا ع��ارف در گفت وگو با یکی از 
روزنامه های اصلاح طلب در پاسخ به این سوال که اگر دوستان 
اصلاح طلب شما نخواهند عارف باشد، چ��ه می کنید، باز هم 
حرف بزرگان را گوش می کنید؟ اگر گ��وش کنید و بپذیرید، 
چه پاسخی برای هوادارانتان خواهید داشت؟ تصریح کرد: فکر 
می کنم دیگر مساله کناره گیری من مطرح نشود به این دلیل 
که شرایط تغییر کرده است، اما به طور خلاصه این را بگویم که 
اگر براساس سازو کار منطقی و درست��ی تصمیم گیری شود، 
این تصمیم را می پذیریم اما اگر مشاه��ده کنیم این کار برای 
مدیریت کردن یک جناح سیاسی است، هرگز اجازه نخواهیم 

داد یک جناح را گروهی مدیریت کنند.

  عارف: مهم ترین مساله ما انتخابات سال آینده است
وی همچنین در پاسخ به این سوال که اگر سر به زنگاه انتخابات 
بخواهن��د، عنان این سازم��ان سیاسی جدید ک��ه شما ایجاد 
کرده اید را واگذار کنید، آیا شما ای��ن خواسته را می پذیرید؟ 
گفت: به نظرم چنین اتفاقی هرگ��ز نمی افتد اما همان طور که 
بارها گفته ام بنده در مقابل خردجمعی تس��لیم هستم اما در 

مقابل مدیریت شدن یک جریان می ایستم.
عارف همچنین گفت: ما خود را بخشی از جریانات داخل نظام 
می دانیم و قطعا خوش بینی و حسن ظن حاکمیت برای انجام 
وظیفه و حضور یک ضرورت اس��ت و امیدوارم جریانات داخل 
نظام بتوانند در چارچوب قوانین و مقررات، فعالیت های خود 
را ساماندهی کنند. الان مهم ترین مس��اله م��ا انتخابات سال 

آینده است.

  نامه بذرپاش به عارف
بعد از انتشار و انعکاس اظهارات عارف، مهرداد بذرپاش نماینده 
مردم تهران در مجلس شورای اسلامی نسبت به مواضع عارف 

واکنش نشان داد.  وی طی نامه ای خطاب به عارف نوشت:
جناب آقای دکتر عارف

با سلام و تحیت
مهم ترین مساله ما انتخابات مجلس است. این جمله ای است 
که مرتب از شما در مصاحبه ها و سخنرانی ها شنیده می شود و 
برخی از رسانه های خاص مرتب به آن می دمند. در این خصوص 

لازم است نکاتی را اشاره کنم.
به نظر شما گران کردن نان، گاز، آب، برق و بس��یاری از اقلام 
دیگر و پرداخت نکردن یاران��ه متعلق به آن چه میزان اهمیت 

دارد؟
به نظر شما رشد واردات حدودا 100 درصدی بسیاری از کالاها 
و اقلام اساسی و مصرفی و سرمایه ای از جمله روغن پالم و ایجاد 

اشتغال برای کارگران خارجی چه میزان دارای اهمیت است؟
به نظر شما رکود دامن گی��ر در صنایع کشور که باعث بیکاری 

جوانان است، از مسائل مهم به شمار می آید؟
به نظر شما پرداخت نکردن وام ازدواج سه میلیون تومانی مساله 

مهمی نیست؟
به نظر شما از بین رفتن سرمایه مردم در بورس، مساله مهمی 

به شمار نمی آید؟
به نظر شما گران کردن دو برابری مس��کن مهر و تعطیلی آن 

پروژه اصلا مساله مهمی به حساب می آید؟
به نظر شما کاهش قیمت نفت به حدود کمت��ر از 60 دلار در 
سایه ناکارآمدی تحرکات بین الملل��ی و کاهش 45 درصدی 
درآمدهای نفتی کش��ور از این محل، مس��اله مهمی به شمار 

نمی آید؟
این ها تنها بخش کوچکی از مهم ترین مسائل ماست. انشاءالله 
با نگاهی واقع بینانه تر به موضوعات، مهم ترین مساله شما هم از 

این جنس موضوعات باشد.

  واکنش عارف به نامه بذرپاش
چند روز بعد محمدرضا ع��ارف، رییس بنیاد امی��د ایرانیان در 
نشست مشترک  تشکل های دانشجویی دانشگاه های دولتی و آزاد 
 که به مناسبت روز وحدت حوزه و دانشگاه در اردوگاه شهید باهنر

 برگزار شد، در پاسخ به سوال یک��ی از دانشجویان درباره نامه 
»مهرداد بذرپاش« نماینده مردم تهران به وی در مورد مسائل 
کشور گفت: وقت ندارم به این مسائل بپردازم، اما حق هر فردی 

می دانم که موضع خود را بیان کند.
 وی افزود: اگر مشکلات کشور را بررسی کنیم مشخص می شود

که این مشکلات مربوط به یکسال اخیر نبوده و مربوط به دولت 
گذشته است.

عارف یادآور شد: در این راستا مجلس چه کمکی به دولت کرده 
که این مشکلات حل شود.

  مهم ترین مساله کشور واقعا چیست؟
به هر صورت ف��ارغ از نامه نگاری بذرپاش ب��ه عارف و واکنش 
عارف به این نامه نگاری باید به این مس��اله توجه کرد که واقعا 
مهم ترین مساله کشور چیس��ت؟ چرا که پاسخ گویی به این 
سوال می تواند خط مشی مسوولان کشور را برای ترسیم نقشه 
راه، طی یک سال آینده معلوم کند. البته ممکن است از دیدگاه 
یک فعال سیاسی واقعا انتخابات مهم ترین مساله کشور باشد 
ولی باید توجه داشت که مهم ترین مس��اله کش��ور را مردم و 
 سیاستگذاران در سطح کلان تعیین می کنند. ممکن است عده ای

مس��اله معیشت مردم، بیکاری و اشتغال جوانان را مهم ترین 
موضوع بدانند و عده ای دیگر نیز تحولات عرصه بین الملل را 

در اولویت قرار دهند.

  لاریجانی: مهم ترین اولویت کش�ور اقتصاد، توسعه 
و آبادانی است

در همین رابطه چندی پیش عل��ی لاریجانی، رییس مجلس 
شورای اسلامی مهم ترین اولویت کشور را بحث اقتصاد ، توسعه 
و آبادانی دانست و گفت: کشور حتی درحوزه مسائل بین المللی 
نیازمند آن است تا به مسائل اقتصادی بیش از پیش توجه داشته 
و آن را با جدیت دنبال کنی��م. وی نقش رسانه های گروهی را 
درخصوص توجه به بحث اقتصاد درجامعه خطیر دانس��ت و 
گفت: آبادانی و رونق تولید درکشور نیاز به اراده عمومی دارد و 
رسانه ها باید دراین راستا تلاش مضاعفی را انجام دهند. رییس 
مجلس شورای اسلامی افزود: باید اقتصاد در دستان مردم باشد 
تا رشد کند، لذا همه باید بدون حب و بغض جامعه را معطوف 
به این سمت کنیم. لاریجانی گفت: رونق تولید موضوع مهمی 

درکشور است که عملا ارتباط مستقیم با بحث اشتغال داشته و 
می تواند مشکل بیکاری را نیز در جامعه رفع کند.

وی با اشاره ب��ه اینکه درحال حاضر ح��دود 15درصد مطالب 
رسانه ها اختصاص به مس��ائل اقتص��ادی دارد، از خبرنگاران 
خواست که بی��ش از پیش به این موض��وع پرداخت و اولویت 

خاصی به آن بدهند.

  اکرمی: اقتصاد، فرهنگ و مذاکرات ژنو  ازموضوعات 
مهم است

از سویی دیگر حجت الاسلام سیدرضا اکرمی مسوول فرهنگی 
نهاد ریاست جمه��وری معتقد است ک��ه در شرایط فعلی سه 
موضوع مهم اقتصاد، فرهنگ و مذاکرات ژنو فکر و ذهن جامعه 

و دولت یازدهم را به خود اختصاص داده است.
 وی افزود: توجه به مقوله اقتصاد مقاومتی که مورد تاکید مقام 
معظم رهبری است یکی از مهم ترین اولویت هایی است که باید 
از سوی دول��ت یازدهم به آن توجه وی��ژه ای شود. وی تصریح 
کرد: مس��ائلی همچون افزایش قیمت ها، نرخ بیکاری و تورم 
موضوعاتی است که به ط��ور حتم با مدیری��ت مقوله اقتصاد 
مقاومتی می توان آنها را حل ک��رد. اکرمی با بیان اینکه دولت 
دنبال این است که به نوعی مشکلات را حل کند، اظهار داشت: 
مقوله دومی که باید به آن توجه وی��ژه ای شود مذاکرات میان 
ایران و گروه 1+5 است که همه انتظار دارند با توجه به مطالبات 
ملت ایران این مذاکرات پیش برود و تعامل سازنده ای بین ایران 

و سایر کشورهای جهان برگزار شود.
مس��وول فرهنگی نهاد ریاست جمهوری تصریح کرد: انتظار 
می رود دولت های خارجی موجودی های ملت ایران را که سی و 
چند سال است بلوکه شده آزاد کنند و ما بتوانیم سرمایه گذاری 

کنیم و وضع موجود را تغییر دهیم.
 وی افزود: مقوله سومی که به طور حتم باید به آن توجه شود 
مقوله فرهنگی است؛ زیرا به هر حال ما در آمار و اخبار می شنویم 
که طلاق در حال افزایش و ازدواج روبه کاهش است، از این رو 
انتظار می رود که دولت یازدهم درباره حل این مسائل رویکرد 

جدی را اتخاذ کند.
 اکرمی تاکید کرد: به طور حتم تحکیم بنیان خانواده از مهم ترین 
رویکردهایی است که می تواند بس��یاری از مشکلات را در بعد 

فرهنگ که مورد مطالبه مقام معظم رهبری است حل کند.

  سردار نقدی: مهم ترین مشکل کشور اشتغال است
همچنین سردار نقدی، رییس سازمان بسیج مستضعفین در 

یک برنامه تلویزیونی گفت: بسیج همواره به دنبال مشی ولایت 
و پر کردن خلأهاست، آنجایی که کسی برای کاری که زمین 
مانده وارد میدان نمی شود، بس��یج وارد می شود. مقام معظم 
رهبری فرمود تحریم را باید با مجاهدت در باب اقتصاد مقاومتی 
خنثی کرد، و ما احس��اس کردیم که این فرمایش مقام معظم 
رهبری شاید آن طور که باید توسط کسانی که باید آن را اجرا 

کنند، درک نشده است.
وی افزود: بیشتر حواس ها سمت مذاکرات و حل و فصل تحریم 
از راه مس��ائل سیاسی است. اقتصاد کشور را بررسی کردیم و 
متوجه شدیم که با دو بیماری که راهکارهای آنها با هم در تضاد 
هستند، به نام رکود و تورم مواجه هستیم و راه حل و داروی هر 

کدام موجب تشدید دیگری می شود.
سردار نقدی گفت: متوجه شدیم راه کارهای خیلی محدود و 
باریک برای عبور از این گذرگاه وجود دارد تا بتوانیم همزمان این 
دو بیماری را مداوا و حل کنیم. این مسائل را به صورت علمی 
بررسی کردیم. ما بسیج مهندسی کشاورزی و سازندگی داشته 
و در همه زمینه ها فعال هستیم. دیدیم که بسیج به گفته رهبر 

مرد همه میدان هاست.
رییس سازمان بسیج مستضعفین تاکید کرد: راه کارهایی که 
می شد در اقتصاد اعمال کرد ک��ه تورم و رکود را همزمان حل 
 کرد را بررسی کردیم. از سه سال پیش شروع کردیم. الان مهم ترین

 مشکل کشور اشتغال اس��ت. اصلی ترین مس��اله خانواده ها 
اشتغال بوده و بس��یج نمی تواند نس��بت به مهم ترین مشکل 

مردم بی تفاوت باشد.
 مشکل تحریم بعد از اینکه به رسمیت شناخته شد به اقتصاد 
کشور ورود پیدا ک��رد. تحری��م از اول انقلاب وج��ود داشته، 
 ولی مس��وولان می گفتند که اثری ندارد و مردم آن را خنثی 

می کنند.

  اقتصاد یا انتخابات، مساله این است
به هر صورت همانطور که اشاره شد هر کس��ی از دیدگاه خود 
مسائل مهم در کشور را بیان می کند ولی آنچه تقریبا در اکثر 
اظهار نظرات وجود دارد این است که موضوع اقتصاد و معیشت 

مردم یکی از مهم ترین اولویت های کشور است.
البته انتخابات هم یکی از موضوع��ات اساسی است که باید در 
جای خود به آن پرداخته شود ولی باید به این نکته توجه کرد 
که ورود زود هنگام به مسائل انتخاباتی می تواند کشور را دچار 
آسیب هایی کند که بررسی این موض��وع در جای خود دارای 

اهمیت است. 

مهم ترین مساله کشور  واقعا چیست؟
انتخابات یا معیشت مردم

به گزارش  تسنیم، ششم دی امسال، سالگرد عروج مردی است 
که شاید بتوان او را یکی از تأثیرگذارترین افراد اصفهانی در زمان 
انقلاب دانس��ت، فردی که با معلمی آغاز و با معلمی نیز به پایان 
رساند، پ��رورش همان معلم 29 ساله ای است که جلس��اتش در 
خیابان آی��ت الله فروغی اصفهان خط دهی فک��ری انقلاب را در 
اصفهان سامان دهی می کرد. سید  علی اکبر پرورش را می توان از 
نمونه های اخلاص و خودساختگی معرفی کرد؛ چرا که هدفش 
رسیدن به غایت الهی ب��وده و به همین دلیل نی��ز برایش فرقی 
نمی کرد، وزیر باشد یا شخصی دیگر، بلکه مهم ، کار کردن برای 

خدا بود. 
خودس��ازی پ��رورش او را به ح��دی رسان��ده بود ک��ه برایش 
 تفاوت نداشت برابر چه کس��ی بایس��تد، او فقط ح��ق را در نظر 
می گرفت. برای پرده برداری از ابعاد زندگ��ی مرحوم پرورش به 
سراغ فردی رفتیم ک��ه سابقه وزارت فرهن��گ  و ارشاد اسلامی 
را در کارنامه دارد و خاطرات بس��یاری از استاد پرورش در ذهن 
او باقی مانده است تا پای صحبت ه��ای او درباره این یاور صدیق 

انقلاب بنشینیم.
محمد حسین صفار هرندی فردی بود که ما برای بیان ویژگی های 

زندگی و شخصیت استادپرورش به سراغ او رفتیم.
متن تفضیلی گفت وگوی خبرنگار تسنیم با محمد حسین صفار 

هرندی به شرح زیر است:

 نخستین برخوردتان با اس�تاد پرورش به چه زمانی 

بر می گردد؟
مرحوم آقای پرورش را من نخستین بار در اواخر سال 40 یا 50 
در اواخر دوران تحصیل��ی ام در مدرسه مان دیدیم. یک روزی ما 
در مدرسه بودیم که اعلام کردن��د فرد بزرگواری برای سخنرانی 
از اصفهان آمده و تأکید داشتند که خیلی قدر بدانید و از سخنان 

ایشان بهره مند شوید. 

در برخورد نخست، استاد پرورش را چطور دیدید؟
حضور فردی از اصفهان در مدرسه ما برای م��ن جالب بود، نوع 
بیان ایشان شیرین بوده مخصوصا که یک لهجه خاص اصفهانی 
نیز داشتند، اما مهم تر از همه چیز شیوه بیان استاد پرورش بود 
که با وج��ود اینکه با دانش آم��وزان دبیرستانی صحبت می کرد، 
 من احس��اس می کردم ک��ه خودش خ��وب ای��ن چیز هایی که

 می گوید را فهمی��ده و به ادراک کامل نس��بت به این مس��ائل 
رسیده است. 

این خصلت چیزی بود که من بعد ها نیز در سخنرانی های ایشان 
متوجه آن شدم و حس کردم که ایشان با تمام وجودش هر آنچه 
که می گوی��د را لمس ک��رده و بیانش همان بی��ان از عمق جان 

برآمده است.

بعد از انقلاب، برخوردی با مرحوم پرورش داشتید؟
بعد  ها یعنی زمان��ی که من برای اجرای مس��ئوولیتی در جنوب 
شرق کشور بودم، آنجا همکاران��ی داشتیم که خیلی از این افراد 

از اصفهان مهاجرت کرده و به ای��ن منطقه آمده بودند که ایثار و 
فدارکاری جان مایه اصلی آنها ب��ود اما نقطه مشترکی که من در 
همه این افراد حس می کردم، حرمت گذاشتن به استادی بود که 
همه چیزشان را از آن می دانستند، این استاد مرحوم پرورش بود.

 گرچه که بسیاری از این افراد در آینده راه های مختلف سیاسی 
را طی کرده و خ��ط سیاسی شان از هم دیگر ج��دا شد اما نقطه 

مشترکشان شاگردی آقای پرورش بود.

  » پرورش وظیفه کادرسازی انقلاب را برعهده گرفت«

استاد پرورش از دید انقلابی چه ویژگی هایی داشت؟
شای��د ی��ک شاخ��ه برجس��ته نس��لی ک��ه انق��لاب را در 
اصفهان جل��و ب��رد، پرورش یافتگ��ی در مکتب آق��ای پرورش 
بوده و ب��رای ما مس��لم ب��ود که پ��رورش ف��رد بزرگ��ی است 
که ک��ادر پروری ب��رای انقلاب را بر عه��ده گرفت��ه البته ایشان 
خدم��ات بس��یاری را نی��ز در زم��ان اوای��ل انق��لاب در حزب 
 جمه��وری و دولت انج��ام می داد ک��ه م��ا دورادور از آن اطلاع 

داشتیم.

  » پرورش یک اخلاقمدار واقعی بود«

در اواخر عم�ر مرحوم پ�رورش دیداری با ایش�ان 
داش�تید؟ از خاطرات آخرین روزهای عمر ایش�ان 

برای ما بگویید.
در روز های آخ��ر یعنی زمانی که ایشان کمت��ر بیرون می رفتند 
و جابه جای��ی برایشان سخت بود، فرصتی پی��ش آمد که من در 
جلسه ای که ایشان نیز دعوت شده بودند، حضور پیدا کردم، موقع 
رفتن آقای پرورش من رسیدم، من کنار ماشین یه ایشان سلام 
کردم، مرحوم پرورش با همان حال مریضی که داشت می خواست 
از ماشین پیاده شود و با وجود اینکه من سابقه دوستی نزدیک با 
ایشان نداشتم، با من احوال پرسی کند. باید بگویم در آن لحظه، 
رعایت اخلاق و آداب رفت وآمد با افراد را در اوج مریضی از سوی 

ایشان برای من قابل توجه بود.

  » نام پرورش برای استاد، یک اسم با مسما بود«

در دیدار هایی که با حاج آقا پرورش داشتید، اخلاق 
ایشان چگونه بود؟

ایشان ف��ردی اخلاق م��داری ب��ود و در اوج تربیت یافتگی قرار 
داشت، شای��د این تعبیر م��ن از ایشان کمی ذوق��ی باشد اما به 
 اعتقاد من نام پ��رورش روی آق��ای پرورش یک اسم با مس��ما

 بود.امی��دوارم ک��ه م��ا در زمان خودم��ان شاهد چه��ره  شدن 
انس��ان هایی ب��ا خصوصیت های پ��رورش باشیم ک��ه اثر عملی 
زندگی  آنها خیلی بیشتر از یک دوره هفتاد و هشتادساله زندگی 
است، خیلی افراد مثل ما هستند که عمر های طولانی زندگی را 

گذراندند اما قدر لحظه ها و حالات زندگیشان را ندانستند. 
به اعتقاد من پرورش قدر زندگی را دانسته و فعالیت های صورت 
گرفته آن آینده ساز بود و به همین دلیل ایش��ان در کار تربیت 

نسل های بعدی موفق بود.

صفار هرندی:

نقطه مشترک انقلابیون اصفهان، شاگردی مرحوم پرورش بود



دیپلماسی پارلمانی در خدمت مبارزه با تروریسم
بعد از دیپلماسی رسمی ایران در مسیر مبارزه با تروریسم و برگزاری 
همایشی تحت عنوان »جهان عاری از خشونت« به میزبانی تهران 
با حضور وزیران خارجه سوریه و ع��راق، حالا ظرفیت دیپلماسی 
پارلمانی کشور هم فعال شده و به کمک آمده تا در خدمت مبارزه 

با تروریسم باشد.
 موضوع آنقدر مهم است که بلافاصله بعد از سفر دوروزه نخست وزیر 
سوریه و رییس مجل��س عراق در روزهاي اخیر ب��ه تهران، رییس 
مجلس کشورم��ان در راس هیاتي پارلمان��ي سفر منطقه اي خود 
را به سه کشور مهم منطقه یعني سوریه، لبنان و عراق که در خط 

مقدم مقاومت و مبارزه با تروریسم هستند آغاز مي کند تا در جریان 
دیدار هاي دوجانبه و چند جانبه، راه حلي به جز ائتلاف غربي - عربي 
مبارزه با داعش براي حل مشكل تروریسم در منطقه اندیشیده شود.

لاریجاني در نخس��تین ایس��تگاه از سفرهاي منطقه اي اش، روز 
گذشته وارد دمشق، پایتخ��ت سوریه شد. او به دی��دار بشار اسد 
رییس جمهور سوریه هم رفت. ریی��س مجلس کشورمان پیش از 
ترك تهران در جمع خبرنگاران گسترش روابط با دمشق، بیروت 
و لبنان را از علل انجام این سفر منطقه اي خواند و گفت که رایزني 
در مسائل منطقه اي و پیدا کردن راه حل هایي براي بهبود شرایط 

امنیتي و سیاسي و همكاري هاي پارلماني در سفر به این سه کشور 
دیده شده است. لاریجاني بعد از ورود به دمشق به دلایل حمایت 
ایران از سوریه اشاره کرد و گفت: حمایت ایران از سوریه به این دلیل 
بود که برخي از کشورها در منطقه قلدر ب��ازي درنیاورند، از این رو 
در این مدت آنها فهمیده اند که نمي توانند کاري را صورت دهند. 
بعد از حوادث داعش در عراق کشورهاي حامي تروریس��م متوجه 
شدند که مصیبتي بزرگ تر از این ح��وادث براي خودشان درحال 

رخ دادن است. 
لاریجاني با بیان اینكه ائتلاف آمریكایي مبارزه با داعش یک تحرك 

ظاهري است، اف��زود: قطعا مبارزه با گروه هاي تروریس��تي تنها با 
فعالیت و مقاوم��ت ملت ها محقق مي شود، از ای��ن رو امیدوارم در 
مذاکرات چند روز آینده بحث ه��اي جدي براي ایجاد یک شرایط 

پایدار امنیتي مطرح شود.
رییس مجلس کشورمان بعد از دیدار با محمد جهاد اللحام، همتاي 
سوري اش در نشست خبري مشترك گفت که فكر مي کنم سوریه 
در شرایط کنوني تاوان ایستادگي برابر رژیم صهیونیستي را مي دهد 
و به همین دلیل معتقدی��م که باید در کنار دول��ت و ملت سوریه 

ایستاد و از آنها حمایت کرد.
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اخبار تلگرافی

خودزنی داعشی ها، اعدام های 
داخلی به بهانه طرح کودتا

به گزارش پایگاه خبری الشرق الاوسط، داعش از بازداشت یک هسته تندرو 
برگرفته از چهارتن از اعضای برجسته خود که به زبان ترکی سخن می گویند و 

قصد کودتا با هدف براندازی داخلی داشتند، خبر داده است.
بر اساس ادعای داعش، این افراد قصد داشتند با ایجاد ناامنی در مناطق تحت 
سیطره داعش دست به کودتا بزنند. الشرق الاوسط در این باره در شماره روز 
گذشته خود می نویس��د: »این چهار عضو داعش که حامل افكاری به مراتب 
تندروتر از داعش بودند، بازداشت و مجازات شده اند.« این نشریه سعودی که 
از لندن منتشر می شود، در بخش دیگری از این خبر به نقل از یكی از اعضای 
میدانی داعش در منطقه رقه در سوریه نوشت:»شمار اعضای کلی این هسته 
بیش از 50 نفر هستند که همگی آنها بعد از فاش شدن طرح کودتایشان توسط 

داعش بازداشت و بلافاصله اعدام شدند.«
البته گفته می شود زمان دقیق انجام این طرح کودتا در مناطق تحت تصرف 
داعش زمانی روی داد که خبرها از اقدام داعش در اعدام دست کم 100 عضو 
این گروهک تكفیری حكای��ت دارد. در آن زمان گفته ش��ده بود این اعضای 
خارجی داعش قصد فرار از شهر رقه را داشتند که داعش اقدام به اعدام دسته 

جمعی آنها گرفته است.

مدی��ر سابق بخ��ش جهان��ی بنگاه سخ��ن پراکن��ی انگلیس 
)بی بی سی( از اقتدار رسانه ای چین و روسیه بر آمریكا و انگلیس 

خبر داد.
پیتر هاروکس، رییس سابق بخش جهانی بی  بی سی روز دوشنبه 
در اظهار نظری عنوان کرد ک��ه انگلیس و آمریكا در حال بازنده 

شدن در »نبرد اطلاعاتی« هستند.
به گزارش روزنامه انگلیسی »دیلی میل«، پیتر هاروکس در این 
باره گفت که شبكه های خارجی زبان چی��ن و روسیه با هزینه 
کردن مناسب، در حال غلبه بر بخش های بین المللی رسانه ای 
انگلیس هس��تند. هاروکس در ادامه پیشنهاد ک��رد که  وزرای 
انگلیس باید با هزینه کردن مالی بیشتر به نبرد تبلیغاتی با »راشا 

تودی« شبكه  ماهواره ای انگلیسی زبان کرملین بروند.
رییس سابق بخش جهانی بی بی سی که اوایل ماه جاری بعد از 
33 سال خدمت این سمت را ترك کرد، عنوان کرد که پیش تر از 
وزارت خارجه انگلیس درخواست کرده بود تا برای پخش برنامه 
در اوکرای��ن و  در مقابله با انضمام کریمه ب��ه روسیه و ستیز در 

نواحی شرقی این کشور هزینه کند که تا این لحظه نیز پاسخی 
به این درخواست داده نشده است.

وی  در ای��ن زمینه افزود: »باید برای نف��وذ بین المللی همچون 
هزینه های نظامی توجه شود.«

در همین زمینه سارا فرت، از گزارشگران بین المللی در اظهارنظر 
درباره برتری شبكه خبری راشا تودی گفت: »روسیه به خوبی  
برای پخش برنامه های راش��ا تودی در سرتاس��ر جهان هزینه 
می کند و اخیرا نیز از افتتاح دفتر خود در لندن خبر داده و اعلام 
کرده است که در صدد ب��ه کارگیری گزارشگران انگلیس��ی با 

پرداخت ماهیانه برابر با 6720  هزار دلار است.«
جان ویتینگ دیل، رییس کمیته فرهنگی حزب توری )حزب 
محافظه کار انگلیس( و از نمایندگان مجل��س این کشور نیز با 
انتقاد از کاهش بودجه بی بی سی گفت: »روسیه و چین در حال 
برتری در جنگ تبلیغاتی هستند، در نتیجه انگلیس  مجبور به 
مواجهه با اطلاعات مغرضانه ای است که این دو ابرقدرت؛ یعنی 

روسیه و چین مخابره می کنند.«

به گ��زارش پایگ��اه خب��ری »المج��د الأمنی« وابس��ته به 
گردان های عزالدین قسام شاخه نظامی 
حماس، منابع امنیتی عالی رتبه اسرائیلی 
پیش بینی کرده اند علت اعلام آماده باش 
صادره از سوی بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر 
اسرائیل به نهادهای جاسوسی و امنیتی 
خارجی » موساد« با هدف انجام عملیات 
ترور مربوط به یكی از رهبران گروه های 
 مقاوم��ت در خ��ارج از فلس��طین از بین

گروه های فلسطینی باشد.
این مناب��ع امنیت��ی در بی��ان علت این 
پیش بینی خود از احتمال انجام عملیات 
تروریستی توسط گروه های تروریستی 

مرتبط به موساد، اعلام کرد: بنیامین نتانیاهو برای پیروزی در 
انتخابات هیچ شانسی ندارد و حتی از طریق برقراری ائتلاف 
هم شانس وی برای پیروزی در این رقابت ها بسیار کم است 

از این رو با توس��ل به انجام اقدامات ت��رور در خارج از مرزها 
 می تواند مقداری از محبوبی��ت عمومی را برای 

خود کسب کند.
بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر اسرائیل از رهبران 
سروی��س موس��اد صهیونیس��تی خواسته است 
خود را برای انجام عملیات ت��رور یكی از رهبران 
گروه های مقاومت فلسطینی در خارج همچون 
عملیات ت��رور محمود المبحوح ک��ه چهار سال 

پیش ترور شده بود،  آماده کنند.
متوس��ل ش��دن نتانیاهو ب��رای انج��ام عملیات 
تروریس��تی در خ��ارج از مرزه��ا برای کس��ب 
محبوبیت و مقبولیت داخلی در بین رای دهندگان 
صهیونیس��ت، پس از آن مطرح می شود که وی 
دیگر هیچ امیدی برای پیروزی در انتخابات برای کسب آرای 
رای دهندگان ندارد و صحنه سیاسی آت��ی اسرائیل را برای 

خود کاملا به هم ریخته می بیند.

در پی ناامیدی از پیروزی در انتخابات؛ رییس سابق بخش جهانی بی بی سی اذعان کرد؛

دستور نتانیاهو به موساد برای ترور رهبران مقاومتغلبه روسیه و چین در نبرد  اطلاعاتی بر انگلیس و آمریکا

متوسل شدن 
نتانیاهو برای انجام 
عملیات تروریستی 

در خارج از مرزها، 
 پس از آن مطرح 
می شود که وی 

دیگر هیچ امیدی 
برای پیروزی در 

انتخابات برای کسب 
آرای رای دهندگان 

ندارد
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صدور کد رهگیری اجبار استمصرف و تولید گاز تاحدودی باهم برابر شد
با ورود م��وج جدید س��رما مص��رف گاز در کش��ور به 570 
میلیون متر مکعب رس��ید که براین اس��اس مصرف و تولید 
گاز تاحدودی باهم برابر شد. پس از سرد شدن هوا در آخرین 
روزهای پاییز مصرف گاز کش��ور به 570 میلیون متر مکعب 
گاز رسید که تقریبا با آمار تولید و واردات گاز در کشور برابر 
است. براساس آمارهای شرکت ملی گاز ایران ٤١١ میلیون 
متر مکعب از این مقدار گاز در بخش خانگی و تجاری مصرف 
و ٨٢ میلیون متر مکعب به صنایع عمده کشور تحویل شده 
است. با سرد شدن هوا در بیشتر نقاط کشور، معاون عملیات 

شرکت ملی گاز ایران اعلام کرده است شرایط تولید و مصرف 
گاز طبیعی ش��رایطی خاص و ویژه اس��ت و گاز طبیعی ٤٨ 
س��اعت پس از تولید در پالایشگاه های کش��ور در بخشهای 
خانگی، تجاری، صنایع مصرف می ش��ود. مدیر برنامه ریزی 
شرکت ملی گاز ایران نیزدر این مورد اظهار می کند: به صورت 
میانگین در آذرماه امسال روزانه ٩0 میلیون متر مکعب گاز به 
بخش نیروگاهی تحویل شده که این مقدار در مقایسه با مدت 
مشابه سال گذش��ته با روزانه ٣0 میلیون متر مکعب، دارای 

افزایش ٣ برابری است 

رییس اتحادیه مشاوران املاک استان تهران گفت: در قرداد های 
خرید و فروش خانه برای صدور ک��د رهگیری جدید بایدحتما 
کد قبلی باطل شود، اما این ساختار برای قردادهای اجاره وجود 
ندارد و بار حقوقی هر گونه مشکل در زمینه قراردادهای اجاره به 
عهده مالک است. حسام عقبایی رییس اتحادیه مشاوران املاک 
استان تهران درباره صدور کد رهگیری قراردادهای مسکن اظهار 
کرد: اخذ کد رهگیری اساسا برای کلیه قراردادها اجباری است .

وی تاکید کرد: کلیه قراردادها اعم از خرید و فروش، رهن و اجاره 
مکلف به صدور کد رهگیری هستند و به هیچ عنوان صدور این 

کد اختیاری نیست.
وی با بیان این که در این راستا تمام مردم برای قرداد هایشان باید 
کد رهگیری بگیرند، تصریح کرد: بر اساس ماده ٢٨ قانون نظام 
امور صنفی در صورت صادر نشدن کد رهگیری برای قراردادها 
در بنگاه ها ، بر اساس قانون این امر تخلف است و می توان اقدام 

به پلمپ آن واحد کرد.
رییس اتحادیه مشاوران املاک افزود:  شهروندان در صورت بروز 
هر گونه مشکل در این زمینه می توانند با شماره تلفن 7٣٣٤ در 
هر نقطه از کشور که هستند، تماس گیرندو موارد را اطلاع دهند.

تولید و صادرات سیب رکورد زد
مدیر کل دفتر میوه های سردسیری و خشک وزارت جهاد کشاورزی 
از پیش بینی تولید بیش از سه میلیون و ٤00 هزار تنی سیب در سال 
جاری خبر داد و گفت: پیش بینی می شود حدود 600 هزار تن آن به 

کشورهای مختلف صادر شود. 
علی محسنی اظهار کرد: امس��ال در تولید سیب رکورد تازه ای ثبت 
کرده ایم؛ به گونه ای که پیش بینی ها نشان می دهد میزان تولید این 
محصول تا پایان سال به بیش از س��ه میلیون و ٤00 هزار تن برسد.  
وی افزود: طی هش��ت ماهه امس��ال ١6٩ هزار و ١٢0 تن سیب به 
ارزش 7٣ میلیون دلار به کش��ورهای مختلف صادر شده است که از 

نظر وزنی 5٤ درصد افزایش یافته است.
 مدیر کل دفتر میوه های سردسیری و خشک وزارت جهاد کشاورزی 
با بیان این که ایران سومین تولیدکننده سیب در جهان است، گفت: 
امسال ظرفیت صادرات سیب تا بیش از 600 هزار تن نیز وجود دارد.

پیش بینی رشد سالانه 6.8 درصدی 
محصولات پتروشیمی

پایگاه خبری عربین ایُل اند گاز گزارش داد که بازار جهانی پتروشیمی 
از سال ٢0١٤ تا ٢0٢0 با رشد سالانه 6.٨ درصدی روبرو شود. 

پایگاه خبری عربی��ن ایُل اند گاز گزارش داد: به نظر می رس��د بازار 
جهانی پتروش��یمی از س��ال ٢0١٤ تا ٢0٢0 با رشد س��الانه ٨.6 
درصدی روبرو شود و محصولات پتروش��یمی در مسیر رشد 6 ساله 

قرار خواهند گرفت.
به گزارش این پایگاه خب��ری علت افزایش  اس��تفاده از محصولات 
پتروش��یمی توس��ط صنای��ع مختل��ف از جمل��ه س��اختمان 
سازی،پلاستیک،نساجی،بس��ته بندی،حم��ل و نقل،بهداش��ت و 
 درمان و ....به ای��ن فراوردهای نفتی را نیاز مب��رم آنها ارزیابی کرده 

است.
همچنین با احداث مجتمع های پتروشیمی توسط هند و چین انتظار 

رشد بیشتری در منطقه آسیا  اقیانوسی می رود.

اخبـار

مدتیست که به دلیل ضرورتهای اجباری شدن 
استاندارد در لوازم خانگی و به منظور جلوگیری 
از نابس��امانی های موجود، انجمن صنایع لوازم 
خانگی با تایید س��ازمان ملی اس��تاندارد ایران 
،طرح  تشویقی استاندارد سازی اجباری لوازم 
خانگی را به تصویب رس��انده اس��ت  ت��ا از این 
طریق، خدمات و سایر اقدامات به ش��کلی بهینه و هدف دار در 

کشور صورت گیرد.

    استاندارد اجباری ، یک ضرورت است
سالهاست که انجام استاندارد اجباری در بسیاری از کالاها  اجرا 
می ش��ود  اما از آنجا که تولید کنندگان ل��وازم خانگی فراوان 
شده اند و برخی استانداردها را رعایت نمی کنند  از اینرو بحث 

استاندارد در همه لوازم خانگی اجباری  ش��د. در واقع اجباری 
شدن استاندارد و اجرای دقیق آن می تواند از بسیاری مشکلات 
بکاهد و در حال حاضر اس��تاندارد برای کالاهایی مثل بخاری، 
آب گرمکن گازی و اجاق گاز اجباری اس��ت چ��ون در بعضی از 
لوازم خانگی که ساخت آسانی دارد، تعدد کارخانه و تولیدکننده 
غیر قانونی هم وجود دارد .و از طرفی دیگر ،گذشته از تولیدات 
داخلی، واردات غیر قانونی لوازم خانگی غیر استاندارد به صورت 
قاچاق  بحث دیگری می باش��د به علاوه اینکه گفته می ش��ود  
براساس قانون استاندارد، محصولات خارجی در داخل کشور، 
مشمول استاندارد اجباری نبوده و همین ضعف قانونی باعث می 
شود سوءاستفاده کنندگان به تولید زیر پله ای محصولات تقلبی 
با برند شرکت های مطرح جهانی اقدام کنند .و سوال آن است 
که آیا این محصولات خارجی هم مشمول قانون جدید اجباری 

شدن استاندارد می شوند یا خیر؟ 
به گفته غلامحسین شفیعی، مدیرکل استاندارد استان اصفهان، 
کلیه ل��وازم خانگ��ی برقی مش��مول مقررات اج��رای اجباری 
استاندارد ها هستند چرا که اینگونه وس��ایل با جان و سلامتی 

مصرف کننده در ارتباط می باشد .
این مس��وول تاکید می کند :  که خریدار ل��وازم خانگی به ویژه 
لوازم برقی باید در زمان تهیه جنس مورد نیاز به مهر استاندارد 
آن توجه داش��ته باش��ند و هر مصرف کننده ای آگاه باشد که 
در صورت عدم توجه به نش��ان اس��تاندارد و خرید جنس فاقد 
اس��تاندارد  ممکن اس��ت حوادث غیر قابل جبرانی چون آتش 

سوزی در زمان استفاده از آن کالا اتفاق افتد. 
همچنین زادمهر رییس اتحادیه ل��وازم خانگی اصفهان در این 
مورد می گوید مدتهاس��ت که استاندارد ش��دن  لوازم خانگی 
اجباری است اما اخیرا با توجه به اهمیت این موضوع ،پیگیری 
بیشتری برای استاندارد همه لوازم خانگی می شود.وی با بیان 
اینکه ل��وازم خانگی وارداتی هم مش��مول اس��تاندارد اجباری 
هس��تند می افزاید در برخی مواقع کالاهایی غیر اس��تاندارد از 
طریق غیر قانونی وارد کش��ور می ش��وند که قاچاق محسوب 
می گردند  وای��ن از لحاظ م��وارد ایمنی بس��یار خطرناک می 
باش��د .زادمهر می گوید که هر کالایی اعم از داخلی یا خارجی  
قانونا باید نشان استاندارد داشته باش��د و  خریدار باید به نشان 
استاندارد اجناس��ی که خریداری می کند  توجه داشته باشد و 
خاطر نشان می کند البته گاهی ممکن است خریداران به دلیل 
نرخ پایین تر ، لوازم خانگی غیر اس��تاندارد را تهیه کند که این 
کالاها علاوه بر ایمن نب��ودن ،کیفیت ضعیفی دارند و در نهایت 
به ض��رر مصرف کننده اس��ت .  وی تاکید می کن��د که کنترل 
اینگونه موارد بر عهده اداره استاندارد می باشد و یاد آور می شود 
که خریداران نیز باید ش��کایات خود را در رابطه با لوازم خانگی 
غیر استاندارد از طریق بازرسان اتحادیه لوازم خانگی یا سازمان 

صنعت و معدن پیگیری نمایند.

استاندارد اجباری مشمول همه لوازم خانگی است 

نمایشگاه پرطرفدار کامیپوتر استاندار لوازم خانگی با سلامتی وجان مصرف کننده در ارتباط است
 در اصفهان آغاز می شود

بیس��تمین نمایش��گاه کامپیوتر و اتوماس��یون اداری 
)اتوکام( ٣ تا 7 دی ماه با حضور ٩٨ مشارکت کننده در 
محل نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان واقع در 
پل شهرستان برپا می شود. نمایش��گاه امسال رویکرد 

نوآوری را محور فعالیت های خود قرار داده است.
سخت افزار، نرم افزار، ش��بکه و امنیت، اینترنت، رسانه 
هاي دیجیتال و بازي هاي رایانه اي، دولت الکترونیک و 
تجارت الکترونیک، مراکز علمي، آموزشي و تحقیقاتي 
زیرگروه های این نمایشگاه را تشکیل می دهد و شرکت 
های حاضر در ٨500 مترمربع فضای نمایشگاه به ارایه 
خدمات و دستاوردهای خود در زمینه های مذکور می 

پردازند.
پیش بینی برگزاری همایش های ویژه رایگان از ساعت 
١7 تا ١٩ هر روز در محل سالن همایش های نمایشگاه 
بین المللی اس��تان از جمله برنامه های جانبی و علمی 

نمایشگاه امسال است.  
این نمایش��گاه ساعت ١5 روز چهارش��نبه ٣ دی ماه به 
صورت رسمی و با حضور مقامات افتتاح می شود و پس 
از آن طی س��اعات بازدید ١5 تا ٢١ هر روز آماده بازدید 

علاقمندان و متخصصان است.

خبــر اول

گروه
اقتصاد و

صنعت

آگهی مزایده املاک)نوبت اول( 

سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان 

س��ازمان خدم��ات موت��وری ش��هرداری اصفه��ان در نظ��ر دارد ام��اک مش��روحه ذی��ل را از طری��ق مزای��ده عموم��ی 
ب��ه ف��روش برس��اند ل��ذا از متقاضی��ان دع��وت بعم��ل م��ی آی��د جه��ت کس��ب اطاع��ات بیش��تر ب��ا ش��ماره تلف��ن 
اینترنت��ی نش��انی  ب��ه  س��ازمان  ای��ن  س��ایت  وب  از  ی��ا  و  نماین��د  حاص��ل  تم��اس   09134130877 و   34456060 

 www.isfahan.ir/khadamatmotori بازدید بعمل آورند. 
وضعیت سند متراژ  )مترمربع( آدرس شرح املاکردیف

خیابان برازنده، جنب هنرستان انتهای گذر 10 متری قطعه زمین مسکونی 1
به صورت شمالی 

سند شش دانگ 213/55

قرارداد واگذاری شهرداری 82/50خیابان های آل بویه و محمد باقر )قطعه 4(زمین تجاری 2

قرارداد واگذاری شهرداری 83/35خیابان های آل بویه و محمد باقر )قطعه 5(زمین تجاری 3

قرارداد واگذاری شهرداری 78/49خیابان های آل بویه و محمد باقر )قطعه 6(زمین تجاری 4

قرارداد واگذاری شهرداری 61/60خیابان های آل بویه و محمد باقر )قطعه 7(زمین تجاری 5

خیابان طالقانی مجموعه اداری تجاری طالقانی طبقه مغازه تجاری 6
زیرزمین 

سند شش دانگ 72/77

سند شش دانگ 190خیابان ارغوانیه کوی حجت شهرک الهیه )قطعه 24(زمین مسکونی 7

خیابان ارغوانیه کوی حجت شهرک الهیهزمین مسکونی 8
 )قطعه 25(

سند شش دانگ 190

یک شرکت معتبر تولیدی از صنایع شیمیایی واقع در استان اصفهان 
به منظور تکمیل کادر پرسنلی خود از متقاضیان ساکن اصفهان با تخصص های زیر و داشتن مدرک تحصیلی از 

دانشگاه های معتبر دعوت به همکاری می نماید )داشتن کارت پایان خدمت برای آقایان الزامی است(.
داوطلبین می توانند با مراجعه به وب س��ایت www.estekhdam1.ir رزومه کاری خود را براس��اس فرم 

مربوطه تکمیل و حداکثر تا ده روز پس از انتشار آگهی ارسال نمایند. 

مرد زن حداکثر سن گرایش رشته تحصیلی مدرک تحصیلی ردیف 

*-32تجزیه شیمی فوق لیسانس 1

*-32آلی شیمی فوق لیسانس 2

*-30کلیه گرایش ها به جز صنایع غذایی و معدنیمهندسی شیمی لیسانس 3

*-30کاربردی شیمی لیسانس 4

*-30قدرت مهندسی برق لیسانس 5

*-30الکترونیک مهندسی برق لیسانس 6

*-30مواد مهندسی مکانیک لیسانس 7

**30-حسابداری لیسانس 8

*26صنایع شیمیایی فوق دیپلم9

مـزایـده)نوبت دوم(

سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان 

 س��ازمان فرهنگی تفریحی ش��هرداری اصفه��ان در نظر  دارد اجازه س��اخت، نصب و
 به��ره برداری از یک عدد تابلوی س��ه وجهی گردان جمعا ب��ه متراژ 108 مترمربع واقع 
در ش��مال غرب پل فردوسی را به مدت دو سال به شرح و شرایط زیر از طریق مزایده 

عمومی به اشخاص حقوقی واجد شرایط واگذار نماید. 
متقاضیان می توانند جهت کس��ب اطاعات بیشتر با شماره 3-35279331-031 تماس 
حاصل نموده و برای دریافت اس��ناد مزایده حداکثر تا پایان وقت اداری روز س��ه شنبه 
مورخ 1393/10/09 به آدرس اصفهان، خیابان جی شرقی، خیابان مسجد علی، مجتمع 
فرهنگی کوثر، مدیریت درآمد و بازرگانی سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان و 
جهت تحویل آن حداکثر تا پایان وقت اداری روز ش��نبه مورخ 1393/10/13 به آدرس 
اصفهان، خیابان 22 بهمن،  مجموعه اداری امیرکبیر، س��اختمان مرکزی سازمان فرهنگی 

تفریحی شهرداری اصفهان مراجعه نمایند. 
 ارایه سپرده شرکت در مزایده به صورت نقدی یا ضمانتنامه بانکی 

 ارایه ضمانت حسن انجام کار به میزان سی درصد کل مبلغ قرارداد، که می بایست نقداً 
به حساب سازمان واریز و یا به تشخیص سازمان به صورت ضمانتنامه بانکی ارایه شود. 
 پیش��نهادات واصله حداکثر ظرف مدت 15 روز بعد از آخرین مهلت تعیین شده،  در 
کمیسیون معامات سازمان مفتوح و برابر مقررات و مقتضیات سازمان تصمیم گیری و 
نتیجه آن در تابلوی اعانات سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان واقع در خیابان 
22 بهمن،  مجموعه اداری امیرکبیر، ساختمان مرکزی سازمان  فرهنگی تفریحی شهرداری 

اصفهان اعام خواهد شد. 
 در صورتیکه برندگان اول، دوم و س��وم مزایده حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده 

آنان به ترتیب به نفع سازمان ضبط خواهد شد. 
 سازمان در رد یا قبول هریک از پیشنهادها مختار است. 

 سایر اطاعات و جزییات مربوطه در اسناد مزایده مندرج می باشد. 
 کلیه هزینه های درج آگهی مزایده بر عهده برندگان مزایده می باشد. 

 ش��رکت در مزایده و ارایه پیش��نهاد به منزله قبول شروط و تکالیف اعامی از سوی 
سازمان می باشد.

 بهای پیشنهادی باید از جهت مبلغ مشخص، بدون ابهام بوده و در پاکت لاک و مهر 
شده تسلیم شود. 



برای اولین بار شهرام ناظری روی تیتراژ 
یک فیلم سینمایی خواند

شهرام ناظري، خواننده سرشناس موسيقي س��نتي ايران آوازي براي 
»ايران برگر« خواند. آوازي كه گفته مي شود متفاوت از كارهاي قبلي 

اين خواننده است. 
به گزارش بانی فيلم، س��اخت موس��يقي »ايران برگر« بر عهده ارشك 
رفيعي است و با پايان  آهنگسازي به زودي نس��خه اي از فيلم به دفتر 
جشنواره ارسال مي شود. تدوين اين فيلم نيز پيش از اين توسط مهدي 

حسيني وند انجام شده بود.
مس��عود جعفري جوزاني در همين رابطه گفت: »آق��اي ناظري بدون 
اينكه دس��تمزدي دريافت كند به صورت افتخاري براي »ايران برگر« 
خواند. آوازي زيبا كه مي تواند در انتقال مفاهيم فيلم به تماشاگر كمك 
شاياني كند. از اين بابت شرمنده ايشان ش��ديم و به خاطر زحمتي كه 
براي »ايران برگر« كشيد سپاسگزارشان هستيم. از نحوه برخورد ايشان 
بس��يار لذت بردم و احس��اس كردم منش پهلواني در صنف هنرمندان 

هنوز زنده است.«
 اين براي اولين بار اس��ت كه ش��هرام ناظري براي يك فيلم سينمايي 

آواز مي خواند.
داس��تان اين فيلم درباره فتح الله خ��ان و امر الله خان اس��ت كه براي 
پيروزی در انتخابات ش��وراها در يك روستا با يكديگر رقابت مي كنند. 
علي نصيريان، محسن تنابنده، احمد مهران فر، حميد گودرزي، هادي 
كاظمي، سحر جعفري جوزاني، نيوشا ضيغمي، شهره لرستاني، گوهر 

خيرانديش از جمله بازيگران »ايران برگر« هستند.

مستند » برو به اصفهان« 
در لهستان اکران شد

انجمن فرهنگی لهستان و ايران با مشاركت موسسه فرهنگی مطالعات 
اقوام به مناسبت پانصد و چهلمين سالگرد روابط تاريخی ايران و لهستان 
فس��تيوال يك روزه فيلم مس��تند ايران را در روز 28 آذر ماه در كشور 

لهستان با اكران 13 فيلم از جمله »برو به اصفهان« برگزار كرد.
به گزارش ايلنا حامد كاظم زاده، مدير انجم��ن به برنامه های اين مركز 
برای ش��ناخت پيوندهای فرهنگی ميان ايران و لهس��تان اشاره كرد و 
گفت: يكی از مهم ترين پايه هايی ك��ه ملت ها را به هم نزديك می  كند، 

فرهنگ است به خصوص ديدن فرهنگ.
پژوهشگر ارشد دانشگاه ورش��و س��پس به پيوندهای تاريخی ايران و 
لهستان پرداخت و افزود: نخستين سفيری كه از ايران به لهستان سفر 
كرد در قرن هفدهم و به سال 1602 ميلادی بوده است. حتی هنگامی 
كه در سال 1795 لهستان تجزيه شد، ايران جزو معدود كشورهايی بود 

كه تجزيه لهستان را به رسميت نشناخت. 
حضور بيش از 100 هزار پناهنده لهستانی در جنگ جهانی دوم كه از 
سيبری و آسيای مركزی وارد خاك ايران شدند از ديگر نقطه  های عطف 
روابط فرهنگی و اجتماعی دو كشور است. يكی از نخستين ترجمه های 
گلستان سعدی در اروپا به لهس��تانی انجام شد. هنوز هم دانشگاه های 
ش��هر كراكوف و ورش��و در زمينه  زبان و ادبيات فارسی از دانشگاه های 

معتبر و مهم اروپايی شناخته می شوند.

کاش پیکاسو 
 نویسنده  قصه های مجید را می دید 

يعقوب حيدری با نگارش كتابی آرزو كرد، ای كاش پيكاس��و هوش��نگ 
مرادی كرمانی را می ديد.  اين پژوهشگر كه به تازگی كتاب » روان شناسی 
هوشنگ مرادی كرمانی – ای كاش پيكاسو اين نويسنده ما را می ديد« را 
نوشته است، به ايسنا گفت: پيكاسو يك بار خروسی كشيده بود كه هركس 
آن را می ديد به تحسينش می پرداخت، اما او بر اين باور بود كه اين هنوز 

خروس نشده و وقتی خروس می شود كه بخواند.
 بچه يتيم ادبيات كودك ما يعنی هوشنگ مرادی كرمانی حكايت همان 

خروس است كه توانسته بخواند. 
نويسنده كتاب »قيصر امين پور در اين كتاب قايم شده« افزود: هوشنگ 
كرمانی جسارت يك نويسنده را داراس��ت و با نگارش كتاب »شما كه 
غريبه نيس��تيد« حقايقی از زندگی خود را مطرح كرده كه بسياری از 
نويسندگان ما در انعكاس آنها مرددند و ترجيح می دهند كسی آنها را 
نداند، در حالی كه برش��ت در مقاله ای كه به پنج مشكل در راه نوشتن 

می پردازد، می گويد اولين موضوع برای نوشتن جسارت قلم است.  
نويسنده با تاكيد بر اينكه من در اين كتاب شخصيت هوشنگ مرادی 
كرمانی را به لحاظ روان شناختی مورد تحليل قرار داده ام، تصريح كرد: 
بيچارگی كه محصول س��تم اجتماعی و استثمار مستكبران بوده است 
آدم ها را به لحاظ روحی و روانی با مش��كلات عديده ای مواجه می كند؛ 
مش��كلاتی كه قهرمان ادبيات كودك ما از آن بی نصيب نبوده اس��ت. 
بنابراين وقتی با كرمانی هم صحبت می ش��ويم به ما می گويد كه چقدر 
ترس در شخصيت او ظهور و بروز دارد يا فراموشی های ناگهانی كه بارها 
 و بارها باعث شده است تا س��اده ترين ابزارش مثل چتر را در خيابان يا 

هر جای ديگری جا بگذارد. 
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شماره 2263 | 12  صفحه 

فرهنگ و 
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

خانه انقلاب اسلامی و ولايت روز پنجشنبه 27 
آذر ماه دومين جلس��ه از سلس��له نشست های 
معرفی كتب جبهه فرهنگی انق��لاب را  برگزار 

كرد. 
سلسله نشست های ماهانه كافه كتاب انقلاب با 
عنوان » من جوانی انقلابی ام« برگزار می شود. 
در اين جلس��ه كتاب »ش��رح اس��م« نوش��ته 
هدايت اله بهبودی معرفی شد. اين كتاب به شرح سوابق مبارزات و 
دوران زندگی مقام معظم رهبری از سال 1318 تا 1357 پرداخته 
كه توسط موسسه مطالعات و پژوهش های سياسی وابسته به وزارت 
اطلاعات چاپ شده و در آن نزديك به هزار و 290 سند به كار رفته 

است. در ادامه شرح اين نشست را بخوانيد.

   یک راست گفته تا دروغ تحلیل کند
ابتدای برنامه 20 دقيقه منتخب از مس��تند 60 دقيقه ای »خط و 
نشان رهبر« پخش شد. اين مس��تند فيلم به كارگردانی بزرگمهر 

شرف الدين محصول سال 2011 شبكه تلويزيونی بی بی سی فارسی 
است كه به زندگی سياسی رهبر جمهوری اسلامی ايران می پردازد. 
پس از پخش اين كليپ محسن صدری، استاد دانشگاه اصفهان روی 
س��ن آمد و آن را نقد كرد. او گفت: خداوند در سوره حجرات آيه 6 
می فرمايد: اگر فاسقی برای شما خبری آورد، تحقيق كنيد، نه اينكه 
قبول نكنيد چون فاسق است. اين آيه نكته اساسی و محوری درباره 
اين اخبار و مستندهای ش��بكه های ماهواره ای و مطبوعات است. 
بی بی سی راس��ت و دروغ را مخلوط كرده است. يك راست گفته تا 
دروغ تحليل كند. اين شبكه از حدود 50 – 60 سال پيش در باب 
كشور ما دروغ پخش می كند. درباره انتخابات، 40 ميليون نفر در 
انتخابات شركت كردن را و چهار نفر كانديدای شورای نگهبان  را 
تاييد كرد. 24 ميليون به احمدی نژاد و 13 ميليون به موسوی رای 
دادند و مگر همه اين 13 ميليون طرفدار فتنه و آش��وب و توهين 
به امام حسين هستند؟ خيلی از آنها كه به موسوی رای دادند؛ در 

راهپيمايی روز 9 دی شركت كردند. 
مستند روزی را نش��ان می دهد كه موسوی با ماش��ين به خيابان 

روبروی دانش��گاه صنعتی می رود، در حالی كه ي��ك ماه بعد،از آن 
آدم ها و جمعيت خبری نيست. تهران ملاك برای كل ايران نيست. 
نكته بعدی اينكه جمله آقای ابوترابی پخش شد كه:» آقای خامنه ای 
مثل مسيح است.« اين جمله از خود ابوترابی نيست؛ جمله نقل قول 
از پوتين اس��ت. روزی هم كه رهبری به اصفهان آمدند، خبرنگار 

آلمانی تيتر كرد:»گويی مسيح ظهور كرده است.«
اتفاق ديگر در اين مستند اين است كه رفتند ببينند نزديكان راجع 
به ايشان چه می گويند. حالا چه كسانی را نشان داد؟ هوشنگ اسدی 
ماركسيست كه سه ماه در زندان كنار ايشان بوده است. خيلی ها قبل 
از انقلاب در زندان رژيم شاهنشاهی بودند و ممكن است با ايشان 
در زندان هم بند بوده باش��ند. پسر شيخ علی طهرانی شوهرخواهر 
رهبر كه سال 57 به امام اعتراض كرد كه چرا مرا امام جمعه تهران 
نگذاشتی و در دوره جنگ به عراق رفت و از راديو عراق به امام توهين 
كرد و رفته بود تا اسرا را جذب كند تا جزو گروهك منافقين شوند. 
بعد از آن هم كه بيماری روحی گرفت و درخواست پناهندگی كرد 
و دادگاه روحانيون برای او تشكيل شد و مهم ترين جرم او توهين به 
امام بود. يك مدت در طبس تبعيد بود و حالا هم 80 سال سن دارد و 
در تهران زندگی می كند. با بنی صدر و جان ليمر جاسوس آمريكا در 

ايران مصاحبه می كنند. بهتر از اين ها را پيدا نكردند؟ 

   موفقیت به خاطر علاقه مردم به قهرمان کتاب
در ادامه نشست هدايت اله بهبودی روی سن آمد و صحبت هايش 
را در باب دوست داشتن باز كرد: دوست داشتن ما و اينكه از فردی 
خوشمان بيايد يا بدمان بيايد، مبتنی بر شناخت های نسبی است 
مثلا اينكه يك دستگاه كس��ی را تاييد می كند يا تكذيب كند. اگر 
علاقه مبانی محكم نداشته باشد؛ در اثر گذر زمان دستخوش تغيير 
می شود. حتی شناخت نسبت به امامان عميق نيست و ما نمی توانيم 
انتقال دهنده اين علاقه باشيم. خود من گمانم بر اين است كه اين 
كتاب می تواند شناخت تاريخی و صوری عميق و گسترده ای راجع 

به حضرت آقا به ما بدهد. 
من درباره دو سه موضوع درباره اين كتاب صحبت می كنم. قالب و 

محتوای كتاب و منابع آن. 
درباره قالب كس��ی كه كتاب روان شناسی يا تاريخی را می خواند، 

به اين فكر نمی كند كه اين قالب دارد يا نه؛ می خواهد به حقيقتی 
كه در آن است، برس��د. اما من سعی كردم 750 صفحه را در قالبی 
بريزم كه خواننده آن را با علاقه نس��بی بخوان��د. از كاربرد فعل در 
زمان های مختلف تا مسائل ادبياتی ديگر را دقت كردم. اعتقاد دارم 
درست نويس��ی اگر تعريف تاريخ باش��د و خوب نويسی اگر تعريف 
ادبيات باشد، بايد هر دو را حفظ كنيم و از پژوهش تاريخی قدم را آن 
طرف تر نگذاريم. لحن اين كتاب سفيد است و دست نخورده نيست 
و برای خوانش كار می تواند مفيد باشد. مس��اله دوم مساله محتوا 
است. هرچه نويسنده موفق شده باشد، قالب را خوب ارائه كند؛ اگر 
شخصيت معرفی شده حضرت آقا نبود؛ اين كتاب شهرت و موفقيت 
نداشت. موفقيت كتاب به خاطر علاقه مردم به قهرمان كتاب است. 
مطلب سوم منابع اين كتاب كه خاطرات ايشان است. ايشان دو بار 
خاطراتشان را نقل كردند. اولی اش سال 1362 بود كه بعد از اينكه 
مركز اسناد اس��لامی شكل گرفت، س��يد حميد روحانی خواست 
خاطراتش��ان را بگويند و  بار دوم در زمان رهبری خاطراتشان را از 
ابتدا می گويند. من به خاطرات سال 62 دسترسی پيدا كردم. پايه 
دوم كتاب، اسناد دادگاه های ارتش شاهنش��اهی است. پايه سوم 
اسناد ساواك مش��هد بوده اس��ت. دو تا از منابع كتاب از دشمنان 

ايشان بودند.
اهميت اين كتاب اين است كه در زمان زنده بودن خودشان منتشر 
شده و اگر در زمانی كه خودش��ان نبودند چاپ می شد، ممكن بود 
تكذيبی صورت بگيرد. مضافا اينكه اين كتاب دوره كوتاه عدم توزيع 
را از سر گذراند و در اين دوره آقا كتاب را خواندند و 35 اشكال وارد 
كردند و همه شان تقويمی بود و نه جنبه های حذف يك قسمت و 
اين به قوام و استحكام كتاب افزود. بعد از چاپ اين كتاب رسانه های 
خارجی با اينكه كت��اب را دقيق خوانده اند اما چيزی نتوانس��تند 
بگويند؛ پس می توان گفت كتاب روی پايه های خوبی بنا شده است.

جلسه با پرسش و پاسخ درباره كتاب ش��رح اسم پايان پذيرفت. از 
جمله يكی از س��والات راجع به نام كتاب بود كه بهبودی گفت: در 
منطق، وقت��ی نتوانيم از يك حقيقت تعريف جامع��ی ارائه دهيم، 
شرحی از آن اسم را برای مخاطبان تشريح می كنيم. در اين كتاب 
هم چون نتوانستم از حقيقت شخصيت ايشان تعريف ارائه دهم، اين 

اسم را انتخاب كردم.

گزارش دومین نشست از سلسله جلسات » من جوانی انقلابی ام«

» شرح اسم« می تواند شناخت تاریخی گسترده ای راجع به رهبری به ما بدهد

اکرم
ادیبی

نفیسه
حاجاتی

معاون سازمان اداره کل میراث فرهنگی اصفهان: 

میراث فرهنگی ناظر مرمت تیمچه ها می شود
داور جشنواره سراسری داستان انقلاب:

ادبیات انقلاب نیاز به مهندسی تازه دارد
ناصر طاهری/ ایمنا: سازمان ميراث فرهنگی و شهرداری ها 

عمدتا در مورد راسته های اصلی بازار خدمت می كنند. 
تا حدودی خود كس��به نيز در مرمت و س��ازماندهی تيمچه 
عطارها - كه تا 12 س��ال پيش هم فعال بود اما حالا مخروبه 
اس��ت- در بازار قيصريه اصفهان، همكاری كرده اند، اما عمده 
فعاليت را سازمان ميراث فرهنگی و شهرداری منطقه مربوطه 
انجام داده اس��ت. تيمچه ها و س��راها چ��ون مالك خصوصی 
دارند يا موقوفه هس��تند، قانون به س��ازمان ميراث فرهنگی 

و ش��هرداری ها اين اجاره را نمی دهد كه به آنها ورود كنند و 
عمليات مرمت را در آنها انجام دهند.

 ش��هرداری صاحب��ان تيمچه و س��راها را به س��مت ميراث 
راهنمايی می كند. اگر مالك قصد بازسازی داشته باشد سازمان 
از او طرح مرمت می خواهد و بر مرمت تيمچه نظارت می كند. 
ما در سازمان ميراث فرهنگی در صورت نياز می توانيم به مالك 
تذكر دهيم اما قانون به ما اجازه نمی دهد كه پول بيت المال را در 

ملك  خصوصی هزينه كنيم.

مهدی کاموس/ مهر: ادبيات انقلاب نيازمند تغييراتی اساسی و 
مهندسی مجدد است. آثاری كه در اين حوزه چاپ می شوند بيشتر 
به ابعاد تاريخی و سياسی انقلاب توجه می كنند تا موضوعات ديگر. 
بخش اندكی از داس��تان هايی كه در بخش نوجوان اين جشنواره 
ارسال شده اند با زبان اين گروه سنی هم سوست. به تحرير درآوردن 
داس��تان های انقلابی برای نوجوانانی كه در آن زم��ان نبوده اند و 
نسبت به آن هيچ ش��ناختی ندارند بايد از ظرافت خاص بهره مند 
و متناسب با زبان   همان گروه س��نی باشد. انقلاب رويدادی است 

كه ريشه در مكتب های عاشورا و ظهور دارد و وقوع آن تحولاتی را 
در بنياد اعتقادی مردم به وجود آورد به همين خاطر نويسندگان 
 بايد اين موارد را در داس��تان های خود لح��اظ كنند. به طور كلی 
عنوان گذاری در اين حوزه مثل موضوعاتی كه توسط نويسندگان 
انتخاب می شود تكراری است و از نوآوری خاصی برخوردار نيست. 
آثاری كه در اين حوزه نوشته می ش��ود تحت تاثير ادبيات جنگ 
جهان و سوسياليستی نوشته شده است و نتوانسته ايم برای بيان آن 
زبان مخصوص خود را داشته باشيم و به نوعی دچار تقليد هستيم.

سبـد اخبــار

» نق��د« كلم��ه س��ه حرف��ی كوچكی اس��ت 
كه خيلی ها را می ترس��اند. اين ت��رس را ما در 
حوزه های مختلف اجتماع��ی می بينيم. حتی 
در فضاهای ادبی و هنری ب��ا انبوه آدم هايی كه 
از روش��نفكری و آزادی صحب��ت می كنند هم 
اين كلمه مظلوم اس��ت. هنرمند صاحب نامی 
نمايشگاهی برگزار می كند، يك چهره ادبی اثری منتشر می كند. 
ناگهان همه جا پر می ش��ود از تعريف و تمجي��د. هنرمند گمنامی 
نمايش��گاهی برگزار می كند. هيچ كس چيزی نمی گويد. آنها كه 
بزرگ ترند، كسر شأن خودش��ان می بينند كه صحبت كنند و آنها 
كه كوچك اند، فقط منتظر تمجيد از كار بزرگان هستند. مشكلاتی 
وجود دارد و ما می بينيم. چه تحصيلكرده و صاحب نظر باشيم، چه 
از قشر عام، »نق زدن« را به »بررس��ی« و »نقد« ترجيح می دهيم. 
خلاصه اينكه كميت ما در نقد حس��ابی لنگ اس��ت!  اين هفته اما 
دكتر بهمن نامور مطلق درباره »نقد« و مخصوصا در مورد شاخه ای 
از اين علم به نام » نقد تكوينی« صحبت كرد، ولی اين موضوع آن 
قدر گسترده و مهم است كه بايد بيش از اين ها درباره اش بدانيم و 
البته برای توام ش��دنش با زندگيمان تلاش كنيم. به همين دليل 
امروز بخش اول گزارش اين جلسه را می خوانيد. ادامه اين گزارش 

نيز فردا منتشر خواهد شد. 

  آثار ادبی و هنری با زبان روزمره لایه دار خلق شده اند
بهم��ن نام��ور مطل��ق ك��ه م��ا در اصفه��ان بيش��تر ن��ام او را با 
اسطوره شناس��ی« ش��نيده ايم، در جلس��ه ای درب��اره موض��وع 
ناديده انگاشته شده ای به نام »نقد« صحبت كرد. او صحبت هايش را 
با بيان كلياتی درباره موضوع، اين گونه آغاز كرد: »در مورد ادبيات 
و هنر دو حوزه وجود دارد؛ حوزه خلق و حوزه نقد. گروه اول عده ای 
هستند كه در حوزه خلق اثر فعاليت می كنند و به كار خلق رمان، 
شعر، س��فرنامه و گونه های مختلف می پردازند. كارشان اين است 
كه متنی تازه را بر اساس تخيل اضافه كنند«. او ادامه داد: »اصولا 
شيرازه و سرشت آثار ادبی و هنری تخيل است. متن ادبی و هنری، 
ويژگی هايی دارد كه از متن علمی متفاوت است. اگر متن علمی به 
صورت صريح مطالب را بيان می كن��د. متن ادبی و هنر می خواهد 
با زبان ضمنی حرف هايش را بزند«.  به گفته نامور مطلق، انس��ان 
نيازمند بيان برخی از خواسته های روزمره اش است و برای اين كار 
زبان روزمره را ابداع كرده. بعد از آن نيازمند بوده كه احساس��ات و 
خيالات و تصوراتش را هم بيان كند و اين ب��ار به جای اينكه زبان 
ديگری ابداع كند، از زبان روزمره به صورت��ی ديگر، يعنی لايه دار 
استفاده كرده اس��ت. به عبارتی انس��ان زبان روزمره را برای بيان 
تخيلی و احساسش دست كاری كرده است و اينجاست كه داستان، 

شعر، هنر، سينما و تئاتر به وجود آمده اند. 

  شبیه ترین اثر به انسان، آثار ادبی و هنری اوست 
اگر به دنبال دليل مطرح شدن مفهومی به نام »نقد« هستيد، بايد 
بگوييم نقد درست همين جا، يعنی زمانی كه زبان روزمره لايه دار 
ش��د، بروز و ظهور پيدا كرد. بی ش��ك برای درك زبانی كه صريح 
نيست و با نمادسازی هايی توام شده، به ابزاری كه بتواند از لايه های 

زبان روزمره بگذرد و به عالم خلق راه پيدا كند، نياز داريم. 
بهمن نامور مطلق در ادام��ه صحبت هايش گفت: »خلاصه بگويم، 

همه آثار ادبی و هنری آثار كددار و رمزدار هستند. اگر نباشند ادبی و 
هنری نيستند. من هميشه گفته ام شبيه ترين اثر به انسان، آثار ادبی 
و هنری اش است. از نظر پيچيدگی هيچ چيزی شبيه تر از آثار ادبی 
و هنری انسان به خود انسان نيست. همان طور كه انسان به اقتصاد 
دان، پزشك، روان شناس، جامعه شناس، نهادهای مذهبی و معنوی 
احتياج دارد، آثار ادبی هم به ابزارهايی برای بررس��ی از جنبه های 
مختلف نياز دارند. برای همين اس��ت كه اين روزها، نقد ادبی، نقد 
جامعه ش��ناختی، نقد تاريخی و انواع نقده��ای جديدتر مانند نقد 

تكوينی مطرح شده اند«.

  اگر انس�ان حتی فقط ی�ک اثر خلق کرده ب�ود، تا ابد 
خوانش تازه داشتیم

مبحث نقد، هميش��ه ذهن اهالی فرهنگ را به خ��ود معطوف كرده 
تا جايی كه به گفته بهمن نامور مطلق، ح��دود 20 تا 30 روش نقد 
اصلی وجود دارد. او گفت: »ما دو ش��اخه اصلی نقد داريم؛ نقدهای 
درون رشته  ای و نقدهای بينارشته ای. مثلا وقتی می خواهيم ادبيات 
را بررسی كنيم يك بحث سبك شناس��انه داريم كه درون رشته ای 
 محس��وب می ش��ود.ولی اگر مثلا با اس��تفاده از اسطوره شناس��ی، 
روان شناس��ی، جامعه شناس��ی و غي��ره به س��راغش بروي��م، نقد 

بينارشته ای به وجود می آيد«.
دانشيار گروه فرانسه دانشگاه شهيدبهشتی با تاكيد بر اينكه به طور 
مثال »نقد جغرافيايی« يا »نقد زيست محيطی« از جمله رشته های 
جديد پسااستعماری هستند و بر عكس برخی تصورات، عالم نقد 
طفيلی عالم خلق نيس��ت، گفت: » ما 200 تا 300 نظريه يا روش 
برای تحقيق و كدگشايی داريم. برای همين است كه نورتروپ فرای 
)Herman Northrop Frye( می گويد: اگر انسان فقط يك 
اثر در طول تاريخ خلق می كرد و ديگر هيچ چيز خلق نمی كرد. ما تا 
ابد الدهر می توانستيم، از آن يك اثر خوانش های تازه ارائه بدهيم«. 

  نقد و خلق باید با زندگی ما عجین باشند
معاون صنايع دس��تی س��ازمان ميراث فرهنگی، صنايع دستی و 
گردشگری در بخش ديگری از صحبت هايش با تاكيد بر اينكه هنوز 
هم از داشتن يك روش نقد تازه بی نياز نيس��تيم، گفت: » هر آن، 
پارادايم عوض می ش��ود و به نگاه تازه ای به آثار نيازمند می شويم. 
مثلا امروزه بحث محيط زيست خيلی مهم است و به همين دليل 
نقدی به نام محيط زيس��تی به وجود آمده. شما خودتان بيشتر از 
همه با اين مساله مواجه هستيد. يك روز رودخانه هست. يك روز 
نيست. همين امروز من می خواستم از تهران پرواز كنم، گفتند هوا 
آلوده است. پرواز كنسل شد«. او سپس ادامه داد: »می خواهم بگويم 
نقد و خلق بايد با زندگی ما توام باشند. مشكل ما اين است كه اين 
مباحث در اينجا گفته می شوند ولی به محض اينكه پايمان را بيرون 
می گذاريم فراموششان می كنيم.فكر می كنيم با زندگی روزمره مان 
كاری ندارند. در صورتی كه در يك جامعه متناسب هيچ فرقی بين 

كلاس درس، كارگاه خلق و زندگی روزمره وجود ندارد. همه با هم 
عجين هس��تند«. بهمن نامور مطلق تاكيد كرد: »پس اگر ديديم 
 رودخانه خش��ك شده، نمی گويم بايد نقد خش��ك شدن رودخانه 
راه اندازی كنيم، اما می بايس��ت در نقد ما تاثير بگذارد. اروپايی ها 
متوجه اهميت محيط زيست شده اند و اين روش نقد را راه اندازی 
كرده اند. آنها الان مثل ما مش��كل آب ندارند، اما ما بايد فكر كنيم 
ببينيم اين مش��كل آب كه تمام زندگی ما را تحت تاثير قرار داده، 

چطوری بايد در حوزه نقد و خلق هم نمود پيدا كند«.  

  منتظریم رود س�ن خشک ش�ود تا به یاد زاینده رود 
بیفتیم! 

»چرا ما جشنواره خلق آثار آبی نداريم؟ اگر اين مشكل جای ديگری 
بود، چون با علمشان زندگی می كردند و می كنند، حتما ردپايی از 
بحران آب در كلاس های درسش��ان هم بود«. اين سوالی است كه 

نامور مطلق در بخش ديگری از صحبت هايش عنوان كرد. 
 او افزود: »در كشور ما شايد فقط در كلاس های كشاورزی، مساله 
بحران آب مطرح شود، در حالی كه كمبود آب بايد در كلاس های 
ادبيات ما خودش را نشان دهد. در كلاس هنر. در فيلم های سينمايی 
و در خلق آثار ادبی مان بايد ديده شود. اما متاسفانه ديده نمی شود«. 
اين فارغ التحصيل رشته ادبيات تطبيقی از فرانسه، ادامه داد:» الان 
چند رمان راجع به زاينده رود نوش��ته شده؟ چقدر نبود زاينده رود 
ش��ما را اذيت می كند؟! پس چرا خودتان را تخليه نمی كنيد؟ چرا 
نمی نويسيد؟ نوش��تن برای اين اس��ت كه خودتان را تخليه كنيد. 
نوشتن يك نوع درمان است. با نوش��تن، روان شناسی اجتماعی و 
تخليه اجتماعی رخ می دهد. اما ما منتظريم يك نفر آن طرف دنيا، 
كاری كند تا ما هم تقليد كنيم. مثلا اگر رود س��ن فردا قطع شود و 
اروپايی ها چيزی بنويسند. ما يادمان می افتد كه راجع به زاينده رود 

هم می توانستيم بنويسيم«. 

  چرا ما مولف نیستیم و تقلید می کنیم؟! 
از تقليد تا تاليف راه بسيار است و متاسفانه ما حالا در ميانه راه تقليد 
گير افتاده ايم و به تالي��ف نمی پردازيم، چون علممان از زندگيمان 

مجزاست. اين لب كلام استاد اسطوره شناسی است. 
نامورمطلق گفت: »ما چقدر وقت است با كوير زندگی می كنيم؟ اما 
در طول تاريخ چقدر راجع به كوير نوشتيم؟! جز اينكه كوير را يك 
خانی ديده ايم؟! گذر از كوير يعنی پيروزی. يعنی يك آزمون! بعدها 
در قرن 19 مستشرقان به ايران، ليبی، تونس، مراكش و مصر وارد 
شدند و در مواجهه با كوير تمجيدش كردند. درباره زيبايی های كوير 
نوشتند. آن وقت بود كه ما هم تازه فهميديم كه كوير زيباست و بعد 
بچه های كوير، كوير ش��ريعتی، كارهای تجسمی شباهنگی، فيلم 

سينمايی خيلی دور خيلی نزديك و ... ساخته شدند«. 
او ادامه داد: »حكايت زاينده رود و بقيه همه همين است. در حالی 
كه ما بايد با زندگی مان خلق و نقد انج��ام بدهيم. خلق و نقد برای 

كلاس های مجزا از زندگی نيستند. هر موقع توانستيم اينها را به هم 
متصل كنيم مولف می شويم. چرا ما مولف نيستيم و تقليد می كنيم؟! 
برای اينكه ب��ا زندگيمان درس نمی خواني��م. زندگيمان با كارمان 
متفاوت است«.  نامور مطلق با طرح اين سوال كه »چرا رولان بارت 
مولف اس��ت؟« پاس��خ داد: »چون در جامعه می گشت و مشكلات 
جامعه اش را در نظريه ها، نقدها و خلق هايش بيان می كرد. سانسور 
هم كمتر داشتند خوشبختانه و می توانستند هم بيان كنند. خودشان 
را تخليه می كردند. يك نفر ديگر هم پيدا می شد كار روان شناسی و 
جامعه شناسی در مورد مساله انجام می داد. هم نقد اثر می كرد و هم 

نقد جامعه. اين گونه جامعه آرام تر می شد«. 

  هنر و ادبیات باید برای زندگی باشند
به گفته نامور مطلق، اگر هنر برای هنر باش��د، ادبيات برای ادبيات 
باشد و برای زندگی نباش��ند برای رفع مشكلات نسل های فعلی و 

آينده با مشكل مواجه می شويم.  
او با اشاره به جلس��ات حلقه نشانه شناس��ی كه با حضور او، دكتر 
س��جودی، دكتر عباس��ی، ش��هيدی، پاكتچی و نجوميان برگزار 
می شود، گفت: »ديروز داشتيم همايش امسال را طراحی می كرديم 
كه راجع به سبك زندگی و بررسی آن توسط نشانه شناسی خواهد 
بود. چند پيشنهاد داديم. چند نفری كه خوشبختانه سعی می كنند 
مس��ائل زندگی را در نقد وارد كنند، هم موضوعات خوبی را مطرح 
كردند. يكی از دوس��تان می گفت من با بچه ام مش��كل دارم. من 
ساعت 11 شب می خوابم اما بچه ام تا ساعت 2،3 شب بيدار می ماند. 
می خواهم بيايم سبك زندگی نسل جوان با نسل ميانسال را بررسی 

نشانه شناختی كنم اين مشكل را خيلی ها در خانه دارند«. 
او اضافه كرد: »ما الان يك سبك زندگی شبانه برای جوان ها داريم 
كه كم كم به س��بك زندگی خاص ايرانی تبديل می شود. خيلی از 
جوان ها از ساعت 11 در اتاق هايشان بس��ته و با اينترنت تا 2 شب 
بيدار می مانند! نمی گويم مشكل است. ولی بايد بررسی شود. اساتيد 
دانشگاه  هستند كه بايد بررسی كنند«. به گفته نامور مطلق از ديگر 
موضوعاتی كه در جلس��ه مطرح شده، »س��بك زندگی مهاجران 
ايرانی« و مشكلاتی كه در زمينه ايجاد پيوند بين دو فرهنگ و سبك 
زندگی دارند، اس��ت. او همچنين گفت: »بايد برويم س��راغ همين 
بحث ها. خود من هم پيشنهاد دادم می خواهم راجع به چند سبكی 
در زندگی معاصر صحبت كنم. اين يك معضل اس��ت. در جاهای 
مختلف سبك های مختلف زندگی داريم كه ديوانه كننده است و ما 

بايد راجع به اين مسائل صحبت كنيم«. 
ادامه دارد...

گزارش اصفهان زیبا از صحبت های بهمن نامور مطلق درباره نقد و خلق

چرا در مورد وضعیت زاینده رود هیچ رمانی نوشته نشده؟!
در جامعه متناسب فرقی بین کلاس درس، کارگاه خلق و زندگی روزمره نیست



مثل توپ صدا می کند
 نظر به جاپ مطلب جالبی  با عنوان  »هیس هوا آلوده است« در صفحه 
جامعه روز سه شنبه هفته گذشته که بیانگر حساسیت بجا و دلسوزی 
نویسنده محترم نسبت به مسائل زیست محیطی و لزوم تغییر روش 
در شیوه اطلاع رسانی اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان 
 در زمینه آلودگ��ی هوا بود، ب��ه آگاهی این عزیز و دیگ��ر دوستداران 
محیط زیس��ت استان می رساند: اگر چه ماهیت اطلاع رسانی دولتی 
از دوران باستان تاکنون تفاوت چندانی نک��رده است لیکن ابزارهای 
 اطلاع رسانی به گونه ای متفاوت  شده که حتی با دهه های گذشته نیز 

غیر قابل مقایسه است.
 همشهریانی  که دوران میانس��الی خود را گذرانده اند در خاطرات 
کودکی خود به یاد دارند که تا پنج دهه پیش هم برای آگاهی دادن 
از زمان اذان صبح و غروب آفتاب به عموم مردم شهراصفهان درماه 
 مبارک رمض��ان، از شلیک ی��ک گلوله توپ توسط ارت��ش استفاده 
می شد و بدین ترتیب همه مردم شهر از زمان امس��اک و افطار آگاه 

می شدند.
خوشبختانه در حال حاضر برای اطلاع رسانی احتیاجی  به جارچی باشی 

و شلیک گلوله توپ نیست. 
 بلکه فضای مج��ازی یا ق��اره شش��م همراه ب��ا نشری��ات مکتوب و 
رسانه مداران رسالت مند به انضمام شبکه های رادیو- تلویزیونی، این 
نیاز اساسی جامعه را به خوبی پوشش می دهند و خبرهای مهم مثل 

توپ در فضا صدا می کند.
 به طور قطع رویدادهای زیست محیطی که با حیات همه ما ارتباط 
مستقیم دارد و جزو پر مخاطب ترین خبرها در سطح استانی، ملی، 
منطقه ای و جهانی است در صدر این اطلاع رسانی قراردارد و اصحاب 
رسانه های روزآمد نیز بخش مس��تقلی از فضای رسانه ای خود را به  
صفحه ها و ستون هایی با عنوان و موضوع محیط زیست اختصاص 

داده اند.
 جای خوشوقتی اس��ت که در است��ان اصفه��ان خبرنگ��اران و مدیران 
رسانه ای حرفه ای بسیاری وجود دارند که با حساسیت فراوان و دلسوزی 
بسیار، همواره مشارکت موثر در پوشش رسانه ای مباحث زیست محیطی 

- به ویژه در زمینه آلودگی هوا-  با مخاطبان و همشهریان  داشته اند.
 به علاوه اداره روابط عمومی حفاظت محیط زیست استان اصفهان  مفتخر 

به همکاری با این عزیزان است.
از این رو با همه این اوصاف مباحث زیس��ت محیط��ی استان به صورت 
گسترده و مستمر در صدر تولیدات خبری قرارگرفته است؛ و بدین ترتیب  
همه افراد در سنین مختلف می توانند از اخباری اینچنین آگاهی یابند و 

مطلع شوند.
 نکته شایان ذکر دیگر، شبکه اطلاع رسانی بین دستگاهی در زمینه 
آلودگی هوا مستقر در اداره کل حفاظت محیط زیست استان است 
که از آغاز فصل پاییز سال جاری فعالی��ت غیرحضوری خود را آغاز 
کرده و نمایندگ��ان استانداری، مرکز بهداشت است��ان، صداو سیما، 
خبرگزاری ایرنا،ادارات کل:هواشناسی، صنعت معدن تجارت، آموزش 
و پرورش و بهزیس��تی در آن عضویت فعال دارند و از طریق امکانات 
اطلاع رسانی ه��ر بخش، شرایط مختل��ف کیفیت ه��وا را به آگاهی 
 مخاطبان سازمانی خود که گروه های مختلف جامعه را در بر می گیرد 

می رسانند. 
بدین ترتیب گروه های اجتماعی به وی ژه سالمندان و کودکان برای 
اطلاع یابی از آلودگی هوا از توان و سواد اینترنتی و امکان دسترسی 

به فضای مجازی بی نیاز خواهند بود.
نکته آخر زم��ان درج اطلاع��ات 24 ساعته یا  12 ساعت��ه از میانگین 
شاخص کیفیت یا آلودگی هوا در پایگاه اینترنتی حفاظت محیط زیست 
استان است که چناچه طبق پیشنهاد بس��یاری از افراد غیر متخصص 
در آغاز روز انجام شود، میانگین مورد نظر به دلیل پایین بودن غلظت 
آلاینده ها ازنیمه شب به بعد، عدد بسیار پایینی  را نشان خواهد داد که 

مربوط به آن روز نخواهد بود.
 بنابراین آگاهی دقیق از وضعیت آلودگی هوا در صبح روز بعد، تنها 
از طریق توجه به پیش بینی اداره کل هواشناسی مبنی بر پایداری یا 
سکون هوا همراه با وارونگی دما یا اینورژن در روز آتی  است که منجر 

به افزایش غلظت آلاینده های موجود می شود.         

دانشگاه همیشه هم محل تحصیل علم و دانش 
نیست. چه بس��یار دانشجویانی که اولین بار در 
محیط دانشگاه ها و خوابگاه ها، دخانیات و حتی 

مواد مخدر مصرف کرده اند!...
البته این ح��رف به ای��ن معنی نیس��ت که هر   

دانشجویی که پایش به خوابگاه و دانشگاه باز شد، 
احتمال سیگاری شدنش وجود دارد، اما اگر بخواهیم واقع بینانه 
نگاه کنیم، محیط دانشگاه با وج��ود تمام مزایای مثبتی که برای 
دانشجو به ارمغان می آورد، در لایه های نهانش هم می تواند برخی 

دانشجویان را با انواع دخانیات و مواد مخدر آشنا کند.
قائم مقام معاونت درم��ان وزارت بهداشت در ای��ن زمینه عنوان 
کرد:  قلیان، کدئین و مشروب��ات الکلی، پرمصرف ترین مواد بین 

دانشجویان است. 
او افزود: همچنین تریاک، هروئین و کراک هم مصرف می شود اما 

درصد پایین تری نسبت به دیگر مواد دارد.

   65درص�د مصرف کنن�دگان نس�بت ب�ه مض�رات 
سوء مصرف مواد مخدر آگاهی ندارند

قائم مقام معاونت درمان وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
تاکید کرد: یکی از رویکردهای ما در وزارت بهداشت باید حرکت 
به سمت دانشجو و ارائه اطلاعات به وی باشد چرا که اکثر اوقات 

مصرف مواد مخدر از روی ماجراجویی و کنجکاوی بوده است.
 

   خانه های مجردی 21 درصد مصرف مواد مخدر را در 
بین دانشجویان  به خود اختصاص داده است

با تحقیق��ات به عمل آم��ده قلی��ان،  کدئین و مشروب��ات الکلی 
پرمصرف ترین مواد دخانی در بین دانشجویان هستند.

 

از سوی دیگر تریاک،  هروئین و کراک درصد پایین تری نس��بت 
به سایر مواد دارند. 

حاجبی در بخ��ش دیگ��ری از سخنان خ��ود با تاکید ب��ر لزوم 
بومی گرایی در گزینش دانشجویان خاطرنشان کرد: بومی گرایی 
در پذیرش دانشجو می تواند در کاهش شیوع مصرف مواد مخدر 

در این قشر موثر باشد.
 طبق آمارهای ما خانه های مجردی 21 درصد مصرف مواد مخدر 

در بین دانشجویان را به خود اختصاص داده است. 
وی افزود: خوابگاه ها با 14.9 درصد و منازل مسکونی با 11 درصد 
رتبه های بع��دی اماکن زمینه ساز مصرف مواد مخ��در را به خود 

اختصاص داده اند.

   علل مصرف ریتالین در بین دانشجویان
حاجبی در خصوص علل سوء مصرف م��واد در دانشجویان بیان 
کرد: بیشت��ر دانشجویان از م��واد برای رسیدن ب��ه نشاط کاذب 

استفاده می کنند.
علاوه بر ای��ن فشارهای درس��ی در بین دانشجوی��ان پزشکی و 
همچنین دانشجویان رشته های فنی و حرفه ای پیچیده موجب 

مصرف مواد مخدر علی الخصوص ریتالین شده است.
وی ضعف اعتقادات دینی را یکی دیگ��ر از علل سوء مصرف مواد 
عنوان کرد و افزود: سکونت در منازل دانشجویی و سابقه مصرف 
مواد در خانواده از دیگر عوامل گرایش دانشجویان به مصرف مواد 

مخدر است.
قائم مقام معاونت درمان وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره ب��ه راهکارهای کاهش 
مصرف مواد در بی��ن دانشجویان افزود: هر برنام��ه ای که در این 

خصوص ارائه می شود، باید دانشجو محور باشد.

 همچنین ارائه آموزش متناسب با سن و جنس نیز موثر خواهد بود.
حاجبی تاکید کرد: یکی دیگر از عوامل موثر در کاهش سوء مصرف 
مواد در بین دانشجویان همکاری بین بخش های مختلف دانشگاهی 
و غیردانشگاه��ی است. در این خص��وص معاونت های فرهنگی و 

دانشجویی دانشگاه ها می توانند نقش موثری را ایفا کنند.

   از ناآگاهی جوان تا غفلت نهادهای فرهنگ ساز
اینکه جوانی تحصیلکرده و دانشجو، قدرت نه گفتن به مواد دخانی 
و مواد مخدر را نداشته باشد، مشکل فرهنگی است که حل آن به 
کار فرهنگی و آموزش گسترده نیاز دارد. به گفته قائم مقام ستاد 
مبارزه با مواد مخدر، 60 درصد افرادی که به ورطه اعتیاد افتاده اند، 
دوستان و همسالان خود را عامل آن دانسته اند و به همین دلیل 
جلوگیری از بروز کم رویی، پرورش اعتماد به نفس، قدرت مخالفت 
با درخواست های نابجای همس��الان و توسعه نش��اط و افزایش 
فعالیت بدنی باید مورد توجه باشد.به بیان دیگر، دانشجویی به دلیل 
کم رویی، تعارف ب��ا هم سن و سالان، کمب��ود امکانات فرهنگی و 
تفریحی در دانشگاه، صفت »بچه مثبت« خوردن بین همکلاسی ها 
یا برای کس��ب تجربه ای جدید به مواد دخانی و مواد مخدر روی 
می آورد؛ این اقدام ریشه در غفلت دستگاه های فرهنگ ساز دارد 
که نتوانسته اند در سالیان متوالی به درستی خطرات مصرف این 
مواد خطرناک را برای دانشجو تشریح کنند؛ آن هم دانشجویی که 
قرار است آینده ساز این مملکت باشد و چرخ توسعه کشور با همت 

امثال او بچرخد.

   مصرف مواد مخدر در بین دانشجویان نگران کننده 
است

این موضوعی نگران کننده است، زیرا دانشجویان قشری فرهیخته 
هستند و در آمارها اعلام می شود که مصرف انواع قرص ها از جمله 
»ریتالین« در بین دانشجویان افزایش یافته است یا آنها سوءمصرف 
به مواد مخدر دارند.در همین راستا سال گذشته، طرح مشترکی 
بین وزارت بهداشت، علوم و ستاد مبارزه ب��ا مواد مخدر اجرا شد 
که از 58 دانشگاه و دانشکده علوم پزشکی، 35 مرکز در این طرح 
پژوهشی نمونه گیری شدند. براس��اس یافته ها و نتایج این طرح 
پژوهشی، وضعی��ت سوءمصرف مواد مخ��در در بین دانشجویان 
علوم پزشکی به نسبت کل کشور پایین تر بود. معاون دانشجویی 
و فرهنگی وزارت بهداشت گفت: در اج��رای این طرح پژوهشی 
همچنین مصرف سیگار، قلی��ان، الکل، مواد مخ��در و داروها به 
تفکیک شیوع و بروز آن بررسی شد و نشان داد نوع و درصد آمارها 

با میانگین نرمال در جامعه مطابقت دارد.

   ضرورت راه ان�دازی اتاق مش�اوره در خوابگاه های 
بالای 200 نفر

معاون دانشجویی وزیر بهداشت با ابراز نگرانی از مصرف مواد مخدر 

دانشجویان که ریتالین و قلیان در صدر مصرف است، بر ضرورت 
راه اندازی اتاق مشاوره در خوابگاه های بالای 200 نفر تاکید کرد و 
گفت: فضای سرانه دانشگاه های علوم پزشکی فقط چهار متر است. 
این موضوعی نگران کننده است، زیرا دانشجویان قشری فرهیخته 
هس��تند و در آمارها اعلام می شود که مصرف ان��واع قرص ها از 
جمله »ریتالین« در بین دانشجویان افزای��ش یافته است یا آنها 

سوءمصرف به مواد مخدر دارند.
وی با بیان اینکه وجود حتی یک دانشج��وی معتاد در بین دیگر 
دانشجویان حائز اهمیت است، افزود: در همین راستا، اتاق مشاوره 

باید حتما در خوابگاه های بالای 200 نفر راه اندازی شود.
آیتی درباره شیوع مصرف مواد در بین دانشجویان گفت: مواد به 
دو دسته سبک و سنگین تقسیم شده اند که در دسته اول سیگار، 
قلیان و سوء مصرف مواد الکلی بیشترین شیوع را داشته و دسته 
مواد سنگین شامل ان��واع مواد مخدر تری��اک، هروئین، کراک و 

شیشه است.
وی درباره آخرین وضعیت آیین نامه شورای انضباطی دانشجویان 
افزود: تا قبل از ترم آینده اصلاحات آن انجام و اعلام خواهد شد و 
به صورت مشترک به امضای دو وزیر علوم و بهداشت خواهد رسید 

تا به دانشگاه ها ابلاغ شود.
آیتی با بیان اینکه در آیین نامه قبلی ک��ه در سال 88 ابلاغ شده 
بود وضعیت دانشجویان در محیط های درمان و بیمارستان ها در 
نظر گرفته نشده بود، عنوان کرد: در شیوه نامه جدید این موضوع 

بررسی خواهد شد.
معاون دانشجویی و فرهنگ��ی وزیر بهداشت، درم��ان و آموزش 
پزشکی خاطرنشان کرد: براساس توافقاتی که با معاونت آموزشی 
صورت گرفته است، در سال تحصیلی جدی��د، هرگونه توسعه از 
جمله راه اندازی گروه های آموزشی، خوابگاه و رشته های تحصیلی 
جدید در علوم پزشکی از طریق شورای گسترش انجام می شود و 
منوط به توافق معاونت دانشجویی از لحاظ امکانات رفاهی، پذیرش 

دانشجو امکان پذیر خواهد بود.
وی اجرای این طرح را منوط به جلوگیری از افزایش تعداد بی رویه 

دانشجویان در دانشگاه ها عنوان کرد.
او در بی��ان و توضیح سخن خ��ود افزود: هر سال��ه شاهد افزایش 
دانشج��و در دانشگاه های علوم پزشکی هس��تیم، ام��ا امکانات و 
تجهیزات مراکز آموزش عالی برای پذیرش دانشجو در نظر گرفته 

نمی شود. 
براین اس��اس در اجرای این ط��رح از دانشگاه ه��ای علوم پزشکی 
درخواست کرده ایم که برای جذب دانشجو باید امکانات دانشگاه ها 

نیز در نظر گرفته شود.
همچنین مسوولان دانشگاه ها، والدین و شهروندان باید از کارهایی 
مانند تبلیغ دخانیات در نزدیکی مراکز آموزشی جلوگیری کنند 
و در صورت مشاهده چنین مس��ائلی مراتب را به اماکن و یا دیگر 

سازمان های مسوول اطلاع دهند تا با این مراکز برخورد شود.
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مشکلات ازدواج با  اتباع بیگانه نظر به  اینکه  آیین نامه  مربوط  به  ازدواج  اتباع  ایرانی  با اتباع  خارجی  
مربوط  به  ماده  1060 قانون  مدنی  است و بر اساس  این  ماده  ازدواج  
زن  ایرانی  با تبعه  خارجی  در مواردی  هم  که  منع  قانونی  ندارد موکول  
به  اجازه  مخصوصی  از طرف  دولت  ب��وده  که  در تاریخ  45/12/6 این  
مهم  با رعای��ت  قوانین  و مق��ررات  به  وزارت  کش��ور محول  گردیده  
 است. به  طور کلی  ازدواج  اتباع  خارجی  مقیم  ایران  با اتباع  ایرانی  به  
دو دسته  تقس��یم  می شود.  الف � مرد ایرانی  که  در خواست  ازدواج  
با زن  خارجی  را دارد.  ب � م��رد خارجی  که  درخواست  ازدواج  با زن  
ایرانی  را دارد.  در خصوص  مورد »الف « چنانچه  زن  خارجی  دارای  
دفترچه  پناهندگی  و یا گذرنامه  و اقامت  مجاز در ایران  باشد مراحل  
اجرای  ثبت  ازدواج  از طری��ق  نیروی  انتظام��ی  ج .ا.ا اداره  امور اتباع  
خارجه  استان  مربوطه  انجام  و جهت  بانوی  خارجی  پس  از ثبت  قانونی  

ازدواج  شناسنامه  ایرانی  صادر می گردد. در خصوص  مورد »ب « که  
مربوط  به  ازدواج  مرد خارجی  و زن  ایرانی  است،  در این  خصوص  پروانه  

از طریق  استانداری  صادر می شود .

   آنچه باید زنان بدانند
 1(اگر یک زن ایرانی بدون اجازه دولت ایران شوهر خارجی اختیار 
کند، یا آن که یک زن مس��لمان ایرانی با مرد غیرمسلمان خارجی 
ازدواج کند، دادگاه های ای��ران اثری بر این ازدواج مترتب نخواهند 
کرد و اگر بخواهد از همسر خود جدا شود، دولت ایران نمی تواند از 

حقوق وی دفاع کند.  2(شرع مقدس اسلام ازدواج زن مس��لمان را 
با مرد غیرمس��لمان جایز نمی داند و برهمین اساس است که ماده 
1059قانون مدنی مقرر داشته است که»نکاح مسلمه با غیرمسلم 
جایز نیس��ت«، و چنانچ��ه زن ایرانی مس��لمان بخواه��د با مردی 
غیرمس��لمان ازدواج کند، موکول بر تشرف شوهر خارجی به دین 
مبین اسلام است.  نکته مهم در اینجا این است که از جمله شرایط 
اساسی ازدواج زنان مسلمان ایرانی، مسلمان بودن مردان خارجی 
است. اما اگر این شرط مهم و اساسی ه��م در مردان خارجی وجود 
داشته باشد و آنان مسلمان باشند، باز هم موکول به اجازه مخصوص 

از طرف دولت است، زیرا براساس ماده 1060قانون مدنی »ازدواج زن 
ایرانی با تبعه خارجی در مواردی هم که مانع قانونی ندارد، موکول به 

اجازه مخصوص از طرف دولت ایران است.« 
بنابراین اگر یک زن ایرانی بدون اج��ازه دولت ایران شوهر خارجی 
اختیار کند، یا آنکه یک زن مسلمان ایرانی با مرد غیرمسلمان خارجی 
ازدواج نماید، دادگاه های ایران اثری بر ازدواج مترتب نخواهد کرد 
 و اگر آن زن ایرانی بخواهد از همس��ر خود جدا ش��ود، دولت ایران 
نمی تواند از حقوق وی دفاع کند و این ع��دم دفاع نه تنها شامل او، 
بلکه شامل فرزندان زن نیز می شود. زی��را در این صورت »فرزندان 
دارای تابعیت ایرانی نبوده و به آنان شناسنامه ایرانی داده نمی شود« 
و حتی وارث شناختن اولاد حاصل از ای��ن ازدواج هم از نظر قانونی 

امری غیرمجاز و ممنوع قلمداد می شود.

از ناآگاهی جوان تا غفلت نهادهای فرهنگ ساز

مصرف ريتالين در بين دانشجويان افزايش يافته است
یادداشـت

طاهره
رشیدی

رییس پلیس راهور استان اصفهان گفت: محدوده کنوني زوج و 
فرد، بخش کوچکي از قسمت مرکزي شهر است اما شاید سال 
آینده این محدوده به دو برابر افزای��ش پیدا کند چرا که تعداد 

خودرو و موتورسیکلت نیز افزایش پیدا مي کند.
سرهنگ حسین غلامي در گفت وگو با ایمنا پیرامون آخرین اقدامات 
در رابطه اجراي طرح پایش تصویري در محدوده ترافیکي زوج و فرد 
اظهار داشت: یکي از مواردي که ب��راي کاهش آلودگي هوا نیازمند 

رعایت آن هستیم، اجراي طرح زوج و فرد است.
اما مس��لما نمي توانیم ب��ه وسیله نیروي انس��اني این ط��رح را به 
 صورت کامل کنترل کنیم، چرا که بحث ما فقط یک معبر نیست و 

 خیابان ه��ا و کوچه هاي مختلف��ي در این محدوده ق��رار دارند که
 وسایل نقلیه در آن تردد مي کنند. 

وي افزود: ط��رح زوج و فرد از س��ال 89 در شهر اصفهان کلید 
خورد و قرار بود این طرح توسط پایش تصویري عملیاتي شود، 
اقدامات لازم براي فراهم شدن شرایط اجراي پایش تصویري 
در حال انجام است اما هنوز ب��ه نتیجه نهایي رسیده و شاید به 

یک ماه زمان نیاز داشته باشد تا اجرایي شود. 
سرهنگ غلام��ي تصریح کرد: مح��دوده زوج و فرد جایي قرار 
گرفته ک��ه مجموعه ه��اي تاریخي، دیدني، مراک��ز پزشکي و 
تجاري و ادارات شه��ر در آن واقع شده و چ��ون وسایل نقلیه 

عمومي نیز سامانده��ي نشده اند مردم اطمین��ان کافي براي 
استفاده از وسائل نقلیه عموم��ي نداشته و ترجیح مي دهند از 

وسیله نقلیه شخصي استفاده کنند. 
وي با اشاره به تصمیمات جلسه روز گذشته استانداري اصفهان 
بیان کرد: همکاران ما در شهرداري دوربین ها را نصب کرده و 
اگر سیس��تم پایش تصویري راه اندازي شود، تاثیر بسزایي در 

تردد مردم خواهد شد. 
رییس پلیس راهور است��ان اصفهان با بی��ان اینکه طرح زوج 
و ف��رد نیازمند گس��ترش در محدوده بیشت��ري است، گفت: 
محدوده کنوني بخش کوچکي از قس��مت مرکزي شهر است 

اما شاید سال آین��ده این محدوده ب��ه دو براب��ر افزایش پیدا 
 کند، چرا که تعداد خ��ودرو و موتورسیکلت نی��ز افزایش پیدا 

مي کند. 
وي در مورد چگونگي افزایش جرائ��م تخلفات رانندگي تاکید 
کرد: براب��ر قانون هر سه س��ال یک بار جرائ��م جدید از طرف 
نیروي انتظامي ب��ه دولت داده مي شود ت��ا در مجلس مصوب 
شود. امس��ال قرار بود این اتفاق انجام شود که تا کنون صورت 

نگرفته است.
 اما در حال بررسي هس��تیم تا ببینیم دولت چه تصمیمي در 

این مورد مي گیرد.

رییس پلیس راهور استان اصفهان:

محدوده زوج و فرد در اصفهان گسترش پیدا مي کند

؟؟؟
؟؟؟

؟؟؟

10

چهارشنبه   3دی 1393 

شماره 2263 | 12  صفحه

جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

؟؟؟
؟؟

؟؟؟

؟؟؟ 
یادداشـت

زینب
زمانی

؟؟؟

اطلاعیه منطقه چهار شهرداری اصفهان 

روابط عمومی منطقه 4 شهرداری اصفهان 

ورثه مرحوم حاج شعبان قربانیان آقایان: محمد، عبدالرسول، قاسم، حسین، ناصر و محمود همگی قربانیان و خانم ها: زینت و سکینه قربانیان و خانم عزت 
شهبازی )همسر(

ورثه مرحوم عفت قربانیان به ترتیب آقایان: مرتضی و مجتبی رجبی و خانم زهرا رجبی 
ورثه مرحوم حاج اسداله قربانیان آقایان:  رجبعلی، جواد، کمال و ولی اله قربانیان و خانم ها: بتول و حمیده قربانیان 

ورثه مرحوم محمد قربانیان آقایان: علی و حمید قربانیان و خانم حیدری )همسر(

به نشانی: 
نظر به اینکه ملک شما به پلاک ثبتی 10225 مشاع بخش 5 ثبت اصفهان به کدنوسازی 19 و 18-204426 مسیر طرح سوارددژ قرار 
گرفته و این طرح از اولویت اجرایی برخوردار می باشد،  لذا بدینوسیله از شما دعوت می گردد در جلسه کمیسیون معوض که راس 
ساعت 13:30 روز چهارشنبه مورخ 93/10/3 در ساختمان اداری شهرداری منطقه چهار واقع در خیابان 22 بهمن مجتمع اداری غدیر 

تشکیل می گردد، حضور بهم رسانید. 
در صورت داشتن شریک در عرصه و اعیانی و حق کسب و پیشه به اتفاق کلیه صاحبان حقوق و یا وکلای قانونی مراجعه فرمایید. 
 بدیه��ی اس��ت در ص��ورت عدم حضور ش��ما در جلس��ه وفق مق��ررات اقدام خواهد ش��د. ضمناً همراه داش��تن کلیه اس��ناد و 

مدارک الزامی است. 

آگهی مناقصه)نوبت دوم( 

سازمان عمران شهرداری اصفهان 

سازمان عمران شهرداری اصفهان در نظر دارد تهیه و اجرای جدول 
و بلوک فرش پروژه خیابانسازی بهشت واقع در محدوده منطقه 
یازده شهرداری اصفهان را از طریق مناقصه عمومی واگذار نماید. 
 متقاضیان ش��رکت در مناقصه می توانند جهت دریافت اس��ناد 
از تاریخ نشر آگهی لغایت 93/10/13 به سازمان عمران شهرداری 
اصفهان واقع در خیابان 22 بهمن، مجتمع اداری امیرکبیر مراجعه 
و پیش��نهادهای خود را تا پایان وقت اداری مورخ 93/10/14 به 

دبیرخانه سازمان تحویل نمایند. 
تلفن: 031-32670813

www.Isfahan.ir/sazmanomran :وب سایت



عبدالله، ضد وایبر
س�ید مصطفی ناجی: در حقیقت تکنولوژی پدیده جالبی است و این 
روزها باعث کلافگی مربیان فوتبال ، زن و شوهرها ، مسوولان کشورها و 
سایر اقشار شده است . اگر بخواهیم به این گونه تکنولوژی ها اشاره کنیم 
باید بگوییم که اینستاگرام در اولویت اصلی فوتبالیست ها بوده و گاهی این 
عزیزان با استفاده از این تکنولوژی خداحافظی از تیم محبوب خود یا اینکه 
شکایاتی را از هواداران خود از این طریق داشته اند. در این میان بازیکنان 
 سپاهان و پرسپولیس در این امر پیشرو هستند و از همه این ها فعال تر
 محس��ن بنگر و پیام صادقیان. اگر نگاهی به بنگ��ر و صادقیان بیندازیم

 می توانیم به یک نتیجه برسیم و آن هم اینکه صادقیان به هر امیدی در 
شبکه های اجتماعی فعالیت دارد ولی آیا محسن بنگر توجیهی برای این 
کار خود می بیند. از این رو جالب است صحبت های عبدالله ویسی را در 
مورد شبکه های اجتماعی ببینیم که می گوید : واتس آپ و وایبر باعث افت 
جوانان ما شده، متاسفانه شب نشینی های اینترنتی سم مهلک فوتبال ما 
شده است. شما بازیکنی به مانند عنایتی که از نسل قبل است را به هیچ 
وجه نخواهید دید بعد از ساعت 11 شب بیدار باشد. چرا باید یک بازیکن تا 
چهارصبح بیدار بوده و در وایبر و واتس آپ باشد او با این کارش به خودش، 
باشگاهش، اس��تانش و حتی فوتبال کش��ورش خیانت می کند. من به 
بازیکنانم چندین بار گوشزد کرده ام که اگر بفهمم کسی بعد از ساعت 11 
در اینترنت باشد او را اخراج خواهم کرد. بعضی بازیکنان جوان ما می خواهند 
با خانواده هایشان ارتباط داشته باشند، اما آن احوال پرسی وقتش ساعت 
سه نصف شب نخواهد بود.  بنابراین باید گفت که در کنار دل مشغولی هایی 
مانند کارت معافیت سربازی، قلیان کش��یدن فوتبالیست ها و کارهای 
خلاف عرف فوتبالیست ها، پدیده ای به نام شبکه های اجتماعی نیز هر 
روز پررنگ تر می شود. این موضوع تا جایی در فوتبال ما رخنه کرده که 
 امیر قلعه نویی خطاب به بازیکنان شاکی می گوید: » وایبر بزنید، بگویید 
نمی آیم« . باید پرسید که  این روزها فوتبال ما به کجا می رود، به شبکه های 

وایبری یا شبکه های حرفه ای؛ خدا ختم به خیر کند.

  گزارشی از کنگره سرنوشت ساز کنفدراسیون فوتبال آسیا

راه رسیدن کفاشیان به نایب رییسی AFC از کنگره ۱۹ دی ملبورن می  گذرد
کنگره 1۹ دی ماه کنفدراس��یون فوتبال آسیا تکلیف ایجاد منطقه 

جدید در این قاره را مشخص خواهد کرد.
در اساسنامه کنفدراس��یون فوتبال آس��یا، این قاره به سه قسمت 
تقسیم شده است تا به این روش تعامل کارهای اداری و سرویس های 
آموزشی و گاهی اوقات برگزاری مسابقات شکل و مبنای منطقه ای 
پیدا کرده و بهتر و اصولی تر شود. در عین حال در انتخابات AFC که 
هر چهار سال یکبار برگزار می شود، هر کدام از این مناطق سهمیه  
خاصی از تعداد کرسی های کمیته اجرایی یا هیات رییسه را به خود 

اختصاص می دهند، به علاوه اینکه هر منطقه در کنفدراسیون فوتبال 
آسیا یک نایب رییس نیز خواهد داشت، بنابراین اگر منطقه جدید 
آسیای میانه تصویب شود، می توان از این منطقه تعداد سهمیه های 
خاص خود برای کمیته اجرایی و ی��ک صندلی نایب رییس را برای 

کنفدراسیون فوتبال آسیا انتظار داشت.
البته هنوز ایجاد منطقه جدید تصویب نش��ده و فقط صحبت های 
لازم در این خصوص انجام ش��ده و این موضوع یک��ی از موضوعان 
کنگره روز ۹ ژانویه )1۹ دی( AFC هست. این کنگره روز آغاز جام 

ملت ها در ۹ ژانویه در ملبورن و با حضور سه نماینده از هر فدراسیون 
برگزار می شود.

فدراسیون ایران در گذشته عضو منطقه جنوب و مرکز آسیا بود و باید 
برای رسیدن به کرسی های آسیا با 25 کشور به رقابت می پرداخت 
و در صورت تصویب منطقه جدید، عضو منطقه ای خواهد شد که با 
فدراس��یون ایران، هفت عضو خواهد داشت. پس طبیعتاً در حضور 
کشورهایی با تعداد کمتر، رقابت برای رسیدن به کرسی های کمیته 
اجرایی و نایب رییسی بسیار راحت تر خواهد بود. بنابراین با برگزاری 

کنگره ۹ ژانویه )1۹ دی ( در ملبورن، می توان این مورد را با امیدواری 
بیشتری دنبال کرد.

علی کفاشیان که پیش از این برای حضور در انتخابات AFC برای 
نشست بر روی یکی از کرس��ی های نایب رییسی یا کمیته اجرایی 
اعلام آمادگی کرده بود، در صورت ایجاد این منطقه می تواند امیدوار 
باشد که این اتفاق برای وی و یا هر فرد دیگری که از سوی فدراسیون 

فوتبال ایران برای کاندیداتوری معرفی شود، محقق شود.
در واقع کنگره 1۹ دی برای فوتبال ایران نیز سرنوشت س��از است 
و می توان این انتظار را داش��ت در صورتی که هم��ه چیز به دلخواه 
کفاشیان و سایر همراهانش پیش برود، به نوعی فوتبال ایران پس 
از مدت ها در یکی از سطوح بالای اجرایی فوتبال آسیا دوباره دارای 

کرسی های قدرتمندی شود.

امروز آغاز تمرینات دو تیمی اس��ت که در نیم 
فصل دوم اهداف بس��یار بلندی را جس��ت وجو 
می کنند، اهدافی که غایتش آس��یایی شدن و 
بازگشت ش��کوه آس��یایی به فوتبال دیار نصف 

جهان است.
در حالی که قرار بود از روز دوشنبه تمرینات این 
تیم ها آغاز شود، اما به هر ش��کل ممکن امروز 
پس از دو روز تعطیلی تمرینات، تیم فوتب��ال ذوب آهن اصفهان و 
س��پاهانی ها آغاز خواهد شد و این دو تیم بایس��تی برنامه آمادگی 
خود را با تمام توان برای رسیدن به اهدافی که در نیم فصل دوم باید 

دنبال کنند پی بگیرند.
تیم فوتبال سپاهان که مدعی شماره یک قهرمانی است و می تواند 
برای دستیابی به این عنوان حرکت منسجمی را آغاز کند، از طرف 
دیگر تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان نیز بی��ش از لیگ برتر متوجه 
جام حذفی است و قصد دارد در این لیگ به اهدافی که مدنظر دارد 

دست یابد.
به هر حال آن چیزی که نباید از آن به سادگی گذشت توجه به این 
نکته است که در سایه مدیریت ضعیفی که در طی چند سال اخیر 

در دو باشگاه اصفهانی صورت گرفت، افت این تیم ها محسوس شد و 
حالا بار دیگر گویا دوران بازگشت تیم های اصفهانی 
به روزهای خوبشان آغازگشته است. این درست که 
 کار سپاهان و ذوب آهن برای بدل شدن به تیم های

 سال های 2010 بسیار سخت است، اما نباید از نظر 
دور داشت که باید در مسیر بهتر شدن گام برداشت 
تا فرصت موفقیت های بزرگ بار دیگر درب خانه 

تیم های اصفهانی را بزند. 

   باید جدی شروع کرد
آن چیزی که بایستی از سوی دو باشگاه اصفهانی 
در این مقطع مورد توجه قرار گیرد این اس��ت که 
تمریناتشان را بس��یار جدی و با انرژی و هدفمند 
شروع کنند. به هر حال بازیکنانی هستند که ملی 
پوشند و در ترکیب تیم های خود حضور ندارند و در 
حال حاضر شاگرد کی روش در تیم ملی هستند، 

اما برای سایرین بایستی امروز کلاس توجیهی به خوبی انجام شود، 
اینکه باید تمرینات بسیار خوب انجام شود و دو تیم اصفهانی بدانند 

برای رسیدن به اهدافی که مدنظر دارند باید سخت کار کنند. این 
نباشد که حالا تمرینات شروع شود و فلانی به خاطر 
فلانی بودنش در تمرینات این روزها حاضر نش��ود و 
بهمانی در تیم دیگر به خاطر بهمانی بودنش و اینکه 

دلش در تیم دیگری است تمرینات را جدی نگیرد.
اگر نگاهی به س��تارگان فوتبال دنیا داش��ته باشیم 
همواره متوجه این نکته می شویم که این بازیکنان نه 
تنها از سایر بازیکنان بیشتر و پررنگ تر در تمرینات 
حضور دارند و مسوولیت پذیری خودشان را نشان می 
 دهند بلکه همواره سعی می کنند با حضور خود میل 

جاه طلبی را به سایر بازیکنان تیم منتقل کنند.

   بر مدیران است که...
برمدیران دو تیم اصفهانی است که در ابتدای تمرینات 
تکلیف خودشان را با تیم هایشان مشخص کنند. زمان 
ناز کردن برخی بازیکنان خاص گذشته است و اگر قرار 
است دو تیم اصفهانی در پایان فصل، جام های قهرمانی را بالای سر 
ببرند، این موضوع یک راه دارد و آن این است که اهداف پایان فصل 

از همین امروز جدی گرفته شود. 
 دقیقاً ت��ا آغاز دی��دار بعدی دو تی��م اصفهان��ی 40 روز باقی مانده

 است. 
چشم بر هم بزنیم این 40 روز هم پشت سر خواهد گذشت و ماراتن 
 سخت روزهای پایانی فصل آغاز خواهد شد. سپاهان 13 بازی پیش رو 
دارد و باید به این 13 بازی به چش��م 13 فینال نگاه کند. بی تردید 
اگر سپاهان بتواند وظیفه خودش را به خوبی انجام دهد، تیم های 
اطرافش به خصوص فولاد، تراکتورسازی و نفت که آسیایی هستند 
در لیگ امتیازات مهمی را از دست خواهند داد و این مسیر را برای 

موفقیت سپاهان فراهم خواهد کرد.
 از طرف دیگر ذوب آهن نیز 13 بازی بسیار مهم در لیگ برتر پیش رو 
 دارد و ت��ک بازی فینال جام حذفی. سبزپوش��ان دی��ار زاینده رود 
می توانند امیدهایی را در لیگ جست وجو کنند و برای رسیدن به 
جایگاهی آبرومند تلاش نمایند و از طرف دیگر ذهنشان را معطوف 
دیدار نهایی حذفی ب��ا نفت تهران نمایند. هم��ه چیز همین امروز 
مشخص خواهد شد. خواستن توانستن است. بر مدیران باشگاه ها و 
مدیران فنی یا همان سرمربیان دو تیم است که به بازیکنانشان القا 

کنندکه  باید جام ها به اصفهان بیایند.

اجازه لحظه ای بی مسوولیتی ندارید...

دقیقاً تا آغاز 
دیدار بعدی دو 

تیم اصفهانی 40 
روز باقی مانده 
است. چشم بر 

هم بزنیم این 40 
روز هم پشت سر 

خواهد گذشت
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داستان فوتبال – 36 
برای سپاهان و ذوب آهن در آغاز دور جدید تمرینات

گروه 
ورزش

بازیکنان پرسپولیس خسته اند؛ خسته
 در اولین تمرین پرس��پولیس برای فصل جدید بازیکنان کمتری بر سر 
 تمرین رفته بودند که سرپرست این تیم مدعی شد برخی به مرخصی رفته اند

 اما نکته جالب اینجاست که تعدادی از بازیکنان اعلام کرده اند که چون 
خسته اند به تمرین نرفته اند. در همین راستا احتمالات زیر به ذهنمان 

رسید که چون شما هم غریبه نیستید، با شما در میان می گذاریم:
الف: آن طوری که معلوم است خستگی برخی بازیکنان مفرط تر از آنی 
است که تصورش را بکنیم و بهتر است این عده از بازیکنان، تا پایان نیم فصل 

استراحت کنند، شاید خستگی آنها برطرف شد.
ب:  بازیکنانی که خسته هستند، در صورتی که تمایل داشتند، فقط برای 

مسابقات پرسپولیس بروند، اما تمرینات را استراحت کنند.
ج: باشگاه پرسپولیس برای رفع خستگی این بازیکنان، برای هر کدام از 
آنها یک ماساژوراختصاصی انتخاب کند، شاید این بازیکنان با رفع خستگی 
بتوانند در دو، سه مسابقه به میدان بروند، اگر هم خستگی شان برطرف 

نشد دیگر نمی شود ایرادی به آنها گرفت و اشکال از ماساژور بوده است.

توپ سوراخ

در روزهای تعطیلی لیگ برتر فوتبال و فروکش 
کردن جو این مس��ابقات و در فاصله تعطیلات 
چند روزه، خبری در صدر رسانه های ورزشی 
جای گرفت که به پیش��نهاد تیم زنیت کازان 
روسیه به سعید معروف، ملی پوش والیبال ایران 

اختصاص داشت.
 تیم زنیت که یکی از بهترین تیم های باش��گاهی والیبال روس��یه 
به ش��مار می آید، با ارائه پیشنهادی خواس��تار به خدمت گرفتن 
معروف در پست پاسور ش��ده، اما معروف در فصل جاری لیگ برتر 
 کشورمان عضو تیم شهرداری ارومیه بوده و برای لژیونر شدن نیازمند 
رضایت نامه باشگاهش است اما باشگاه ارومیه ای نیز اعلام کرده که 

با جدایی معروف موافقت نخواهد کرد.

   جدایی معروف در گرو رضایت نامه
مخالفت باشگاه شهرداری ارومیه برای جدایی معروف، واکنش های 
بسیاری را در جوامع ورزشی به همراه داشته است و جو منفی زیادی 
اطراف این تیم به وجود آمده است و البته گفته می شود معروف نیز 
به حالت قهر تمرینات این تیم را ترک کرده تا بدین ترتیب اعتراضش 

را نسبت به تصمیم مدیران باشگاهی ابراز کند.
با این حال، رییس س��ازمان لیگ والیبال تاکید ک��رده با توجه به 
اینکه باشگاه شهرداری ارومیه به تمام تعهداتش عمل کرده، با این 
درخواست معروف مخالفت کردیم.  به گفته منوچهر پورحسن تمام 
تیم ها موظف هستند 70 درصد قرارداد بازیکنان و کادر فنی خود را 
 تا پایان نیم فصل پرداخت کنند در غیر این صورت بازیکنان آن تیم

 به صورت اتوماتیک آزاد هستند. سعید معروف نیز با استناد به همین 
قانون تلاش کرده بود از طریق س��ازمان لیگ، برگه جدایی خود را 
دریافت کند اما باشگاه شهرداری ارومیه نیز مستنداتی ارائه کرده که 
بر اساس آن تعهداتش را نسبت به این بازیکن عملی کرده است و از 
این رو تا زمانی که باشگاه شهرداری ارومیه رضایت ندهد، معروف 
امکان جدایی نخواهد داشت. مسوولان فدراسیون والیبال از معروف 
خواسته اند از طریق گفت وگو مشکل به وجود آمده را رفع کند. اما 
با این حال و در شرایطی که مخالفت باشگاه شهرداری ارومیه تنها 
مانع در راه پیوستن معروف به این تیم روسیه ای به شمار می رفت.

سرمربی تیم زنیت  تاکید کرد که به دلیل نیاز زنیت به بازیکن پست 
پاسور، معروف در لیس��ت خرید این تیم جای گرفته است، اما خبر 
برخی رسانه های ایرانی در مورد عقد قرارداد اولیه با این ملی پوش 
کش��ورمان را تکذیب کرد. ولادیمیر آلکنو، سرمربی تیم زنیت که 
هدایت تیم ملی روسیه را نیز بر عهده دارد، در باره تمایل باشگاهی 
برای جذب س��عید معروف گفته اس��ت ما با تونیوتی قرارداد امضا 
کردیم ولی مذاکره با معروف ادامه دارد. ما هنوز توافقاتی با یکدیگر 
نداشته ایم و معروف هنوز در ایران است؛ بنابراین ما در دیدار فینال 
کاپ روس��یه با کوبزار و تونیوتی به می��دان خواهیم رفت. تونیوتی 
فرانسوی در پست معروف به تیم روبین کازان پیوسته و همین مساله 
 به سدی در برابر نهایی ش��دن حضور این بازیکن در تیم روسیه ای

 مبدل شده است. بنجامین تونیتی در  فینال جام حذفی روسیه برای 
کازان به میدان خواهد رفت، اما معلوم نیس��ت در صورت پیوستن 
معروف به این تیم چ��ه وضعیتی پیدا خواهد ک��رد، البته برخی از 
کارشناس��ان معتقدند تیم زنیت در این پست تصمیم به جذب دو 
بازیکن سرشناس گرفته است و از یکی در مسابقات لیگ و از دیگری 

در مسابقات لیگ باشگاه های اروپا استفاده خواهد کرد.

   پیشنهاد نجومی به معروف
پیشنهاد باشگاه زنیت کازان به سعید معروف را می توان رنسانسی 
 در تاریخ ورزش ایران در رش��ته های منهای فوتبالی دانست. گفته 
می شود باشگاه روسیه ای پیشنهاد یک میلیون یورویی به معروف 
داده است که حدوداً چهارمیلیارد و 300 میلیون تومان می شود که 
رقم بی سابقه ای در ورزش ایران به حساب می آید، حتی در مقایسه 
با رشته فوتبال نیز رقم قابل ملاحظه ای است. معروف طی دو سال 
گذشته به همراه تیم ملی ایران در لیگ جهانی و مسابقات قهرمانی 
جهان حضور داشته و با عملکرد خوبش توانسته از یک طرف به عنوان 
مهره ای ارزشمند برای نتیجه گیری تیم ملی باشد و از سوی دیگر 

نظر کارشناسان والیبال دنیا را به خود جلب کند.
معروف که می توان ادعا کرد دوران تداوم و اوجش را در حال حاضر 
سپری می کند، در مقطعی از حضور ولاسکو در ایران کنتاکت هایی 

با وی پیدا کرد تا جایی که ولاسکو روی نام وی قلم قرمز کشید و از 
امیر حسینی در پست وی استفاده کرد. در آن مقطع سعید معروف 
که به تیم گیتی پسند پیوسته  بود، گفت وگویی که با وی در دفتر 
روزنامه اصفهان زیبا ترتیب دادیم، با حرفه ای گری حاضر به گلایه از 
ولاسکو و بیان برخی صحبت ها نشد و رفتاری را بروز داد که با حرکت 
برخی بازیکنان مغایرت داشت، کما اینکه بازیکنی مانند محمدرضا 
خلتعبری بعد از خط خوردن از جام جهانی، اظهار نظرهای تندی را 
علیه کی روش صورت داد و همان زمان  پرونده اش برای حضور در 
جام ملت ها را بست. معروف در آن مقطع البته در گیتی پسند نماند 
و به دلایلی هنوز لیگ شروع نشده از این تیم رفت اما پس از مدتی 
توانست یکبار دیگر اعتماد ولاس��کو را جلب کرده و بهترین دوران 
والیبالش را پشت سر بگذارد. پیش��نهاد تیم روسیه ای به معروف 
حتی اگر نتیجه نهایی در بر نداشته باشد، باز هم یکی از تبعات مثبت 
درخشش والیبال ایران تلقی می ش��ود، حتی اگر به مذاق برخی از 

کشورها ی دیگرخوش نیاید.

پیشنهاد نجومی باشگاه روسیه ای به معروف

رنسانس والیبالی در راه است
مهری
مصور

تمرینات اختصاصی دو ملی پوش
دو ملی پوش فوتبال ایران در کمپ تیم ه��ای ملی به صورت اختصاصی 
 تمرین می کنند.پژمان منتظری و جواد نکونام که به خاطر همراهی تیم ملی

این روزها در تهران به س��ر می برند، به صورت مرتب طی روزهای اخیر 
در کمپ تیم های ملی حاضر ش��ده تا زمان بازگش��ت تیم ملی از اردوی 
آفریقای جنوبی به تمرینات اختصاصی بپردازند. تیم ملی امروز به ایران 

بازخواهد گشت.

خبــر
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ورزش

سرمقــاله خبــر

اطلاعیه منطقه چهار شهرداری اصفهان اطلاعیه منطقه چهار شهرداری اصفهان 

روابط عمومی منطقه 4 شهرداری اصفهان روابط عمومی منطقه 4 شهرداری اصفهان 

ورثه مرحوم علی خداداده کرد آبادی و خانم ربابه س�لطان خداداده آقایان: احمد، 
شهریار، حسن، حسین،  مرتضی، و محمود  شهرت همگی خداداده کرد آبادی و خانم ها 

بتول، فاطمه، عصمت، صدیقه و نصرت شهرت همگی خداداده کردآبادی 
به نشانی:

 نظ��ر به اینکه ملک ش��ما به پ��اک ثبتی 10270 مش��اع بخش 5 ثبت اصفهان به کدنوس��ازی
 9 و 8-204335 مس��یر طرح سوارددژ قرار گرفته و این طرح از اولویت اجرایی برخوردار می 
باشد،  لذا بدینوسیله از شما دعوت می گردد در جلسه کمیسیون معوض که راس ساعت 12:00 
روز پنجشنبه مورخ 93/10/4 در ساختمان اداری شهرداری منطقه چهار واقع در خیابان 22 بهمن 

مجتمع اداری غدیر تشکیل می گردد، حضور بهم رسانید. 
در صورت داشتن شریک در عرصه و اعیانی و حق کسب و پیشه به اتفاق کلیه صاحبان حقوق 

و یا وکای قانونی مراجعه فرمایید. 
بدیهی است در صورت عدم حضور شما در جلسه وفق مقررات اقدام خواهد شد. ضمناً همراه 

داشتن کلیه اسناد و مدارک الزامی است. 

آقایان: تقی، جواد، علی شهرت همگی مستوفی زاده خانم ها: فروزنده، بتول،  زهرا شهرت همگی مستوفی زاده 
ورثه مرحوم فاطمه مستوفی زاده آقایان: امیر حسین و مرتضی کریمی کردآبادی و خانم مرضیه کریمی کردآبادی 

به نشانی: 
نظر به اینکه ملک شما به پاک ثبتی 10246/5 مشاع بخش 5 ثبت اصفهان به کدنوسازی 
 1-204332 مس��یر طرح س��وارددژ قرار گرفته و این طرح از اولویت اجرایی برخوردار

  می باش��د،  لذا بدینوس��یله از ش��ما دعوت می گردد در جلس��ه کمیس��یون معوض که 
راس ساعت 13 روز چهارشنبه مورخ 93/10/3 در ساختمان اداری شهرداری منطقه چهار 

واقع در خیابان 22 بهمن مجتمع اداری غدیر تشکیل می گردد، حضور بهم رسانید. 
در صورت داشتن شریک در عرصه و اعیانی و حق کسب و پیشه به اتفاق کلیه صاحبان 

حقوق و یا وکای قانونی مراجعه فرمایید. 
بدیهی است در صورت عدم حضور شما در جلسه وفق مقررات اقدام خواهد شد. ضمناً همراه 

داشتن کلیه اسناد و مدارک الزامی است



غذای سالم برای زندگی سالم
کتاب »غذای س��الم برای زندگی س��الم« نوش��ته رسول 
حیدری، محقق تغذیه و دکتر حسن فشارکی چاپ شد. این 
کتاب 295 صفحه ای که از انتشارات قدیس است، به بهای 

12000 تومان وارد بازار کتاب شد.
این اثر بسیار ارزش��مند ضمن اینکه چکیده تحقیقات 
ده ها دانشمند در مراکز علمی معتبر جهان امروز است، 

حاصل سال ها تحقق و تلاش نویسندگان آن است.
کتاب غذای سالم برای زندگی سالم شامل فصول مختلف 
از جمله: جوانی پایدار، چاقی و راهکارهای مقابله با آن، 
رژیم غذایی برای بازیابی س��لامت قلب و بهتر زیستن، 
سرطان و ایمنی و نیز دستور تهیه غذاهای سالم گیاهی 

ایرانی است.
خوانندگان با مطالعه و به کارگیری تو صیه های این کتاب 

می توانند به خوبی سلامت خود را تضمین کنند. 
رسول حیدری نویسنده آن می گوید: » زندگی بهتر، سالم 
بودن، خلاقیت، شادی و موفقیت و سرانجام عمر با نشاط 
هدفی است چند بعدی که برای دستیابی به آن نمی توان 
تنها به بهبود تغذیه ولو اینکه همه جانبه باش��د، بسنده 
کرد. آموزش به مردم که چگونه ب��ا دردها و ناملایمات 
مقابله کنند، از طریق آموزش، آرامش، ورزش و خورش 

امکان پذیر است و این هدف اصلی این کتاب است.«

 گزیده ای از کتاب
برنامه غذایی بازیابی سلامت قلب:1-دارای چربی کم و 

فاقد کلسترول است. 
کمتر از 10 درص��د کالری آن از چربی گرفته ش��ده که 

کمی از آن اشباع شده است. 
فاقد خوراکی هایی اس��ت که چربی اش��باع ش��ده آنها 

بالاست )مانند گوشت ها و سرخ کردنی ها(.
2- فیبر آن زیاد است.

فاق��د ان��واع روغن ه��ا و 
فرآورده های لبنی است 
)ب��ه اس��تثنای ش��یر و 

ماست بدون چربی(
و  کافئی��ن  3-فاق��د 
محرک ه��ای عصبی مثل 
چای و قهوه و نسکافه است.

4- فاقد ش��کر و محدودیت 
در نمک است.

کشف قدیمی ترین آب زمین
زمین شناسان دانشگاه تورنتو و دانشگاه آکسفورد انگلستان، 
ذخایر آبی را کشف کرده اند که 2.7 میلیارد سال قدمت دارد 

و مدعی اند این آب در تمامی جاهای زمین وجود دارد.
براس��اس یافته های تیم علمی، ذخایر عظیم قدیمی ترین 
آب جهان در درون پوس��ته زمین به دام انداخته شده اند و 

می توان آنها را به سطح آورد.
این دانشمندان تخمین زده اند حدود 11 میلیون کیلومتر 
مکعب از این آب در زیر زمین وجود دارد و این میزان بیش 
از نیمی از مجموع آب  رودخانه ها، باتلاق ها و دریاچه های 

زمین است.
محققان همچنین علائمی از آب بسیار شور را یافته اند که 
در ش��بکه های رگ مانند ریز در میان صخره های پوس��ته  
زمین وجود دارند و می توان آنها را اس��تخراج کرد. این آب 
برای تولی��د مقادیر بزرگ هیدروژن و درس��ت مانند آنچه 
در دریاهای عمیق رخ می دهد، به صخره ها واکنش نشان 
می دهد. به ادعای تیم علمی، این بدین معناس��ت که آب 
به دام افتاده در درون پوس��ته زمین، پتانسیل پشتیبانی از 

حیات را دارد.
به گفته پروفسور باربارا شروود لولار، زمین شناس دانشگاه 
تورنتو و رهبر تیم تحقیقاتی، این کشف درک مارا از حجم 

کلی پوسته زمین که قابلیت حیات دارد، تغییر می دهد.
وی و همکارانش نمونه های��ی از آب موجود در صخره های 
پرکامبرین )قدیمی ترین صخره های پوس��ته زمین( را از 
19 معدن مختلف در کانادا، اسکاندیناوی و افریقای جنوبی 
جمع آوری کردند. آنها با بررسی این نمونه ها تخمین زده اند 
چه می��زان آب در درون ترک ها و منفذه��ای ریزی وجود 
دارد که در صخره های گرانیت، بازالت و کوارتزیت باستانی 

شکل گرفته اند. 
صخره های پرکامبرین حدود 70 درصد پوس��ته زمین را 

تشکیل می دهند.
ایزوتوپ های گاز نجیب که با گذر زمان در قدیمی ترین آب 
زمین جمع شده اند، به دانش��مندان امکان تخمین قدمت 
آن را داد. آنها معتقدند این آب بیش از یک میلیارد س��ال 
اس��ت که در صخره های پرکامبرین ب��ه دام افتاده و حتی 
ممکن است 2.7 میلیارد سال پیش یعنی زمانی که خود این 

صخره ها شکل گرفته اند، انباشت شده باشد.
بنا بر اعلام محققان، آب کشف شده مانند شربت چسبناک 

بوده و مزه نامطبوعی دارد.

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

چهارشنبه 3  دی 1393  |    1  ربیع الاول  1436 |  شماره 2263 
 12  صفحه   |   قیمت : 300 تومان    |   پیامک :   3000483088

سکته مانند حمله قلبی از مشکلات شایع است. این دو اختلال 
نه فقط در افراد در معرض خطر بلکه حتی در افرادی که احتمال 
سکته در آنان کم است نیز بروز می کند و یک نگرانی عمده به 
حساب می آید،زیرا سکته در یک چشم برهم زدن زندگی فرد را 

تغییر می دهد و حتی ممکن است باعث مرگ او شود.
دقایق اولیه بعد از بروز سکته زمان حساسی است. سکته مغزی 
به علت ایجاد اختلال در خون رسانی به مغز رخ می دهد و باعث 
می شود  سلول های مغز که حساس ترین عضو بدن به اکسیژن 
است، در عرض چند دقیقه دچار مرگ شود. اغلب تنها بخش 

کوچکی از مغز تحت تاثیر قرار می گیرد.
محققان برای آگاهی رسانی  درباره نشانه های سکته، روی چند 

نکته تمرکز می کنند؛ صورت، دست ها، گفتار، زمان و ...
 صورت

به صورت فرد مشکوک به س��کته، نگاهی بیندازید. آیا به یک 
طرف آویزان ش��ده اس��ت؟ از فرد بخواهید تا لبخند بزند. آیا 
حالت لبخند او به یک سمت متمایل ش��ده است؟ اگر جواب 
این دو سوال مثبت است، پس اولین تایید سکته را گرفته اید. به 
احتمال زیاد آن قسمت از مغز که حرکت عضله صورت را کنترل 

می کند دچار آسیب دیدگی شده است.
 دست ها

از فرد بخواهید که دو دست خود را بالا بگیرد و نگه دارد. اگر یک 
دست به سمت پایین افتاد، این حالت، دومین علامت سکته 
است و نشان دهنده این است که قسمت هایی از مغز که عضله 

را کنترل می کنند، آسیب  دیده اند.
 گفتار

به حرف زدن ف��رد گوش دهید. اگر نمی تواند جملات س��اده 
را واضح بگوید یا اینکه آنچه می گوید مفهوم نیس��ت، این نیز 

ممکن است نشانه دیگری از سکته باشد.
 زمان

وقتی برای ه��در دادن زمان وج��ود ندارد. منتظ��ر نمانید تا 
شاید علایم رفع ش��ود زیرا هر ثانیه که هدر دهید باعث مرگ 

سلول های بیشتر مغز می شود.
 مصرف آسپرین

همه می دانیم که آس��پرین داروی موثری در پیش��گیری از 
لخته شدن خون است و در زمان سکته و حمله قلبی می تواند 
زندگی ف��رد را نجات دهد اما مصرف آس��پرین باید به توصیه 

پزشک باشد. 
هرچند آسپرین یکی از اولین داروهایی است که برای درمان 
سکته از آن اس��تفاده می ش��ود اما قبل از آن باید علت سکته 

مشخص شود.
۸5 درصد از موارد س��کته به علت لخته شدن خون در رگ ها 
 اتفاق می افتد و مصرف آس��پرین می تواند موثر باش��د اما در 
15 درصد مواقع، س��کته به علت پارگی رگ ه��ای خون بروز 
می کند و مصرف این دارو می تواند وضعیت را بدتر کند و حتی 
مرگبار باشد. از آنجا که نمی توانید نوع سکته را تشخیص دهید، 

از مصرف آسپرین بپرهیزید و منتظر اورژانس باشید.
 از مصرف قرص های فشارخون بپرهیزید

شاید با کمک دستگاه سنجش فش��ار خون، متوجه بالا بودن 
فشار خون در زمان مشکوک بودن سکته شوید. فشار خون بالا 
در مرحله حاد سکته رخ می دهد. این امری طبیعی است اما نه 
در همه افراد. به هیچ عنوان داروی فشار خون مصرف نکنید، 
حتی اگر فرد فشار خون دارد و مصرف دارو را در آن روز فراموش 
کرده است. مصرف داروی فشارخون در زمان سکته می تواند 

وضعیت را بدتر کند.

دانستنی

بایدها و نبایدهای لحظات اولیه بروز سکته

ایمنا:  ؟؟؟؟/

امیرحس�ین واعظ:هدف گذاری بخش ضروری در هر 
برنامه ای است. با تعیین اهداف، ش��ما برنامه زمانی برای 
اتمام آن در نظر می گیرید  و هرکسی که در این برنامه با 
شما شریک باشد می تواند بفهمد چه زمانی به موفقیت می 
رسید.  در اینجا چند مساله وجود دارد که ممکن است رخ 
دهد. با در نظر گرفتن ریسک هایی که در محیط پیرامون 
ما وجود دارد، گاهی اوقات اهداف را پایین تر از چیزی که 
باید باشد در نظر می گیریم.  این ها می تواند جزو سناریوی 
»هر چیزی بهتر از هیچی« قرار می گیرد که درآن ش��ما 
ترجیح می دهید  به هدف آس��انی دس��ت یابید تا اینکه 
بخواهید با چالش احتمالات رو برو ش��وید. چرا افراد این 
کار را می کنند؟ چون ترجیح می دهند به یک هدف آسان 
برسند تا اینکه در رس��یدن به اهداف بزرگ و جاه طلبانه 
ناکام باقی بمانند. اما برای اهداف بلند مدت خود باید بزرگ 
فکر کنید. اما چقدر بزرگ؟ ده برابر را امتحان کنید! تفکر 
 ده برابری نوعی تفکر دارای مقیاس اس��ت. این کار باعث 
می شود به چیزی فراتر از آنچه هستید فکر کنید. چیزی 
را که امروز انجام می دهید در ی��ک فاکتور ده برابر ضرب 

کنید و ایده های جدید متصور بش��وید و این ایده ها را در 
قالب »چه رخ می دهد اگر« ها دنب��ال کنید. این کار را با 
طوفان ذهنی شروع کنید و خودتان را تشویق کنید که هر 
چیزی را متصور ش��وید. مثلا می توانید فکر کنید دارای 
بزرگ ترین ش��رکت در یک صنعت خاص هستید. بسته 
 به اینکه موفقیت را چطور تعریف می کنید، اهداف ش��ما 
می تواند ش��خصی، حرفه ای، موقعیت اجتماعی یا نتایج 
مالی باش��د. به خودتان این اجازه را بدهید که بزرگ فکر 
کنید و حتی فعالیت هایی راکه برای رسیدن به این اهداف 

بزرگ لازم است تخمین بزنید. 
واقعیت این است که اگر ش��ما وارد بازاری شوید که از قبل 
وجود داشته است باید نیروی ده برابری برای تاثیر گذاری بر 
روی رقبای خود داشته باشید. اینکه تنها کمی بهتر باشید 
فایده ای ندارد باید ده برابر بهتر باشید. اما این اهدافی که 
بر پایه رقابت گذاشته می شود باید شدنی نیز باشد. متر و 

معیار هدف گذاری دیگران را شناسایی کنید. 
برای مثال در بحث کارآفرینی به سهم بازار، فروش یا ترافیک 
وب سایت نگاه کنید.  سپس به بررسی این موضوع بپردازید 
که چگونه می توانید این موارد را بهتر کنید. چشمان شما 

باید باز باشد.
برای اینکه رشد خود را تضمین کنید باید راه های مختلفی 
نسبت به راهی که اکنون می پیمایید امتحان کنید. تفکر 
ده برابر ، تفکری است که باید داش��ته باشد. با استفاده از 
این رویکرد می توانید س��طوح عملی و جدیدی نسبت به 
آنچه تصور می کردید ایجاد کنید. فعالیت درست، دنبال 
کردن سطوح مناسب و پافشاری بر روی آن در طول زمان، 

موفقیت شما را تضمین می کند.

سلامتدانستنی

اهدافتان را  10 برابر بزرگ تر تعیین کنید

افزایش 30درصدی قیمت نان/ محمودرضا صنعتی

سلسله جلسات تخصصی داس��تان نویسی از سوی 
مرکز آفرینش های ادبی قلمستان، وابسته به سازمان 
فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان برگزار می شود.

این جلس��ات با هدف آموزش اصول داستان نویسی 
در سطحی فراتر از س��طوح مقدماتی ویژه رده سنی 
نوجوان تا بزرگس��ال برگزار می ش��ود.این جلسات 

با حضور و س��خنرانی  تدین  از مربیان کارآزموده و 
متخصص در این زمینه برگزار می شود.گفتنی است 
این جلسات از هفته دوم دی ماه سال جاری در این 
مرکز  برگزار می شود.علاقه مندان می توانند جهت 
ثبت نام در این کلاس ها به این مرکز مراجعه نموده و 

یا با شماره تلفن 32۶02014 تماس بگیرند.

ویژه برنامه » جشن شب یلدا « توسط خانه کودک، 
وابس��ته به س��ازمان فرهنگی تفریحی ش��هرداری 
اصفهان ویژه کودکان برگزار می ش��ود. این جشن از 
دو بخش برگزاری کارگاه گروهی و آشنایی کودکان 
با شب یلدا تشکیل می شود.در بخش کارگاه  کودکان 
با ساختن کاردستی،کش��یدن نقاشی، قصه گویی و 

بازی های گروهی با محوریت ش��ب یلدا، این سنت 
باستانی ایرانی آشنا می شوند.این جشن دی ماه در 
خانه کودک، واقع در بوس��تان ملت،حد فاصل سی 
و س��ه پل و پی ابوذر برگزار می ش��ود. علاقه مندان 
می توانند جهت ثبت نام به این مرکز مراجعه نموده و 

یا با شماره تلفن 3۶۶31705 تماس  بگیرید.

نمایشگاه آثار طراحی و حجم احسان ضیاء با عنوان 
»محض«در نگارخانه آپادانا اصفهان گشایش می یابد.

این هنرمند با بیان این مطلب گفت: این نمایش��گاه 
ش��امل 20 اثر طراحی در اندازه 70*100 و 10 اثر 
مجسمه است. احس��ان ضیاء با تاکید بر فیگوراتیو 
بودن این آثار افزود: این نمایشگاه ادامه ای بر نمایشگاه 
قبلی من منتها با رویکردی دیگر به فیگوراتیو است. 
وی ادامه داد: نگاه و برخورد ش��خصی به فیگوراتیو 
و کاراکتر سازی در این نمایشگاه تغییر کرده است. 
ضیاء در رابطه با عنوان نمایشگاهش افزود: با انتخاب 
این عنوان فقط سعی داش��تم فضا را برای مخاطب 
ایجاد کنم ولی به سمت دادن نگاه مشخص به او نروم. 
او اضافه کرد: به طوری  که در آثارم نیز برخی چیزها 

را از فضای کاری ام حذف کرده ام و به سمت طراحی 
کاراکتر ها رفته ام به نحوی که  مجسمه ها و طراحی ها 
فضا نداشته باشد و مخاطب براساس فضای خودش 
به آن برسد. این هنرمند همچنین درمورد استفاده از 
طراحی و مجسمه گفت: این دو برای من در خدمت 
همدیگراند و برای من بسیار به هم نزدیک اند. علاوه 
بر اینکه شیوه کارفیگوراتیو من در طراحی و مجسمه 
زیاد در اصفهان متداول نیست زیرا کارهایم تا حدی 
به تصویر سازی و انیمیشن هم نزدیک می شود ولی 
با نوع برخورد خاص من سبک خودم را پیدا می کند. 
شایان ذکر است نمایش��گاه آثار احسان ضیاء پنجم 
دی ماه در نگارخانه آپادانا گشایش می یابد و تا 10 

دی ماه ادامه خواهد داشت. 

برنامه هایی از جمله آشنایی با »سیستم کتابخانه«، 
»کارگاه آم��وزش کتاب«و »رس��توران ب��ازی های 
فکری«در س��ال تحصیلی جدید برای دانش آموزان 
دختر مقطع ابتدایی در مح��ل کتابخانه اختصاصی 
بانوان در حال اجراست.در این کارگاه مربی خلاقیت 
کودک با انتخاب کتاب مناس��ب برای دانش آموزان 

قصه می گوی��د و از آنها می خواه��د خلاصه قصه را 
بنویسند که این کار به رشد فکری دانش آموزان کمک 
می کند. برنامه دیگر آشنایی با سیستم کتابخانه است 
که دانش آموزان می آموزند چگونه  کتاب های خود را 
در خانه موضوع بندی کنند و کتابخانه ای کوچک در 
خانه بسازند.در رستوران بازی نیز حدود 40 نوع بازی 
فکری برای کودکان تهیه شده است که می توانند به 
انتخاب خود در محل کتابخانه بازی کنند.کتابخانه 
اختصاصی بانوان با بیش از 3 هزار جلد کتاب در سه 
بخش کودک، نوجوان و بزرگسال و سالن مطالعه در 
اختیار بانوان است.قابل ذکر است مدارس دبستانی 
دختران می توانند برای ش��رکت دراین برنامه ها با 

شماره 345۸3054 تماس بگیرند.

 مرکز آفرینش های ادبی قلمستان برگزار می کند؛

دوره داستان نویسی به صورت تخصصی
خانه کودک برگزار می کند؛

» شب یلدا « در خاطر کودکان ماندگار می شود

از 5 دی ماه برپا می شود؛

» محض« در نگارخانه آپادانا
در کتابخانه اختصاصی بانوان؛

»کارگاه آموزش کتاب« برگزار می شود  
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نمایش موسیقی » رستاخیز خورشید«  به نویسندگی  جالبکافه کتاب
و کارگردانی سعید احمدیان از 30 آذر ماه تا 5 دی ماه 

در تالار هنر اصفهان بر صحنه می رود. 
 کارگ��ردان این نمای��ش با بی��ان این مطل��ب گفت: 
» رس��تاخیز خورش��ید«  اث��ری اپیزودی��ک درباره 
عاشوراست که در آن تکه های مختلفی از این واقعه به 
هم پیوسته است. داستان جنگ عصر عاشورا، وداع نامه 
شب عاشورا،  رویارویي حضرت زینب با یزید بن معاویه 
و افشاگري حضرت در مورد بني امیه و عاملان نفرین 
شده حادثه عاشورا همراه با موسیقي دستگاهي ایراني 

برخی از این داستان ها هستند.
احمدیان ادامه داد: این نمایش موس��یقي رس��تاخیز 

اثري است 50 دقیقه اي که با نگاهي روایتگر از دریچه 
تعمق و احساس در راستاي ارج نهادن به حادثه  عظیم 

عاشورا  کار شده است.
وی افزود: ح��دود 70 بازیگر و موزیس��ین در نمایش 
موس��یقی » رس��تاخیز خورش��ید« حضور دارند که 
 ش��امل 50 بازیگر و 20 نوازنده سازهای سنتی و گروه 
دمام ن��وازان می ش��وند.این کارگردان درب��اره تلفیق 
موسیقی و نمایش در این اثر افزود: موسیقي و نمایش 

در این اثر س��عي دارد تماش��اگر را ف��ارغ از گره هاي 
پیچیده نمایش��ي به خلوتي عارفانه ببرد. صحنه هاي 
نمایش ، ف��رم ، تعزیه بخش هاي مختلفي اس��ت که 
شاکله این اثر را تشکیل داده و موسیقي  هم به صورت 
جداگانه و گاهی همراه با نمایش سعي مي کند فضاي 
مورد نظر را ایج��اد کند. وی اضافه ک��رد: در واقع این 
 نمایش تلفیق��ی از موس��یقی زنده و تئاتر اس��ت که 

سعی می کند مخاطب را تحت تاثیر قرار دهد. 

او ب��ا بی��ان اینکه ش��عرهای اس��تفاده ش��ده در این 
کاررا خ��ودش س��روده ب��ر اس��تفاده از موس��یقی 
ب��ه ش��یوه دس��تگاهی ایران��ی در آن تاکی��د ک��رد 
و اف��زود: در موس��یقی ای��ن نمای��ش نی��م نگاه��ی 
هم به نوحه خوانی ش��ده اس��ت، اما کاملا به ش��کل 
آن نیس��ت و بیش��ترتلاش ش��ده به تئاتر و موسیقی 
 نزدیک ش��ود. مثلا صحن��ه تعزیه این اث��ر به صورت 
وداع نامه ای در موس��یقی سنتی و نزدیک به تئاتر کار 
شده است و موسیقی آن بیشترمکمل صحنه ها ست. 

ش��ایان ذکر اس��ت، نمایش موس��یقی » رس��تاخیز 
خورشید« هر روز ساعت 1۸ :30 تا 5 دی ماه در سالن 

اصلی تالار هنر اصفهان بر صحنه می رود.   

تا 5 دی ماه بر صحنه است؛

نمایش موسیقی » رستاخیز خورشید«  در تالار هنر  
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مهدی قزلی، مدیرعامل بنیاد شعر و ادبیات داستانی :ما 
تصمیمی برای واگذاری مجوز انتشارات نداریم اما بر اساس 
یک تصمیم راهبردی، عصر داستان قرار نیست دیگر کتاب 
منتشر کند. به عبارت دیگر تصمیم گرفتیم در عرصه نشر 
به دنبال کاهش تصدی گری پیش بروی��م. اولویت اصلی و 
ابتدایی ما در سال جاری برگزاری جشنواره شعر فجر است 
که کارهای آن در دست اجراست ولی هنوز قابلیت تشریح 
رسانه ای ندارد. حتی کارهایی درباره رصد کتاب  برای داوری 
در این جشنواره در دست اجراس��ت اما نکته اصلی انتخاب 

اعضای هیات علمی است که هنوز نهایی نشده است.

 یوس�فعلی میرش�کاک: پیش کس��وتان عمدتا نقش 
حمایت کننده یا داور دارند تا ش��اعر ترین و ش��عر ترین ها 
منتخب شوند و بکوشند تا غلبه شعار بر شعر اتفاق نیفتد. 
معتقدم نباید دامنه شعر انقلاب را کوچک گرفت که فقط 
یک سری ش��عر بیایند. به نظر من از شرق تا غرب عالم در 
حال انجام کار آیینی اند و م��ا کار و هنر غیرآیینی نداریم. 
اما اگر نبض هنر در دست سیاس��ت باشد، برخی گونه ها و 

شیوه ها راه پیدا نمی کنند و قدر نمی بینند. 
اگر ش��عر حافظ انقلابی و آیینی نبود نمی توانست در این 

900 سال داعیه دار و آیینه دار هنر و شعر کشور باشد.

آیت الله ج�وادی آملی : وقف صدقه جاریه و پویاس��ت 
نه جامد و ایس��تا. تعبی��ر »جریان« همانن��د فصل مقوم 
وقف است که آن را از س��ایر صدقات جدا می کند همانند 
 کلمه »ناطق« که انسان را از س��ایر موجودات زنده امتیاز

 می دهد.
 واقفان محترم کوشا باشند که آنچه قوام وقف به آن است 
که همان جریان و پویایی باشد محفوظ بماند و در انشای 
صیغه وقف کاربری خاصی را در نظ��ر نگیرند که متولیان 
بعدی مجبور شوند در مدار بسته و جامد حرکت کنند بلکه 

نحوه بهره برداری از آن را مطلق و آزاد قرار دهند.

در وقف کاربری خاصی مشخص نشود نباید دامنه شعر انقلاب را کوچك گرفتعصر  داستان دیگر  کتاب منتشر نمی کند 

طرح روز


